
PLE DE L'AJUNTAMENT ACTA NÚM: 12

Calafell, en data vint-i-cinc de setembre dos mil vuit . Es reuneixen els membres del PLE 
DE L'AJUNTAMENT, sota la presidència del senyor SR. JORDI SÀNCHEZ I SOLSONA, 
i amb l'assistència dels regidors anomenats a continuació, assistits per la secretària 
accidental de la Corporació senyora SRA. ÀGUEDA SUBIRANA ÀLVAREZ, amb 
l'objecte de celebrar sessió ordinària de primera convocatòria.

ASSISTENTS:

SR. JORDI SANCHEZ I SOLSONA
SR. JOSEP PARERA I RIBELL
SR. RAMON FERRÉ I SOLÉ
SRA. MARIA TERESA CUMPLIDO I MANCEBO
SR. ANGEL VERGE I MARTIN
SR. JOAN CARLES ROBERT I POYATOS
SR. CARLES RION I TETAS
SR. JOSE BONILLA JIMÉNEZ
SRA. MARIA YOLANDA ALMAGRO CARDENETE
SRA. MARIA VICTORIA ORTIGOSA RODRÍGUEZ
SRA. MARIA JOSEPA SANS I OLMEDO
SRA. ANA MARIA GONZALEZ LUQUE
SR. JOSE MANUEL NUÑEZ CASTAÑO
SR JOAN OLIVELLA I RICART
SRA. MARIA VERGE I PASCUAL
SR. JOAQUÍN OJEDA VIVAS
SRA. SANDRA SUAREZ PLANA
SR. JOAQUIM VIDAL I RAVENTOS
SR. JOSEP MARIA GARRIGA MILA
SRA. MARIA MONTSERRAT LÓPEZ UREÑA
SRA. OLGA ELVIRA CAÑAS

Altres assistents: Raquel Ibar Fañanas

I a les 09:11, el Sr President obre la sessió i s'inicia a continuació el desenvolupament 
dels assumptes inclosos en l'ordre del dia que seguidament s'indiquen:

1. APROVACIÓ DE L'ACTA  DE LA SESSIÓ DE DATA 28 DE MARÇ DE 2008

El Ple de la corporació per unanimitat acorda aprovar l'acta de la sessió de data 28 de 
març de 2008

2. EXPEDIENTS DE RECONEIXEMENT DE DEUTE

2.1 PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 6/08 DE L'ÀREA DE SERVEIS INTERNS DE 
RECONEIXEMENT DE CRÈDITS SENSE CONSIGNACIÓ.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES 
EMPRESES, PER IMPORT DE    1.303,84 EUROS, EN CONCEPTE DELS 
HONORARIS CORRESPONENTS SERVEIS  PER SERVEIS PRESTATS DURANT 
L’EXERCICI 2007

Atès que s’han acreditat obligacions a càrrec d’aquest ajuntament que per diverses 
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causes no han estat reconegudes ni liquidades.

Atès que els serveis tècnics i jurídics municipals han emès informe proposant que es 
reconegui un crèdit extrajudicial a favor de les persones que han executat i/o prestat els 
serveis de què es tracta.

La Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot favorable dels membres de'ERC, 
ADMC i PSC-PM, i l'abstenció de CIU, proposa al Ple de la corporació:

PRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors 
següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei.

Núm. Doc. Nom tercer Descripció Import
35/08 MISSATGERS EL VENDRELL SL SERVEI DE MISSATGERIA 15,08

3128/08 RUIZ DE ADANA JURADO M. CARMEN HONOR.PERMUTA AMB INVESTRON F 515,51
3129/08 RUIZ DE ADANA JURADO M. CARMEN HONOR.COMPRAVENDA LOCALS POR 716,08
08051S RED FERROC.NACIONALES ESPAÑOLES viatge Renfe Tarragona I.H. 27-11-07 2,20

5431086849010 RED FERROC.NACIONALES ESPAÑOLES Bitllet Renfe Tarragona I.H.6-11-07 2,20
2030230010 RED FERROC.NACIONALES ESPAÑOLES Bitllet Renfe Tarragona I.H. 6-11-07 2,20

5431090968044 RED FERROC.NACIONALES ESPAÑOLES Bitllet Renfe Tarragona I.H. 20-11-07 4,00
5431096353044 RED FERROC.NACIONALES ESPAÑOLES Bitllet Renfe Tarragona I.H. 4-12-07 4,00

05029S RED FERROC.NACIONALES ESPAÑOLES Bitllet Renfe Tarragona I.H. 13.11.07 2,20
9053 FRANKFURT LA TORRE -TARRAGONA dietes curs funció pública 6,75
4759 FRANKFURT LA TORRE -TARRAGONA dietes curs funció pública 9,95
2171 RISTORANTE D'ITALIA dietes curs funció pública 11,77

20/11/2007 FLECA FLAQUE dietes curs funció publica 11,90

Total 1.303,84

El Ple de la corporació amb 14 vots a favor, 1 del membre d'ERC, 1 del membre del  
PPC, 5 dels membres d'ADMC i 7 dels membres del  PSC-PM, i 7 abstencions dels 
membres de CIU acorda:

PRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors 
següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei.
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Núm. Doc. Nom tercer Descripció Import
35/08 MISSATGERS EL VENDRELL SL SERVEI DE MISSATGERIA 15,08

3128/08 RUIZ DE ADANA JURADO M. CARMEN HONOR.PERMUTA AMB INVESTRON F 515,51
3129/08 RUIZ DE ADANA JURADO M. CARMEN HONOR.COMPRAVENDA LOCALS POR 716,08
08051S RED FERROC.NACIONALES ESPAÑOLES viatge Renfe Tarragona I.H. 27-11-07 2,20

5431086849010 RED FERROC.NACIONALES ESPAÑOLES Bitllet Renfe Tarragona I.H.6-11-07 2,20
2030230010 RED FERROC.NACIONALES ESPAÑOLES Bitllet Renfe Tarragona I.H. 6-11-07 2,20

5431090968044 RED FERROC.NACIONALES ESPAÑOLES Bitllet Renfe Tarragona I.H. 20-11-07 4,00
5431096353044 RED FERROC.NACIONALES ESPAÑOLES Bitllet Renfe Tarragona I.H. 4-12-07 4,00

05029S RED FERROC.NACIONALES ESPAÑOLES Bitllet Renfe Tarragona I.H. 13.11.07 2,20
9053 FRANKFURT LA TORRE -TARRAGONA dietes curs funció pública 6,75
4759 FRANKFURT LA TORRE -TARRAGONA dietes curs funció pública 9,95
2171 RISTORANTE D'ITALIA dietes curs funció pública 11,77

20/11/2007 FLECA FLAQUE dietes curs funció publica 11,90

Total 1.303,84

2.2 PROPOSTA EXPEDIENT NÚM.7/08 DE L'ÀREA DE SERVEIS INTERNS DE 
RECONEIXEMENT DE CRÈDITS AMB CONSIGNACIÓ.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES 
EMPRESES, PER IMPORT DE    471,17 EUROS, EN CONCEPTE DELS HONORARIS 
CORRESPONENTS SERVEIS  PER SERVEIS PRESTATS DURANT L’EXERCICI 
2007

Atès que s’han acreditat obligacions a càrrec d’aquest ajuntament que per diverses 
causes no han estat reconegudes ni liquidades.

Atès que els serveis tècnics i jurídics municipals han emès informe proposant que es 
reconegui un crèdit extrajudicial a favor de les persones que han executat i/o prestat els 
serveis de què es tracta.

La Comissió Informativa de Serveis Interns de conformitat amb la proposta presentada 
pel Tinent d'Alcalde regidor de l'Àrea proposa al Ple de la corporació:

PRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors 
següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei.

Núm.doc. Nom tercer Descripció Import
2920/08 VIEITEZ DE PRADO MARIA C. DESPESES REGISTRE 103,65
2921/08 VIEITEZ DE PRADO MARIA C. DESPESES REGISTRE 367,52

Total 471,17

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Inters i per unanimitat dels membres assistents que constitueixen 
quórum suficient per la majoria legal
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PRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors 
següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei.

Núm.doc. Nom tercer Descripció Import
2920/08 VIEITEZ DE PRADO MARIA C. DESPESES REGISTRE 103,65
2921/08 VIEITEZ DE PRADO MARIA C. DESPESES REGISTRE 367,52

Total 471,17

2.3 PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 6/08 DE L'ÀREA D'ALCALDIA DE 
RECONEIXEMENT DE CRÈDITS SENSE CONSIGNACIÓ.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES 
EMPRESES, PER IMPORT DE    2.399,37 EUROS, EN CONCEPTE DELS 
HONORARIS CORRESPONENTS SERVEIS  PER SERVEIS PRESTATS DURANT 
L’EXERCICI 2007.

Atès que s’han acreditat obligacions a càrrec d’aquest ajuntament que per diverses 
causes no han estat reconegudes ni liquidades.

Atès que els serveis tècnics i jurídics municipals han emès informe proposant que es 
reconegui un crèdit extrajudicial a favor de les persones que han executat i/o prestat els 
serveis de què es tracta.

La Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot favorabale dels membres d'ERC, 
ADMC i PSC-PM i l'abstenció de CIU proposa al Ple de la corporació:

PRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors 
següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei.

Núm.doc. Nom tercer Descripció IMPORT
F071001423 CHUBB IBERIA SL CON.ALARM.CALAFELL RADIO 01/10/07-30/09/08 213,39

06T0930 COMERCIAL MAQ.MORILLO SA LLOGUER GRUP ELECTR.PL.MERCAT 17/10/06 569,56

C 2.600.284 AGRICOLA DE CALAFELL SCCL MISTELA I MOSCATELL 136,39

5830/08 DIARI DE VILANOVA-BAIX PENEDÈSIMPRESOS SOCIETAT CONEIXEMENT+OAC 675,34

5833/08 DIARI DE VILANOVA-BAIX PENEDÈSEDICTE AJ.CALAFELL 80,04

5828/08 DIARI DE VILANOVA-BAIX PENEDÈSAJ.CALAFELL LA DIADA COLOR 247,08

5829/08 DIARI DE VILANOVA-BAIX PENEDÈSCICLES DE DEBATS COLOR 477,57

Total 2.399,37

(deliberació)

El Ple de la corporació amb 14 vots a favor, 1 del membre d'ERC, 1 del membre del 
PPC , 5 dels membres d'ADMC i 7 dels membres del PSC-PM, i 7 abstencions dels 
membres de CIU acorda:
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PRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors 
següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei.

Núm.doc. Nom tercer Descripció IMPORT
F071001423 CHUBB IBERIA SL CON.ALARM.CALAFELL RADIO 01/10/07-30/09/08 213,39

06T0930 COMERCIAL MAQ.MORILLO SA LLOGUER GRUP ELECTR.PL.MERCAT 17/10/06 569,56

C 2.600.284 AGRICOLA DE CALAFELL SCCL MISTELA I MOSCATELL 136,39

5830/08 DIARI DE VILANOVA-BAIX PENEDÈSIMPRESOS SOCIETAT CONEIXEMENT+OAC 675,34

5833/08 DIARI DE VILANOVA-BAIX PENEDÈSEDICTE AJ.CALAFELL 80,04

5828/08 DIARI DE VILANOVA-BAIX PENEDÈSAJ.CALAFELL LA DIADA COLOR 247,08

5829/08 DIARI DE VILANOVA-BAIX PENEDÈSCICLES DE DEBATS COLOR 477,57

Total 2.399,37

2.4 PROPOSTA EXPEDIENT NÚM.6/08 DE L'ÀREA DE VIA PÚBLICA DE 
RECONEIXEMENT DE CRÈDITS AMB CONSIGNACIÓ.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES 
EMPRESES, PER IMPORT DE 2.017,63 EUROS, EN CONCEPTE DELS HONORARIS 
CORRESPONENTS SERVEIS  PER SERVEIS PRESTATS DURANT L’EXERCICI 
2007

Atès que s’han acreditat obligacions a càrrec d’aquest ajuntament que per diverses 
causes no han estat reconegudes ni liquidades.

Atès que els serveis tècnics i jurídics municipals han emès informe proposant que es 
reconegui un crèdit extrajudicial a favor de les persones que han executat i/o prestat els 
serveis de què es tracta.

La Comissió Informativa de Via Pública, Seguretat Ciutadana i Turisme, amb els vots 
favorables dels membres  del PPC, d'ERC, ADMC, i PSC-PM i amb l'abstenció dels 
membres de CIU, proposa al Ple:

PRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors 
següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei.
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Núm.doc. Nom tercer Descripció Import
7/2242 DEXTRON INGENIERIA TELECOMUNICACION SA REPAR. EQUIP KENWOOD POLICIA 490,68

255.573 VDA DE ANTONIO FONT SA ADQUISICIO TELA ASFALTICA 2,49
R22710412 AUTOSERRA MARINE, SL REPARACIÓ VEHÍCLE BRIGADA 36,12

07001139 SEGUR TALLERES MIGUEL, SL REPARACIÓ VEHÍCLE B2933US 501,04
21 OLIVAN ALVARES M.-VENDELOTODO SUBMINISTRAMENT MATERIAL 2,65
19 OLIVAN ALVARES M.-VENDELOTODO SUBMINISTRAMENT MATERIAL 12,00

41098 MARTINEZ BAENA MANUEL-FERRETERIA COPIA CLAUS 7,00
23434 MARTINEZ BAENA MANUEL-FERRETERIA COPIA CLAUS 17,00
31703 MARTINEZ BAENA MANUEL-FERRETERIA ADQUISICIÓ CLAUERS 2,80

41 I.M.E.FC SL ADQUISICIÓ RETOLS BRIGADA 6,00
150958 COMERCIAL I FERRETERIA DIAZ SA COPIA CLAU I CLAUER 1,60

2963 REST. LA BONA TAPA DIETES BRIGADA 77,10
4493 LA TASKETA DIETES BRIGADA 49,00
4576 LA TASKETA SOPAR DIA HAVANERES 46,50
4602 LA TASKETA DINAR DIA HAVANERES 61,00

20122007 BAR SPORT SCP ESMORSARS 55,00
3751 BAR RESTAURANT EMPERADOR DIETES VARIES BRIGADA 30,00

111416 HOSTAL BAIX-EBRE DIETES BRIGADA 18,00
57 RESTAURANTE LA ESCALIVADA DIETES BRIGADA 25,10

2698 RESTAURANT SANTA OLIVA DIETES BRIGADA 10,00
051815 BAR A3 CAFE DIETES BRIGADA 69,70

SET-DES-07 MARTINEZ FORNS JOSE MANUEL KILOMETRATGE J.M MARTINEZ 496,85

Total 2.017,63

(deliberació)

El Ple de la corporació amb 14 vots a favor, 1 del membre d'ERC, 1 del membre del 
PPC, 5 dels membres d'ADMC i  7 dels membres del PSC-PM, i 7 abstencions dels 
membres de CIU, acorda:

PRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors 
següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei.
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Núm.doc. Nom tercer Descripció Import
7/2242 DEXTRON INGENIERIA TELECOMUNICACION SA REPAR. EQUIP KENWOOD POLICIA 490,68

255.573 VDA DE ANTONIO FONT SA ADQUISICIO TELA ASFALTICA 2,49
R22710412 AUTOSERRA MARINE, SL REPARACIÓ VEHÍCLE BRIGADA 36,12

07001139 SEGUR TALLERES MIGUEL, SL REPARACIÓ VEHÍCLE B2933US 501,04
21 OLIVAN ALVARES M.-VENDELOTODO SUBMINISTRAMENT MATERIAL 2,65
19 OLIVAN ALVARES M.-VENDELOTODO SUBMINISTRAMENT MATERIAL 12,00

41098 MARTINEZ BAENA MANUEL-FERRETERIA COPIA CLAUS 7,00
23434 MARTINEZ BAENA MANUEL-FERRETERIA COPIA CLAUS 17,00
31703 MARTINEZ BAENA MANUEL-FERRETERIA ADQUISICIÓ CLAUERS 2,80

41 I.M.E.FC SL ADQUISICIÓ RETOLS BRIGADA 6,00
150958 COMERCIAL I FERRETERIA DIAZ SA COPIA CLAU I CLAUER 1,60

2963 REST. LA BONA TAPA DIETES BRIGADA 77,10
4493 LA TASKETA DIETES BRIGADA 49,00
4576 LA TASKETA SOPAR DIA HAVANERES 46,50
4602 LA TASKETA DINAR DIA HAVANERES 61,00

20122007 BAR SPORT SCP ESMORSARS 55,00
3751 BAR RESTAURANT EMPERADOR DIETES VARIES BRIGADA 30,00

111416 HOSTAL BAIX-EBRE DIETES BRIGADA 18,00
57 RESTAURANTE LA ESCALIVADA DIETES BRIGADA 25,10

2698 RESTAURANT SANTA OLIVA DIETES BRIGADA 10,00
051815 BAR A3 CAFE DIETES BRIGADA 69,70

SET-DES-07 MARTINEZ FORNS JOSE MANUEL KILOMETRATGE J.M MARTINEZ 496,85

Total 2.017,63

2.5 PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 9/08 DE L'ÀREA DE SERVEIS PERSONALS DE 
RECONEIXEMENT DE CRÈDITS AMB CONSIGNACIÓ.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES 
EMPRESES, PER IMPORT DE 146,53 EUROS, EN CONCEPTE DELS HONORARIS 
CORRESPONENTS SERVEIS  PER SERVEIS PRESTATS DURANT L’EXERCICI 
2007

Atès que s’han acreditat obligacions a càrrec d’aquest ajuntament que per diverses 
causes no han estat reconegudes ni liquidades.

Atès que els serveis tècnics i jurídics municipals han emès informe proposant que es 
reconegui un crèdit extrajudicial a favor de les persones que han executat i/o prestat els 
serveis de què es tracta.

La Comissió Informativa de Serveis Personals, amb els vots favorables de tots els 
membres, proposa al Ple:

PRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors 
següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei.
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Núm.doc. Nom tercer Descripció Import
T080269 TECNOBAR SERVICIOS SL REPARACIO AIRE CONDICIONAT LLAR JUBILATS SEGUR 77,49

030088 COMERCIAL I FERRETERIA DIAZ SA ADQUISICIO MATERIAL INSTAL.LACIONS ESPORTIVES 69,04

Total 146,53

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Personals, i per unanimitat dels membres assistents que 
constitueixen quórum suficient per la majoria legal, acorda:

PRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors 
següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei.

Núm.doc. Nom tercer Descripció Import
T080269 TECNOBAR SERVICIOS SL REPARACIO AIRE CONDICIONAT LLAR JUBILATS SEGUR 77,49

030088 COMERCIAL I FERRETERIA DIAZ SA ADQUISICIO MATERIAL INSTAL.LACIONS ESPORTIVES 69,04

Total 146,53

2.6 PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 8/08 DE L'ÀREA DE SERVEIS PERSONALS DE 
RECONEIXEMENT DE CRÈDITS SENSE CONSIGNACIÓ.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES 
EMPRESES, PER IMPORT DE 990,20 EUROS, EN CONCEPTE DELS HONORARIS 
CORRESPONENTS SERVEIS  PER SERVEIS PRESTATS DURANT L’EXERCICI 
2007

Atès que s’han acreditat obligacions a càrrec d’aquest ajuntament que per diverses 
causes no han estat reconegudes ni liquidades.

Atès que els serveis tècnics i jurídics municipals han emès informe proposant que es 
reconegui un crèdit extrajudicial a favor de les persones que han executat i/o prestat els 
serveis de què es tracta.
 
La Comissió Informativa de Serveis Personals, amb els vots favorables de tots els 
membres proposa al Ple l'adopció del següent:

PRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors 
següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei.
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Núm.doc. Nom tercer Descripció Import
02/08 FUNDACIO ESCLEROSI MULTIPLE ADQUISICIO MATERIA "MULLA'T - 2007" 155,00

38 EXCAVACIONES PÉREZ E HIJOS SL ADEQUACIO EXPLANADA ROSTADA POPULAR 2007 835,20

Total 990,20

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Personals i per unanimitat dels membres assistents que 
constitueixen quórum suficient per la majoria legal, acorda:

PRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors 
següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei.

Núm.doc. Nom tercer Descripció Import
02/08 FUNDACIO ESCLEROSI MULTIPLE ADQUISICIO MATERIA "MULLA'T - 2007" 155,00

38 EXCAVACIONES PÉREZ E HIJOS SL ADEQUACIO EXPLANADA ROSTADA POPULAR 2007 835,20

Total 990,20

2.7 PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 8/08 DE L'ÀREA DE MEDI AMBIENT DE 
RECONEIXEMENT DE CRÈDITS SENSE CONSIGNACIÓ

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES 
EMPRESES, PER IMPORT DE 3.488,48 EUROS, EN CONCEPTE DELS HONORARIS 
CORRESPONENTS SERVEIS  PER SERVEIS PRESTATS DURANT L’EXERCICI 
2007

Atès que s’han acreditat obligacions a càrrec d’aquest ajuntament que per diverses 
causes no han estat reconegudes ni liquidades.

Atès que els serveis tècnics i jurídics municipals han emès informe proposant que es 
reconegui un crèdit extrajudicial a favor de les persones que han executat i/o prestat els 
serveis de què es tracta.

La Comissió Informativa de Medi Ambient i Serveis Contractats, de conformitat amb la 
proposta presentada pel Tinent d'Alcalde regidor de l'Àrea i per unanimitat  proposa al 
Plede la corporació:

PRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors 
següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei.
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Núm.doc. Nom tercer Descripció Import
0170327 COLLADO CORTES-MARBRES COSTA JOC GERROS ACER INOX. ROBATORI CEMENTIRI 171,68

83 CONS-TE SL SUBM.100 UNITATS TAPES TANC.FORMIGÓ 1.561,36
20080138 INSTAL.LACIONS MAÑE SL REPARAR AVERIES DEL CEMENTIRI MUNICIPAL 266,49
60000186 INSTAL.LACIONS S.J. MERCADER SL MATERIAL I TREBALLS REALITZATS 1.368,86

0002/0013292/PR ASCENSORES GAL.LO SLU REP.ASCENSOR COL.LEGI C/COSME MAINE 66,12
171222007 CUNIT CAFE SL DIETES 53,97

Total 3.488,48

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Medi Ambient i Serveis Contractats i per unanimitat dels membres 
assistents que constitueixen quórum suficient per la majoria legal, acorda:

PRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors 
següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei.

Núm.doc. Nom tercer Descripció Import
0170327 COLLADO CORTES-MARBRES COSTA JOC GERROS ACER INOX. ROBATORI CEMENTIRI 171,68

83 CONS-TE SL SUBM.100 UNITATS TAPES TANC.FORMIGÓ 1.561,36
20080138 INSTAL.LACIONS MAÑE SL REPARAR AVERIES DEL CEMENTIRI MUNICIPAL 266,49
60000186 INSTAL.LACIONS S.J. MERCADER SL MATERIAL I TREBALLS REALITZATS 1.368,86

0002/0013292/PR ASCENSORES GAL.LO SLU REP.ASCENSOR COL.LEGI C/COSME MAINE 66,12
171222007 CUNIT CAFE SL DIETES 53,97

Total 3.488,48

2.8 PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 1/08 DEL PATRONAT DE TURISME DE 
RECONEIXEMENT DE CRÈDITS AMB CONSIGNACIÓ

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT A FAVOR DE DIVERSES 
EMPRESES, PER IMPORT DE    701,80 EUROS, EN CONCEPTE DELS HONORARIS 
CORRESPONENTS SERVEIS  PER SERVEIS PRESTATS DURANT L’EXERCICI 
2008

Atès que s’han acreditat obligacions a càrrec d’aquest ajuntament que per diverses 
causes no han estat reconegudes ni liquidades.

Atès que els serveis tècnics i jurídics municipals han emès informe proposant que es 
reconegui un crèdit extrajudicial a favor de les persones que han executat i/o prestat els 
serveis de què es tracta.

La Comissió Informativa de Via Pública, SEguretat Ciutadana i Turisme amb el vot 
favorable dels membres d'ERC, del PPC, d'ADMC i PSC-PM, i l'abstenció de CIU 
proposa al Ple de la corporació:

PRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del 
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Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors 
següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei.

Núm. document Nom tercer Descripció Import líquid
300028189 PUBLIPRESS MEDIA SA CAMPANYA PUBLICITAT RAC 105 EMISSIÓ DIES 

1-3/08/07
319,00

300028265 PUBLIPRESS MEDIA SA CAMPANYA PUBLICITAT RAC 1 
EMISSIÓ DIES 1-3/08/07

382,80

TOTAL              701,80

(deliberació)

El Ple de la corporació amb 14 vots a favor, 1 del membre d'ERC, ! del membre del 
PPC, 5 dels membres d'ADMC, i 7 dels membres del PSC-PM, i 7 abstencions dels 
membres de CIU, acorda:

PRIMER-Reconèixer a l’emparament del que disposa l’art. 23.1.e) del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 163 del Reial  decret 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals i  60.2 del 
Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, un crèdit extrajudicial a favor dels creditors 
següents, pels deutes acreditats i informats pel responsable del Servei.

Núm. document Nom tercer Descripció Import líquid
300028189 PUBLIPRESS MEDIA SA CAMPANYA PUBLICITAT RAC 105 EMISSIÓ DIES 

1-3/08/07
319,00

300028265 PUBLIPRESS MEDIA SA CAMPANYA PUBLICITAT RAC 1 
EMISSIÓ DIES 1-3/08/07

382,80

TOTAL              701,80

Sr.Robert: Gràcies senyor Alcalde, bon dia a tothom. Bé, tot i que el punt número dos fa 
referència a reconeixements de deute en general que és la intenció meva de fer una 
repassada perquè s’ha tractat a les diferents comissions, sé que s’haurà de votar 
individualment, per tant si hi ha algú que després de la repassada general que faré, 
necessita algun aclariment més, es pot adreçar o bé al regidor en qüestió titular de 
l’àrea o de la regidoria o a mi personalment. Bé, aquí es passen vuit reconeixements de 
deute, alguns amb consignació pressupostària o sense a trenta-un de desembre de dos 
mil set, la majoria són d’uns imports vull creure que no excessivament importants, i això 
correspon a què són petites factures que segurament algunes empreses, les presenten 
tard pel que sigui o les extravien o les tenen pendents i després quan les troben o el que 
sigui ens les porten amb una mica més de retràs.  Pel que fa a l’Àrea de Serveis Interns 
dir que es paga aquí alguna minuta petita del Registre de la Propietat i algun 
desplaçament i honoraris de funcionari, també es paga notari i registre, hi ha una 
d’alcaldia que es paguen factures inclús d’abans de  dos mil set, però bàsicament 
corresponen a anuncis al diari Baix Penedès i alguna petita factura d’algun proveïdor 
que va quedar aquí pendent de què arribés i ha arribat amb retràs; hi ha les graelles a 
tots els expedients de reconeixement de deute i tots els regidors poden veure-ho i a la 
comissió també es van tractar.  En quant a Via pública hi ha dietes bàsicament de la 
brigada municipal, alguna factura petita de reparació d’algun vehicle municipal i la 
reparació d’un equip de comunicació de la policia.  En quant a l’Àrea de Serveis 
Personals dir que és una adquisició de material per la campanya “Mulla’t dos mil set” i 
una adequació de l’esplanada per fer la rostada popular, per la qual cosa també ens han 
arribat les factures amb una mica de retràs.  Després també té aquí a Serveis Personals 
la reparació de l’aire acondicionat de la llar d’avis de Segur, de la tercera edat de Segur 
de Calafell. En quant a Medi Ambient, bàsicament tot fa referència  al vandalisme sofert 
pel cementiri municipal i la compra de tapes noves per aquesta obra que s’està fent, 
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pels nous nínxols i algun que potser va quedar trencat.  En quant al Patronat de turisme, 
es paga aquí una publicitat emesa pel Racc 105 que és la mateixa companyia que 
també ens les han presentades amb retràs, i això és tot pel que fa al repàs general dels 
reconeixements de deute de la corporació que presentem en aquesta sessió plenària.  
Ja he dit que si algú vol algun aclariment o bé el regidor o jo mateix li podrem aclarir.  
Gràcies senyor Alcalde.

Sr. Ojeda: Decirle al compañero Joan Carles que las tapas estas de los ninchos no son 
las que se están haciendo, los ninchos que se están haciendo ya vienen con sus tapas. 
Claro, son las rotas, claro el acto de vandalismo no se dedicaron los chavales a romper 
las tapas de cemento, son unos jarrones. Esto ya lo hablé con su novio de gobierno, el 
señor Parera, que fueron unos jarrones, y me imagino que  aquí no vienen los vidrios 
que se rompieron en el cementerio; me imagino que no habrán presentado la factura, 
porqué claro hubo actos de vandalismo de jarrones, de vidrio, de alguna imagen interior 
que eso son cosas personales de la familia de los difuntos, solamente aclarar eso, que 
cada cosa entre en su casilla.

Sr.Parera: Mira Joaquín, esto que dices de los cristales, tú verás en el párrafo este de 
Instalaciones Mercadé de treballs realitzats informàtic inclús que está incluido en esta 
partida.  

Sr.Ojeda: No, los vidrios eran de Cristalería Segur.

Sr.Parera: Pero se realizó a una persona sola.

Sr.Ojeda: Vale, sólo era aclarar ese punto.

3. PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 65/08  CRÈDIT EXTRAORDINARI FINANÇAT 
AMB BAIXES

Atès que s'ha iniciat l'expedient  núm. 65/08 de modificació de crèdits per suplement i 
crèdit extraordinari dins el vigent pressupost per un import de 6.919,55 €.

Atès que les despeses proposades són necessàries i urgents, no podent demorar-se 
fins a l'exercici següent.

Atès que la tramitació de l'expedient està ajustada als preceptes legals vigents.

Vist l'informe núm. 3.453/08 de l'Interventor que figura a l'expedient. 

La Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot favorable dels membres d'ERC, 
ADMC i PSC-PM i l'abstenció dels membres de CIU, proposa al Ple de la corporació:

 PRIMER-Aprovar inicialment l'expedient núm. 65/08 de modificació del pressupost de 
despeses mitjançant  crèdits extraordinaris finançat amb baixes per transferència, per un 
import total de 6.919,55 €, de conformitat amb la proposta detallada de modificació que 
s'uneix a l'expedient.  

SEGON- Exposar al públic l'acord d'aprovació inicial, en el  BOP, tauló d'anuncis de la 
Casa Consistorial i llocs de costum, pel termini de 15 dies hàbils, a l'objecte de què les 
persones interessades puguin examinar-les i presentar reclamacions davant el Ple i, en 
el supòsit de què no hi hagin reclamacions en el termini d'exposició al públic, quedarà 
definitivament aprovat en totes les seves parts, l'esmentat expedient i en cas contrari, el 
Ple, disposarà del termini d'un mes per a resoldre-les d'acord amb el que disposa l'art. 
169 del Reial decret legislatiu 2/2004 que aprova el Text refós de la Llei d'Hisendes 
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locals.

Sr.Robert: Bé, aquest punt també es va tractar a la Comissió Informativa de Serveis 
Personals del darrer dilluns i bàsicament fa esment a dues modificacions 
pressupostàries finançades amb baixes com diu el títol, bàsicament l’esperit d’aquesta 
modificació pressupostària afecta la regidoria de joventut per dotar amb un projector i 
pantalla el punt d’informació juvenil i comprar alguna cosa de mobiliari per l’espai de 
Globus Roig que com vostès saben està a la plaça Alcalde Romeu a les antigues 
escoles municipals. I una altra petita part fa esment a una instal·lació d’aire acondicionat 
dels locals del Patronat de Turisme a Segur de Calafell.  Això es va explicar a la 
Comissió Informativa i no hi ha res més que això, només és aquest tema, si hi ha algun 
aclariment posterior, doncs,  com sempre a disposició.

Sra. López: Només un petit comentari, simplement dir que això sí que es va exposar 
l’altre dia a la Comissió de Serveis Interns, el que passa és que segons els meus 
companys, perquè jo l’anterior Ple no vaig ser-hi, es va comprometre a què en tots 
aquests expedients hi hauria la graella. Més que res, perquè jo assisteixo, però els 
meus companys no poden assistir a la Comissió i haurien d’estar informats, més que res 
que la propera vegada no torni a passar, o que si us plau l’inclogueu a l’expedient.  

Sr.Robert: Haig de donar-li la raó senyor Alcalde a la regidora de Convergència i Unió, 
perquè efectivament era un compromís que teníem, el que passa és que a l’Àrea es va 
creure que  per la dimensió de la graella doncs, potser no feia falta en aquests punts 
posar-ho. De totes maneres té tota la raó i a partir d’ara tots els punts per petita que 
sigui la graella, perquè en el punt que ve posteriorment tampoc hi és perquè és un 
moviment.  Llavors, per la dimensió es va creure no posar-la o ens vam despistar i no la 
vam posar, però hi ha el compromís que als posteriors punts de qualsevol Ple vindran 
les graelles perquè tots els regidors estiguin informats.

El Ple de la corporació  amb 14 vots a favor, 1 del membre del PPC, 1 del membre 
d'ERC, 5 dels membres d'ADMC i 7 dels membres del PSC-PM, i 7 abstencions dels 
membres de CIU, acorda:

PRIMER-Aprovar inicialment l'expedient núm. 65/08 de modificació del pressupost de 
despeses mitjançant  crèdits extraordinaris finançat amb baixes per transferència, per un 
import total de 6.919,55 €, de conformitat amb la proposta detallada de modificació que 
s'uneix a l'expedient.  

SEGON- Exposar al públic l'acord d'aprovació inicial, en el  BOP, tauló d'anuncis de la 
Casa Consistorial i llocs de costum, pel termini de 15 dies hàbils, a l'objecte de què les 
persones interessades puguin examinar-les i presentar reclamacions davant el Ple i, en 
el supòsit de què no hi hagin reclamacions en el termini d'exposició al públic, quedarà 
definitivament aprovat en totes les seves parts, l'esmentat expedient i en cas contrari, el 
Ple, disposarà del termini d'un mes per a resoldre-les d'acord amb el que disposa l'art. 
169 del Reial decret legislatiu 2/2004 que aprova el Text refós de la Llei d'Hisendes 
locals.

4. EXPEDIENT NÚM. 4/08 PATRONAT DE TURISME SUPLEMENT DE CRÈDIT 
FINANÇAT AMB RLT

Atès que s'ha iniciat l'expedient  núm. 4/08 del Patronat de Turisme de modificació de 
crèdits per suplement de crèdit finançat amb RLT dins el vigent pressupost per un import 
de 40.574,59 €.
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Atès que les despeses proposades són necessàries i urgents, no podent demorar-se 
fins a l'exercici següent.

Atès que la tramitació de l'expedient està ajustada als preceptes legals vigents.

Vist l'informe núm. 3.457/08 de l'Interventor que figura a l'expedient. 

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitat dels membres assistents que 
constitueixen quórum suficient per la majoria legal acorda:

PRIMER-Aprovar inicialment l'expedient núm. 4/08 del Patronat de Turisme de 
modificació del pressupost de despeses mitjançant suplement de crèdit  finançat amb 
RLT per transferència, per un import total de 40.574,59 €, de conformitat amb la 
proposta detallada de modificació que s'uneix a l'expedient.  

SEGON- Exposar al públic l'acord d'aprovació inicial, en el  BOP, tauló d'anuncis de la 
Casa Consistorial i llocs de costum, pel termini de 15 dies hàbils, a l'objecte de què les 
persones interessades puguin examinar-les i presentar reclamacions davant el Ple i, en 
el supòsit de què no hi hagin reclamacions en el termini d'exposició al públic, quedarà 
definitivament aprovat en totes les seves parts, l'esmentat expedient i en cas contrari, el 
Ple, disposarà del termini d'un mes per a resoldre-les d'acord amb el que disposa l'art. 
169 del Reial decret legislatiu 2/2004 que aprova el Text refós de la Llei d'Hisendes 
locals.

Sr.Robert: Tal com es va explicar a la Comissió Informativa, això és un moviment 
comptable que l’únic que fa, tal com vam fer al Ple passat, correspon a la distribució del 
romanent líquid de Tresoreria en quant al Patronat de turisme.  Es va fer comptablement 
el repartiment de la part del romanent líquid de tresoreria que el Patronat de Turisme va 
estimar oportú que no utilitzable i revertia a l’ajuntament una altra vegada, i aquí el que 
fem és comptablement dotar el Patronat de Turisme de la part del romanent líquid de 
tresoreria perquè pugui disposar en aquest exercici. Llavors, la partida on va aquest 
romanent líquid de tresoreria  és la partida anomenada “Calafell tot l’any”, per fer 
diverses actuacions durant l’any i a l’estiu bàsicament.  Si hi hagués alguna ampliació, 
informació suposo que el regidor de turisme podrà ampliar-la, perquè bàsicament jo 
només puc informar comptablement, gràcies.

Sra.Suàrez: Amb què destinareu els diners de “Calafell tot l’any”?  

Sr.Verge: Bé, tu em demanes a què destinarem?  A “Calafell tot l’any” pràcticament ja 
no, perquè Calafell tot l’any ja està pràcticament exhaurit.  Aquí del que es tracta, i ho 
explico perquè tothom ho entengui, el Patronat de Turisme té un romanent líquid de 
tresoreria que tenia, va alliberar uns diners perquè l’Ajuntament els destinés al que 
volgués, el que passa és que des de la regidoria de Serveis Interns, es van treure els 
diners aquests que nosaltres vam alliberar del romanent i ells ens els vam treure del 
compte del Patronat; i ara el que fan és retornar-nos-els.

Sr.Olivella: A què els heu destinat?

Sr.Verge: Ja els he destinat.  En lloc de treure’ls del romanent, els vam treure del 
compte del Patronat i ara  els retornen. Queda clar o no?

Sr.Robert: Això és un moviment comptable i prou. Una altra cosa és que el Patronat de 
turisme té els seus recursos i han anant tirant dels recursos. Encara hi haurà factures 
per arribar que es pagaran amb aquests recursos que ara floraran, però les activitats ja 
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s’han fet.  Aquí l’únic que fem és un moviment comptable per dotar el Patronat de 
Turisme amb la part del romanent líquid de tresoreria que tenia dret a utilitzar, és una 
operació comptable, el que passa que a la Comissió Informativa no sé com es va 
explicar, però si voleu tenim a la Interventora aquí.

Sr. Olivella: Encara que no ens hagis dit les activitats, ho aprovem.

Sr.Verge: Què és el que no us he dit?  Les activitats les teniu al programa i ara t’hauria 
d’explicar el programa de turisme de dos mil vuit.

Sr.Olivella:  A veure, aquí no s’ha d’enfadar ningú, tu has dit que si volíem ens ho 
explicaves i el que ens has explicat és el mateix que ha dit el Joan Carles, que nosaltres 
ja ho hem vist bé, però nosaltres volíem que ens diguessis: mira, ho he destinat a l’esquí 
nòrdic, el de no sé què i el de no sé quantos i t’haguerem dit, val, d’acord, no ho has fet, 
nosaltres ens ho creiem que  te’ls has gastat i per tant, et donem el suport.

5. PROPOSTA DE RECTIFICACIÓ D'ERROR MATERIAL DE L'ACORD DE PLE DEL 
PASSAT DIA 29 DE DE MAIG DE 2008, EN RELACIÓ A L'IMPORT D'UNA FACTURA 
DEL RECONEIXEMENT DE DEUTE NÚM. 6/08 DE L'ÀREA DE MEDI AMBIENT  

Vist l'acord adoptat per la Corporació Municipal en Ple de data 29 de maig de 2008 
aprovant l'expedient del reconeixement de deute núm. 6/08 de l'àrea de medi ambient.

Atès que existeix un error en la transcripció de l'import d'una factura recollida en 
l'expedient de reconeixement de deute.

Núm. Doc. Nom tercer Descripció Import
080054 DESCORESPORT,SA Bateco 

negre+transport 
2007

9.120,36€

Atès el que disposa l'art.105 de la Llei de règim jurídic de les admnistracions públiques i 
del procediment administratiu comú, en el sentit de què, les administracions públiques 
poden rectificar en qualsevol moment, d'ofici o a instància de les persones interessades, 
els errors materials, de fet o aritmètics existents en els seus actes.

El Ple de la corporació de conformitat amb la proosta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Interns i per unanimitat dels membres assistents que 
constitueixen quórum suficient per la majoria legal acorda:

PRIMER-Aprovar la rectificació d'error material de l'import de la factura que es relaciona 
a continuació:

Núm. Doc. Nom tercer Descripció Import
080054 DESCORESPORT,SA Bateco 

negre+transport 
2007

9.120,36€
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i acordar-ne la correcta:

Núm. Doc. Nom tercer Descripció Import
080054 DESCORESPORT,SA Bateco 

negre+transport 
2007

9.420,36€

SEGON-Donar-ne compte a la part interessada.

Sr.Robert: Aquí l’únic que es fa és rectificar un error d’una factura que pujava nou mil 
quatre-cents vint euros amb trenta-sis cèntims i es va pagar per nou mil cent-vint euros 
amb trenta-sis cèntims; hi ha un error d’un quatre per un ú o un ú per un quatre i l’únic 
que fem és rectificar perquè el proveïdor ha de cobrar la quantitat exacte que li toca.

Sr.Olivella: Nosaltres aprovem la proposta i demanem que com va passant Ple rere Ple 
que es mirin bé els documents abans d’enviar-los, no?

Sr.Ferré: Nosaltres ho aprovem, però també disculpem en aquest cas a qui va cometre 
l’error, perquè va ser degut a què en el fax no es llegia bé el número, llavors, també és 
cert que en aquest cas està justificat.

6. PROPOSTA DE MODIFICACIÓ DE LA  RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL DEL 
PERSONAL D’AQUESTA CORPORACIÓ, DE L’ANY 2008.

Atès que mitjançant  acord plenari de data 10 de desembre de 2007, s’aprovà 
inicialment  la  plantilla i la relació de llocs de treball, de personal de la Corporació per 
l’any 2008 inclosa a l'expedient del Projecte de Pressupost Municipal corresponent a 
l'exercici de 2008, havent-se aprovat definitivament en sessió plenària de data 17 de 
gener de 2008 i publicada al BOP de Tarragona núm. 16, en data 19 de gener de 2008.

Atès que, aquesta plantilla i relació de llocs de treball aprovada, es va modificar per 
acord plenari, adoptat en sessió ordinària de data 28 de febrer de 2008, per augment, 
amb la creació de noves places, publicada al BOP núm. 83, de data 9 d’abril de 2008, i 
al DOGC núm. 5106 de data  08/04/2008, i posteriorment, la mateixa Corporació 
Municipal, en data 31 de juliol de 2008, va modificar novament la plantilla aprovada, així 
com,  la relació de llocs de treball del personal al servei d’aquesta Corporació, 
corresponent a l’any 2008, i publicada al Butlletí Oficial de la Província núm. 190, de 
data 14 d’agost de 2008, i al DOGC núm. 5198 de data 20/08/2008.

Finalment, per acord plenari de data 4 de setembre de 2008, es va mofificar novament, 
la plantilla i relació de llocs de treball del personal al servei de l’ajuntament, per 
augment, amb motiu de la creació d’una nova plaça.

Atès que a la vigent plantilla i les seves modificacions, existeix una plaça a l’Àrea de 
Serveis Interns, de Tècnic d’Administració General, funcionari, Grup A1, Escala: 
Administració General; subescala: Tècnica,  anomenada a la relació de llocs de treball, 
com a Director de Serveis Jurídics, amb un complement de destí 27, i un complement 
específic de 24.854,72 € anuals.
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Vista la proposta del Tinent d’Alcalde, que té delegació genèrica d’atribucions en 
matèria de Serveis interns, de data 10 de setembre de 2008, en el que manifesta què, 
per tal d’adequar aquest lloc de treball a la realitat retributiva de la persona que l’ocupa, 
ja que, de conformitat amb la legislació vigent, aquesta ha de percebre la totalitat de les 
seves retribucions amb càrrec als crèdits inclosos en els programes en què figuren 
dotats els llocs de treball que realment exerceixin, per això, s'ha determinat modificar el 
concepte retributiu d l’esmentat lloc de treball, anomenat Director de Serveis Jurídics, 
assignant-li un nivell amb concordància amb el que venia percebent.  Amb aquesta 
finalitat també és necessari adequar els conceptes retributius d’aquest lloc de treball, en 
referència al complement específic, per adequar-lo a la realitat laboral, legal i retributiva 
de la persona que l’ocupa, amb la major tranparència i claretat.

Atès que és convenient doncs, fixar les condicions retributives d’aquest lloc de treball, 
per a l’exercici 2008, d’acord amb els criteris que es fixen en la Llei de pressupostos de 
l’Estat per a l’any 2008 i que s’inscrigui a la relació de llocs de treball de la present 
anualitat,  proposant modificar la relació de llocs de treball del personal al servei 
d’aquest Ajuntament, per a l’exercici de 2008, i establint les condicions retributives de la 
plaça existent a l’Àrea de Serveis Interns, de Tècnic d’Administració General, 
anomenada a la relació de llocs de treball, com a Director de Serveis Jurídics, d’acord 
amb els criteris de la Llei de Pressupostos de l’Estat i els imports que segueixen i aplicar 
la corresponent modificació a la relació de llocs de treball de l’ajuntament per a l’any 
2008, segons el següent detall:

Personal Funcionari

Àrea de Serveis Interns:
.
Depart. Denominaci

ó
Dot. Grup Règim CD CE Esc. Jornada Requisits 

titulació
Secretari
a General

Director 
de Serveis 
Jurídics

1 A1 F 30 54.208,60 AG JO Llicenciat 
en dret

Atès que correspon al Ple de la Corporació la modificació de la plantilla de personal i del 
catàleg de llocs de treball segons disposen els arts. 27 i 32 del Reglament del personal 
al servei de les entitats locals, aprovat per Decret 214/90 de 30 de juliol, que diu: “1. La 
plantilla es pot modificar amb posterioritat a l'aprovació del pressupost durant l'any de la 
seva vigència, per respondre a l'establiment de nous serveis, per a l'ampliació, 
supressió o millora dels existents que no admetin demora per a l'exercici següent, com 
també si respon a criteris d'organització administrativa interna. 2. Quan la despesa de la 
modificació per ampliació no es pugui compensar amb la despesa de la modificació per 
reducció, o per la disponibilitat de consignacions destinades a llocs vacants que no es 
pretenguin proveir en l'exercici, la modificació de la plantilla requerirà que s'aprovi 
l'expedient de modificació de crèdits del pressupost.“

Vistos els arts. 25 i següents del Decret 214/90 de 30 de juliol, Reglament de Personal 
al servei dels ens locals, i arts. 28 i següents del Decret Legislatiu 1/1997, de 31 
d'octubre, pel qual s'aprova la refosa en un text únic dels preceptes de determinats 
textos legals vigents a Catalunya en matèria de funció pública, regulen la  relació de 
llocs de treball, com a expressió ordenada del conjunt de llocs de treball que pertanyen 
a una entitat local, inclouent la totalitat dels existents a l'organització i correspon tant a 
funcionaris com al personal eventual i al laboral, i mitjançant les quals s'assignen les 
funcions, atribucions i comeses que ha de realitzar el personal que ocupa els respectius 
llocs de treball.

Vist així mateix l’art. 28, del mateix Decret 214/90, que diu: “1. La plantilla integrada en 
la forma indicada en l'article 25 d'aquest Reglament, un cop aprovada pel ple de la 
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corporació o òrgan corporatiu màxim de l'entitat local, s'ha de publicar íntegrament, en el 
termini dels trenta dies següents al d'aquesta aprovació, al butlletí oficial de la província 
i al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, i se n'han de trametre a la vegada còpies 
a l'Administració de l'Estat i al Departament de Governació de la Generalitat.  2. La 
modificació de plantilla prevista a l'article anterior no requereix la publicació de tota la 
plantilla sinó únicament la de l'abast concret de la modificació esmentada. “

Vist l’art. 32, del mateix Reglament de Personal, en el seu apart. 1, que regula que la 
relació de llocs de treball l'ha d'aprovar el ple de la corporació, i que,  el mateix òrgan ha 
d'aprovar les modificacions que es produeixin. I, en l’apartat 2, disposa que, les 
relacions de llocs de treball són públiques i poden ser consultades en períodes 
d'exposició pública del pressupost anual o de les seves modificacions, en la forma que 
cada entitat local tingui establerta. 

Vist l’art. 283 del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós 
de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.

Atès que en relació a la retribució del personal funcionari, la quantia de les retribucions 
bàsiques serà la fixada pels grups a la qual es refereix l'art. 75 de la Llei 7/2007, de 12 
d’abril, de l’Estatut Bàsic de l’Empleat Públic, i en la Llei de Pressupostos Generals de 
l'Estat i tot ha de reflectir-se al Pressupost anual de la Corporació. 

Vist informe d’intervenció corresponent a la PD .3366/2008, que s'uneix a l'expedient.

Vist informe núm. 512/2008-RH, de 16 de setembre, emès per la Directora del 
departament de Recursos Humans, que s’uneix a l’expedient

La Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot favorable dels membres d'ERC, 
ADMC i PSC-PM i l'abstenció de CIU proposa al Ple de la corporació:

Primer.- Modificar la relació de llocs de treball del personal al servei d’aquest 
Ajuntament, per a l’exercici de 2008, aprovada inicialment per acord del Ple de la 
Corporació, en sessió de data 10 de desembre de 2007 i definitivament en sessió 
plenària de data 17 de gener de 2008, la qual va ser modificada, per acords plenaris de 
data  28 de febrer de 2008, 31 de juliol de 2008, i,  4 de setembre de 2008,.

Segon.- Establir les condicions retributives de la plaça existent a l’Àrea de Serveis 
Interns, de Tècnic d’Administració General, anomenada a la relació de llocs de treball, 
com a Director de Serveis Jurídics, d’acord amb els criteris de la Llei de Pressupostos 
de l’Estat i els imports que segueixen i aplicar la corresponent modificació a la relació de 
llocs de treball de l’ajuntament per a l’any 2008:

Personal Funcionari

Àrea de Serveis Interns:

Depart. Denominaci
ó

Dot. Grup Règim CD CE Esc. Jornada Requisits 
titulació

Secretari
a General

Director 
de Serveis 
Jurídics

1 A1 F 30 54.208,60 AG JO Llicenciat 
en dret

Tercer.-De conformitat amb la legislació vigent, que s’exposi al públic l’expedient de 
modificació de la relació de llocs de treball.

Quart..- Donar compte d'aquest acord, als Departaments de Secretaria i Departament 
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d’Intervenció, al CUP i a les seccions sindicals,  pel seu coneixement i demés efectes.

Sra.Suàrez: Em sembla que hi ha una errada en el que és l’exposició abans de 
l’aprovació, si us fixeu parla del detall i hi ha la primera graella on indica que el 
complement destí és trenta i jo entenc que hauria de ser vint-i-set i el complement 
específic en lloc de ser cinquanta-quatre mil dos-cents vuit  hauria de ser vint-i-quatre 
mil vuit-cents cinquanta-quatre amb setanta-dos si no vaig mal encaminada.  Bé, lliga 
amb l’últim paràgraf de l’última pàgina de la proposta.  Crec que primer és la graella, o 
sigui el que hi havia fins la data  d’avui a la proposta de plantilla i després el que anem a 
fer que és la modificació pressupostària 

Sra.Secretària: El quart paràgraf diu que el que hi ha ara és això i aquest paràgraf que 
hi ha  a la segona pàgina és el que es proposa.

Sra.Suàrez: Jo no ho havia entès així. 

Sr.Olivella: Dóna la sensació del que diu la Sandra, que primer es proposa i es diu que 
abans el complement de destí era vint-i-set i allà posa trenta i no proposeu després que 
és trenta.  El veieu el complement de destí del primer quadre?

Sra.Suàrez: Si Joan, però al que es refereixen ara és que aquesta és la proposta que es 
fa, però prèvia…

Sr.Robert: El quart paràgraf indica el que hi ha actualment i després posteriorment ja és 
la proposta, el que passa que el que hi ha ara surt sense graella i la proposta ja surt 
amb la graella, com és preceptiu per la relació de llocs de treball   Més que res donar 
quatre pinzellades a l’exposició que es va fer a la Comissió de Serveis Interns, aquí el 
que es fa és que degut a què nosaltres hem tingut els serveis amb comissió de serveis 
d’un funcionari d’una altra corporació local, la Llei o la normativa ens obliga a què 
aquesta persona tingui l’estructura salarial que tenia a la corporació a la que pertany. 
Com que la plaça que ocupa l’estructura salarial és diferent, concretament aquí teníem 
una vint-i-set i aquesta persona ocupa una plaça de trenta, el que fem aquí és 
regularitzar l’estructura de la plaça. Llavors, aquí modifiquem el grup, el complement de 
destí i modifiquem el complement específic que li correspon a aquesta persona, tal com 
aquí està exposat a la proposta, res més que això, ni se li paga més ni hi ha res més. 
L’única cosa és que se li pagarà d’acord amb l’estructura salarial que li correspon per 
haver vingut d’una altra administració en la que ja tenia aquesta estructura salarial.

Sra.Suàrez: Bé, senzillament comentar que sí que per normativa aquest senyor ha de 
tenir un complement de destí trenta, que és el que li corresponia per l’Administració local 
en la que està i de la que és origen, el que passa és que el que sí que és cert és que 
fins ara cobrava un complement personal i productiu que pujava a dos mil dos-cents, 
dos mil tres-cents euros al mes bruts. Llavors, s’entèn i se suposa i per això es fa, que 
aquesta modificació de llocs de treball el que fa és absorvir aquest plus de productivitat i 
aquest plus de personal, amb la qual cosa aquest senyor se suposa que no cobrarà més 
del que cobrava fins ara, sinó que aquests dos plusos que cobrava per compensar-li la 
diferència salarial que hi  havia des d’una Administració a una altra, se li compensen 
augmentant-li el complement destí i l’específic.  Tot i això, com que no ens han passat a 
nivell formal el lliurament d’aquests diners en concepte de complement de personal i de 
productivitat, el que farem és abstenir-vos en el sentit aquest de per si de cas, Déu no 
vulgui, que a sobre del que cobra ara i de la regularització se li quedés consolidat el plus 
personal i el plus productiu que són dos mil tres-cents euros al mes.  Gràcies.

Sr.Robert: Només aclarir que transitòriament el  reglament ja permet que mentre es fa la 
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regularització de l’estructura salarial es pugui remunerar la persona afectada amb 
aquest famós anomenat plus de compensació personal, res més, és un formulisme però 
els diners són els mateixos.  
El Ple de la corporació amb 13 vots a favor, 1 del membre d'ERC, 5 dels membres 
d'ADMC i 7 dels membres del PSC-PM i 8 abstencions, 1 del membre del PPC i 7 dels 
membres de CIU, acorda:

Primer.- Modificar la relació de llocs de treball del personal al servei d’aquest 
Ajuntament, per a l’exercici de 2008, aprovada inicialment per acord del Ple de la 
Corporació, en sessió de data 10 de desembre de 2007 i definitivament en sessió 
plenària de data 17 de gener de 2008, la qual va ser modificada, per acords plenaris de 
data  28 de febrer de 2008, 31 de juliol de 2008, i,  4 de setembre de 2008,.

Segon.- Establir les condicions retributives de la plaça existent a l’Àrea de Serveis 
Interns, de Tècnic d’Administració General, anomenada a la relació de llocs de treball, 
com a Director de Serveis Jurídics, d’acord amb els criteris de la Llei de Pressupostos 
de l’Estat i els imports que segueixen i aplicar la corresponent modificació a la relació de 
llocs de treball de l’ajuntament per a l’any 2008:

Personal Funcionari

Àrea de Serveis Interns:

Depart. Denominaci
ó

Dot. Grup Règim CD CE Esc. Jornada Requisits 
titulació

Secretari
a General

Director 
de Serveis 
Jurídics

1 A1 F 30 54.208,60 AG JO Llicenciat 
en dret

Tercer.-De conformitat amb la legislació vigent, que s’exposi al públic l’expedient de 
modificació de la relació de llocs de treball.

Quart..- Donar compte d'aquest acord, als Departaments de Secretaria i Departament 
d’Intervenció, al CUP i a les seccions sindicals,  pel seu coneixement i demés efectes.

7. PROPOSTA D'APROVACIÓ DE LES FESTES LOCALS D'AQUEST MUNICIPI 
PER A 2009 I CALENDARI OFICIAL DE FESTES LABORALS A CATALUNYA PER 
L'ANY 2009 SEGONS ORDRE TRE/278/2008 DE 2 DE JUNY 

Vist l'escrit dels Serveis Territorials a Tarragona del Departament de Treball de la 
Generalitat de Catalunya,  de data 1 de juliol de 2008 i amb número RGE 14864, en el 
que ens comuniquen que un cop publicada l’Ordre TRE/197/2007, de 28 de maig per la 
qual s’estableix el calendari de festes laborals a Catalunya per a l’any 2008, i estant 
preparant l’Ordre per a les festes locals de 2009, d’acord amb l'art. 37.2 de l'Estatut dels 
Treballadors indica que de les catorze festes laborals, dues tindran caràcter local, i 
d’acord amb el Decret de la Generalitat de Catalunya on s'estableix que les dues festes 
locals seran fixades per Ordre del Conseller de Treball, a proposta dels municipis 
respectius, cal que aquest Ajuntament faci arribar les seves propostes de festes locals 
per a l’any 2009, tenint en compte que :

a).-L’acord de l’Ajuntament ha de ser adoptat pel Ple, tal com estableix l'art. 46 del RD 
2001/83 de 28 de juliol.

b).-Els dies proposats no poden escaure’s en diumenge, ni han de coincidir en cap dels 
dies festius que s’indiquen a l’Ordre TRE/278/2008, de 2 de juny, abans esmentada i 
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que són :

1 de gener (Cap d’Any), 6 de gener (Reis), 10 d'abril (Divendres Sant), 13 d'abril (Dilluns 
de Pasqua Florida), 1 de maig (Festa del treball), 24 de juny (Sant Joan), 15 d’agost 
(l’Assumpció), 11 de setembre (Diada Nacional de Catalunya), 12 d'octubre (Festa 
Nacional d'Espanya),  8 de desembre (La Immaculada),  25 de desembre (Nadal) i, 26 
de desembre (Sant Esteve).

c) A la proposta s’han de fer constar les dues festes locals,  i no una com consta a 
vegades. Si el municipi està format per més d’una entitat, només s’han de fer constar les 
festes locals si aquestes són diferents de les del municipi, encara que una d’elles 
coincideixi amb les proposades pel municipi.

d).-En cas que no es comuniquin les festes locals, en l’Ordre de Calendari, constarà el 
següent paràgraf a l’apartat del vostre municipi: proposta no formulada”

Per agilitzar la publicació de l’esmentada Ordre, s’ha de fer proposta, amb caràcter 
definitiu, abans del proper 30 de setembre.

La Comissió Informativa de Serveis Interns per unanimitat proposa al Ple de la 
Corporació:

PRIMER.- PROPOSAR com a festes locals d'aquest municipi de Calafell, per l'any 2009, 
les següents:

Calafell                                             29 de juny - Festivitat de Sant Pere 
                                                            16 de juliol - Festivitat Mare de Déu del Carme

Segur de Calafell                       16 de juliol - Festivitat Mare de Déu del Carme
                                                         29 de setembre - Festivitat de Sant Miquel

SEGON.- Donar compte d’aquest acord als Serveis Territorials a Tarragona del 
Departament de Treball i Indústria de la Generalitat de Catalunya, abans del proper dia 
30 de setembre de 2008.

Tanmateix es notificarà al CUP, a les seccions sindicals d’UGT, CCOO, CSIF-CSIF, i 
Independents, pel seu coneixement i als efectes escaients

8. PROPOSTA APROVACIÓ INICIAL DEL CATÀLEG I PLA ESPECIAL DEL 
PATRIMONI ARQUITECTÒNIC I ARQUEOLÒGIC DE CALAFELL

La Junta de Govern Local, de 28 de desembre de 2005, va adjudicar el contracte per 
l’elaboració del Catàleg i Pla Especial de Protecció del Patrimoni Arquitectònic i 
Arqueològic del municipi de Calafell, a l’empresa LESENA Servei Integral al Patrimoni, 
SLU i, posteriorment per acord de la Junta de Govern Local, de data 13 de febrer de 
2007, va prorrogar el termini d’execució dels treballs fins el 31 de juliol de 2007.

Vist el Catàleg i Pla Especial de Protecció del Patrimoni Arquitectònic i Arqueològic del 
municipi de Calafell, presentat i redactat el Sr. Pau Arroyo i Casals, 
conservador-restaurador de bens culturals, la Sra. Maria Almirall i Ferrerons, arquitecte, 
i el Sr. Josep Pou i Vallés, arqueòleg, de l’empresa LESENA, Servei Integral al 
Patrimoni, SLU, en el que descriuen detalladament els elements del patrimoni cultural 
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susceptibles de catalogats i els diferents plànols de definició gràfica mitjançant els quals 
s’identifiquen les àmbits i els bens catalogats afectats per la suspensió preceptiva de 
l’article 71 del Decret Legislatiu 1/2005 del Text Refós de la Llei d’urbanisme.

Vist l’informe favorable i el plànol de delimitació de la suspensió elaborat pel Director del 
Servei d’Urbanisme i Habitatge de l’Ajuntament de Calafell, de 18 de setembre de 2008, 
adjunt al present expedient.
 
Vits que el Ple de l’Ajuntament de Calafell, el 31 de gener de 2008, ja va acordar la 
suspensió potestativa de la tramitació de les llicències de parcel·lació, d’enderroc, de 
reforma i ampliació a l’àmbit definit a l’informe de 9 de gener de 2008 emès pel Sr. Pau 
Arroyo i Casals, d’acord amb el que preveu l’article 71 del Decret Legislatiu, del text 
refós de la Llei d’Urbanisme.
 
D’acord amb el que preveu l’article 67 del Decret Legislatiu 1/2005 que regula els Plans 
Especials urbanístics i l’article 83 del mateix text normatiu regulador de la tramitació dels 
plans d’ordenació urbanística municipal i dels plans urbanístics derivats.

D’acord amb l’article 71 del Decret legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el 
Text refós de la Llei d’urbanisme, i 102 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual 
s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme, preveuen que l’aprovació inicial dels 
instruments de planejament urbanístic obliga a l’administració competent a acordar la 
suspensió de la tramitació de plans urbanístics derivats concrets i de projectes de gestió 
urbanística i d’urbanització i l’atorgament de llicències de parcel·lació de terrenys, 
d’edificació, reforma, rehabilitació o enderrocament de construccions, d’instal·lacions o 
ampliació d’activitats o usos concrets i d’altres autoritzacions municipals connexes 
establertes per la legislació sectorial, en els àmbits en què les noves determinacions 
comportin una modificació del règim urbanístic.

La Comissió Informativa de Territori, amb l'abstenció del grup municipal de 
Convergència i Unió, proposa al Ple, l'adopció del següent acord:

PRIMER.- Aprovar inicialment el Catàleg i el Pla especial de Protecció del Patrimoni 
Arquitectònic i Arqueològic del municipi de Calafell, redactat i formulat per l’empresa 
LESENA Servei Integral al Patrimoni, SLU e incorporat al present expedient.

SEGON.- Suspendre la tramitació d’atorgament de llicències de parcel·lació de terrenys, 
d’edificació, reforma, ampliació o enderrocament de construccions, d’instal·lacions o 
ampliació d’activitats o usos concrets i d’altres autoritzacions municipals connexes 
establertes per la legislació sectorial en els àmbits i bens identificats en el plànol de 
delimitació incorporat al present acord i de la documentació gràfica que forma part del 
catàleg i Pla Especial amb la única excepció de les llicències per l’execució d’obres de 
rehabilitació i manteniment en ells diferents bens catalogats.
 
TERCER.- Incorporar a aquest acord el plànol de delimitació elaborat pel Director del 
Servei d’Urbanisme i Habitatge de l’Ajuntament de Calafell, el 18 de setembre de 2008, 
dels àmbits i bens subjectes a la suspensió i posar-lo a disposició del públic, en el 
departament de l’Àrea de Territori de l’Ajuntament de Calafell, Plaça Constitució, núm.5, 
d’acord amb que preveu l’article 102 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual 
s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme.

QUART.- Sotmetre'l a informació pública pel termini d'un mes mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província de Tarragona (BOPT), al Diari Oficial de la Generalitat 
(DOGC), a un dels diaris de més divulgació de la província, i notificar-ho individualment 
a tots els propietaris dels bens inclosos en el catàleg  a fi que qualsevol que ho desitgi 
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pugui examinar-lo i deduir, durant el termini esmentat, totes les al·legacions o 
observacions que consideri oportunes. 

Sr.Ferré: Avui és un motiu de satisfacció que tinguem la proposta del catàleg perquè és 
un document que s’ha vingut el·laborant des de ja fa uns quants anys, recordo que el 
dos mil tres vam fer el primer esborrany de catàleg amb el Josep Pou, amb l’arqueòleg 
municipal, el primer llistat i a partir d’aquí va començar tot el procés que hem anat 
seguint durant aquest temps i en la legislatura anterior es va concretar bastant part 
d’aquest catàleg i al final han aparegut també amb la revisió del Pla General la figura del 
CAU i també ha participat tota la gent que pertany al CAU, amb evidentment tots els 
grups polítics que també hi són representats, amb la qual cosa, crec que aquest catàleg 
que s’ha anat treballant durant tots aquests anys és una prova que hi ha hagut la 
màxima participació possible, que hi ha hagut gairebé tot el consens en la seva 
elaboració i per tant, estic satisfet del document que s’ha assolit.  També, voldria dir que 
no és el document definitiu, ara s’obrirà un procés d’al·legacions on tothom podrà 
participar-hi, a més a més evidentment dels propietaris de les finques  que també surten 
en aquest catàleg i que estan afectades per aquest catàleg, que també podran fer les 
seves al·legacions i per tant, el document definitiu incorporarà aquelles al·legacions o 
suggeriments que es creguin oportunes incorporar. Per tant, crec  que és un document 
molt extens, ambiciós, cent cinquanta-nou elements catalogats, hi ha jaciments 
arqueològics, hi ha barraques de pedra seca, hi ha edificis privats, també n’hi ha de 
municipals i altres que per si sol ja tenen valor com les esglésies o el castell o els 
monuments com la Ciutadella o les runes romanes del Vilarenc.  Aquest catàleg fa 
èmfasi especial en cadascun d’ells i amb els que no és habitual intervenir-hi com són les 
cases dels particulars pràcticament, hi ha unes fitxes on es diu quines actuacions i 
quines intervencions s’hi poden fer en cadascun d’ells i llavors, crec que aquest catàleg i 
pla especial que també a l’hora acabarà substituint amb el nou Pla General el que era 
l’antic PERI i acabant absorvint-lo perquè totes les cases que hi havia al PERI 
s’incorporen dins d’aquest catàleg i pla especial, jo crec que serà un document que 
servirà perquè la imatge del municipi, la imatge històrica i el record d’aquelles cases que 
recordem, de l’antic Calafell, es continui preservant i mantenint i per tant, evitem moltes 
de les coses que hi ha hagut durant aquests anys i que els diferents governs que hem 
anat passant per aquí hem tingut la sensibilitat sempre d’intentar aturar que 
l’especulació urbanística o aquesta pressió urbanística que hi ha hagut durant els últims 
anys, doncs, anés perdent part d’aquest patrimoni que tenim encara al municipi i per 
tant, fent aquest catàleg evitem que continui passant això. Per tant, crec que és un 
element importantíssim, que els diferents governs hem anat treballant i crec que hem 
d’estar tots satisfets del resultat que hem aconseguit i per tant, espero que hi hagi el 
màxim de consens amb la votació d’avui i que les incorporacions que es facin des dels 
ciutadans s’estudiaran i es recolliran amb l’aprovació definitiva.  

Sr.Olivella: Bé, nosaltres estem totalment d’acord amb la filosofia que ha presentat el 
Ramon i creiem que la responsabilitat política en principi, seguim aquesta línia. De tota 
manera, a nosaltres el que ens agradaria és veure això realment com quedarà i per tant, 
per prudència doncs, seguirem amb una abstenció positiva avui, per veure com 
evoluciona fins a l’últim moment, mirarem les aportacions que podran fer els veïns, 
perquè creiem que són importantíssimes, encara que torno a reiterar que per part nostra 
en principi, doncs, com que encara tenim un període per poder-nos manifestar a favor, 
definitivament, doncs, esperarem que passi aquest període i la definició última serà en 
el període final on decidirem si realment donem el suport total a la proposta que hem 
anat fent un seguiment, encara que creiem que a veure cap on evoluciona la gent del 
municipi, aquesta és la nostra explicació.

Sr.Ferré: Bé, entenc la postura vostra, però també us dic que en el procés de 
participació que hi haurà ara, de suggeriments que es recullin i això, es discutiran en el 
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CAU que també hi sou representats i allà també us convido que si heu de dir alguna 
cosa doncs, la pogueu aportar i evidentment si creieu oportú fer alguna al·legació, 
també la podeu fer, com a grup o a títol individual també es pot fer, vull dir, que no hi ha 
cap mena de limitació amb això.  

El Ple de la corporació amb 14 vots a favor, 1 del membre d'ERC, 1 del membre del 
PPC, 5 dels membres d'ADMC i 7 dels membres del PSC-PM, i 7 abstencions dels 
membres de CIU acorda:

PRIMER.- Aprovar inicialment el Catàleg i el Pla especial de Protecció del Patrimoni 
Arquitectònic i Arqueològic del municipi de Calafell, redactat i formulat per l’empresa 
LESENA Servei Integral al Patrimoni, SLU e incorporat al present expedient.

SEGON.- Suspendre la tramitació d’atorgament de llicències de parcel·lació de terrenys, 
d’edificació, reforma, ampliació o enderrocament de construccions, d’instal·lacions o 
ampliació d’activitats o usos concrets i d’altres autoritzacions municipals connexes 
establertes per la legislació sectorial en els àmbits i bens identificats en el plànol de 
delimitació incorporat al present acord i de la documentació gràfica que forma part del 
catàleg i Pla Especial amb la única excepció de les llicències per l’execució d’obres de 
rehabilitació i manteniment en ells diferents bens catalogats.
 
TERCER.- Incorporar a aquest acord el plànol de delimitació elaborat pel Director del 
Servei d’Urbanisme i Habitatge de l’Ajuntament de Calafell, el 18 de setembre de 2008, 
dels àmbits i bens subjectes a la suspensió i posar-lo a disposició del públic, en el 
departament de l’Àrea de Territori de l’Ajuntament de Calafell, Plaça Constitució, núm.5, 
d’acord amb que preveu l’article 102 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual 
s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme.

QUART.- Sotmetre'l a informació pública pel termini d'un mes mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província de Tarragona (BOPT), al Diari Oficial de la Generalitat 
(DOGC), a un dels diaris de més divulgació de la província, i notificar-ho individualment 
a tots els propietaris dels bens inclosos en el catàleg  a fi que qualsevol que ho desitgi 
pugui examinar-lo i deduir, durant el termini esmentat, totes les al·legacions o 
observacions que consideri oportunes. 

9. CESSIÓ DE TERRENYS AL DEPARTAMENT D'ENSENYAMENT PER FER UN 
CEIP, A LA ZONA DEL MERCAT MUNICIPAL

ATÈS que el municipi de Calafell està experimentant en els darrers anys un augment de 
la població escolar, fet que fa necessari l'increment de les dotacions i equipaments 
municipals en serveis escolars.

ATÈS que el municipi de Calafell pateix un dèficit important d'infraestructures i 
equipaments destinats als serveis a les persones, posat de manifest, sobretot, en la 
manca d'oferta escoles, amb totes les conseqüències socials que això comporta.

ATÈS que l'Ajuntament de Calafell disposa d'un solar propietat municipal, inscrit al 
Registre de la Propietat de Calafell, Tom 1274 llibre 1043, foli 221, finca núm. 42142, 
amb la següent descripció: Parcel·la de terreny situada al terme municipal de Calafell, 
carretera del Sanatori, cantonada al carrer Sant Pere. Té una superfície de 23.369 
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metres quadrats. Limita: al nord, amb la carretera del sanatori; al sud, amb la via del 
ferrocarril; al est, amb el carrer Sant Pere; i al Oest, amb la carrerada d’En Ralet, que 
constitueix la divisòria dels termes municipals de Calafell i Vendrell.

Atès que l’Ajuntament de Calafell per resoldre el dèficit de escoles esmentat cal procedir 
a la segregació d’una part de la finca registral núm. … esmentada,  propietat d’aquest 
Ajuntament, als efectes de poder disposar d’una única finca registral independent que 
es cedirà al Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya per la 
construcció d’un centre d’ensenyament Infantil i de Primària

Atès el projecte de reparcel·lació redactat per l’arquitecte director del Server 
d’urbanisme i Habitatge, de data 16 de setembre de 2008, adjunt al present expedient, 
es desprèn que la finca registral núm.42142, Aportada per l’Ajuntament es segrega en 
les finques resultants:

“ 3.1 Finca que es segrega:

Parcel·la de terreny situada al terme municipal de Calafell, carretera del Sanatori. Té 
una superfície de 7.810 metres quadrats. Limita: al Nord en línea de 120 metres amb la 
carretera del Sanatori; al Sud en línea de 141,20 metres, amb la finca de que es 
segrega; a l’est, en  línea trencada de 41,56 metres, 22,44 metres i 42,70 metres, amb 
la finca de que es segrega; i al Oest en línea de 31 metres amb la finca de que es 
segrega.

3.2 Finca segregada:

Parcel·la terreny situada al terme municipal de Calafell, carretera del Sanatori, 
cantonada al carrer Sant Pere. Té una superfície de 15.559 metres quadrats. Limita: al 
Nord, amb la carretera del Sanatori i amb la finca segregada; al Sud, amb la via del 
ferrocarril; a l’Est, amb al carrer Sant Pere; i, a l’Oest, amb la carrerada d’En Ralet, que 
constitueix la divisòria dels termes municipals de Calafell i Vendrell.”
 
ATÈS l’article 183 del Decret Legislatiu 1/2005 i l’article 246 del Decret 305/2006 en 
relació a les segregacions. 

ATÈS que el Decret 336/1988, de 17 d'octubre, pel qual s'aprova el Reglament del
patrimoni dels ens locals de Catalunya permet als Ajuntaments la cessió gratuïta de 
béns a altres administracions o entitats públiques, en benefici de la població de l'ens 
local, i en el mateix sentit es manifesta l'article 159 de la Llei 2/2002, de 14 de març, 
d'Urbanisme.

ATÊS els principis generals de cooperació i col·laboració que han de regir les relacions 
entres les administracions públiques, establerts tant en la Constitució com en la 
legislació administrativa vigent.

La Comissió Informativa de Territori, amb l'abstenció del grup Municipal de 
Convergència i Unió, proposa al Ple, l'adopció del següent acord:

PRIMER.- APROVAR la segregació de la finca aportada registral núm.42142, descrita 
als antecedents, titularitat de l’Ajuntament de Calafell quedant com a parcel·les 
resultants  les dues finques següents : 

“ 3.1 Finca que es segrega:

Parcel·la de terreny situada al terme municipal de Calafell, carretera del Sanatori. Té 

25



una superfície de 7.810 metres quadrats. Limita: al Nord en línea de 120 metres amb la 
carretera del Sanatori; al Sud en línea de 141,20 metres, amb la finca de que es 
segrega; a l’est, en  línea trencada de 41,56 metres, 22,44 metres i 42,70 metres, amb 
la finca de que es segrega; i al Oest en línea de 31 metres amb la finca de que es 
segrega.

3.2 Finca segregada:

Parcel·la terreny situada al terme municipal de Calafell, carretera del Sanatori, 
cantonada al carrer Sant Pere. Té una superfície de 15.559 metres quadrats. Limita: al 
Nord, amb la carretera del Sanatori i amb la finca segregada; al Sud, amb la via del 
ferrocarril; a l’Est, amb al carrer Sant Pere; i, a l’Oest, amb la carrerada d’En Ralet, que 
constitueix la divisòria dels termes municipals de Calafell i Vendrell.”

 SEGON.- TRAMETRE al Registre de la Propietat de Calafell certificacions de la 
secretaria de l’Ajuntament de Calafell del present acord per tal que porti a terme la 
inscripció de les finques resultants de la segregació.
 
TERCER.- FACULTAR a l’Alcalde de Calafell per realitzar totes les actuacions 
necessàries per tal de formalitzar davant del Notari i del registra de la Propietat de 
Calafell la present segregació.
 
QUART.- OFERIR a la Generalitat de Catalunya la cessió gratuïta de la finca segregada 
3.1 segons el projecte de reparcel·lació adjunt, destinat a la construcció d’un Centre 
d’Ensenyament Inicial i de Primària.
 
CINQUÈ.- NOTIFICAR el present acord al Departament de Patrimoni de l’Ajuntament de 
Calafell, a Cadastre i al Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya.

SISÈ.- Sotmetre aquest acord a informació pública, pel termini mínim de 30 dies en el 
DOGC.

SETÈ.- Inscriure les parcel·les resultants a l'Inventari general de béns de la corporació i 
al Cadastre.

Sra.Cumplido: Jo com a regidora d’ensenyament dir-vos que estem molt contents que 
haguem pogut trobar un espai per un nou CEIP donades les ratis que actualment tenim 
en els nostres centres, aquest any hi ha tres-cents alumnes més en tot el municipi i la 
matrícula continua estant viva, és urgent que busquem espais per fer més escoles donat 
aquest augment progressiu que continua havent-hi a Calafell.  Jo estic contenta com tot 
l’equip de govern, de la bona simptonia que hi ha hagut entre els serveis territorials, el 
departament d'ensenyament de la Generalitat i a l’Ajuntament, les facilitats que ens han 
donat, vista la problemàtica que hi ha en aquest municipi, per tirar endavant, poder cedir 
aquest terreny i sobretot estic contenta per la celeritat en què això s’ha dut a terme.  Dir 
també, que s’està treballant perquè ja veiem que això no serà suficient, és a dir, Segur 
està exactament igual que el poble i som conscients que es necessita també un altre 
CEIP a Segur i hi estem treballant.  Tenim propostes fetes al departament, s’estan 
estudiant, hi ha terrenys que ja estan a urbanisme i estem esperant la resolució, també 
per a l’IES, aprofito per dir-ho, estem ja quasi com aquell que diu, només ens falta portar 
els terrenys a la Generalitat i dir-vos això, que estem molt contents de què en aquest 
breu espai de temps, ja poguem tenir almenys un terreny i que estem treballant en un 
altre.  Jo crec que això és una bona notícia pel municipi i a mi m’alegra poder-la donar.  

Sra.Elvira: Bé, nosaltres votarem a favor, però volem deixar clar també que s’han de 
buscar ubicacions per la llar d’infants.  És important, tenim els nens, els més petits que 
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s’han quedat molts fora, ja ho sabem i és important.  Sé que està el terreny de Segur 
que la ubicació ja està i ja ho vam parlar en una junta de portaveus que sigui el més 
ràpid possible, però els altres que s’han aprovat que també es facin ràpid.  

Sr.Rion: Més que res afegir-me a la felicitació i a la bona simptonia que ha expressat la 
regidora de cultura i ensenyament del nostre Ajuntament, perquè aquest projecte tiri 
endavant i pugui veure’s materialitzat en el decurs d’aquest mandat.  

Sr.Verge: Bé, nosaltres com ja hem reiterat en d’altres ocasions posarem tots els 
esforços, tot l’èmfasi del nostre grup en què amb el que queda de legislatura treballar 
pel que són els serveis a les persones: santitat, ensenyament, seguretat i per tant, ens 
felicitem d’aquesta iniciativa o d’aquest punt.

Sr.Olivella: Per part nostra la satisfacció no la mostrarem pas avui, primerament perquè 
creiem que pot ser un altre error històric del municipi, d’ubicar tota aquesta zona, una 
zona verda del municipi, dedicar-la tota a blocs de formigó. Nosaltres des d’un principi 
hem cregut que no era el lloc adient per posar-hi una escola, ni per posar tot el que 
volen fer en aquesta zona i més quan no hi ha hagut diàleg de cap mena, simplement 
s’ha dit, s’ha fet i allà s’ha posat.  Es va demanar des del nostre grup el dia que això es 
va presentar i es va iniciar de fer una participació ciutadana, de parlar amb la gent i això 
no s’ha fet, hem arribat avui aquí, s’ha seguit el procés, s’ha canviat la qualificació de la 
zona, que era una zona verda i s’ha canviat a altres zones del municipi a altres zones 
d’equipaments que hi havia entre cometes en zones que donen que pensar una mica, 
Bellamar, amb amiguismes, etc, que jo he vist personalment, però deixem-ho aquí. 
Però, per altra banda, creiem que aquesta zona era una zona que en moments 
determinats hi ha gran afluència i tenim molts problemes d’aparcaments a la zona, no 
s’ha parlat d’aparcaments encara, es fa la cessió d’una escola, es perdrà tot un espai 
d’aparcaments, no sé si han pensat on aniran aquests vehicles, com es farà tot això, 
cap on avançarà i tot per una cosa tan important com és una escola, evidentment que 
és important, per nosaltres també ho és. Però, creiem que si haguéssim dialogat, si 
haguéssim parlat, hi havia la possibilitat d’ubicar aquesta escola en un altre lloc del 
municipi, tirar endavant tota la zona del mercat amb la zona que estava prevista, amb 
aparcaments, amb arreglar el  mercat que no sé si s’està fent, en fi, que tota aquesta 
pastilla desapareixerà  sota edificis. Sí, un centre cívic és necessari, d’acord, molt bé, hi 
havia la possibilitat de fer-lo, recordo el cinema Iris que també hi estaven d’acord, i ja no 
se n’ha parlat mai més.  Ara, volen conservar un edifici, sembla ser que és a l’antic 
mercat  per fer-hi un centre cívic o l’arxiu històric.  La zona de les pistes de bàsquet s’hi 
vol fer el mercat municipal, a l’altra zona una escola.  Escolti, vol dir que no valdria la 
pena que tot això s’aturés una mica, penséssim realment i miréssim que hi ha altres 
zones al municipi per poder fer aquest CEIP tan important?  Ja sé que hi ha molt 
alumnat al municipi, però crec que on hi ha més alumnat i molta més preocupació en 
aquest moment era a Segur de Calafell i encara no s’ha passat, quan aquí  a Calafell sí 
que hi ha els tres centres, però hi ha un petit centre que és un prefabricat que hi ha 
alumnes, però tampoc està per nombre d’alumnes per aula, en excés, i en canvi, això 
molt de pressa i Segur de Calafell es queda allà.  O sigui, l’institut, la planificació de 
l’institut de Segur de Calafell que és prioritària, que aquest any s’ha augmentat que ja hi 
van primer i segon d’ESO, allà no se’n parla encara, diuen que es farà però no se’n 
parla, quan fa tota una sèrie de temps, que hi havia la possibilitat de què a l’edifici de 
Segur de Calafell de l’institut ja estés en marxa, però per raons polítiques no ha 
interessat i ara sembla que es vulgui descobrir de nou tota aquesta gran preocupació 
per l’educació.  Jo crec senyor Alcalde que avui el que hauríem de fer és replantejar-nos 
tranquil·litat i tornar a evitar que es cometi, es faci  un error històric en una zona que no 
sé si han pensat els problemes que poden generar de trànsit en un moment determinat, 
que tampoc és un centre com vostès diuen al mig de la zona de la platja, perquè tampoc 
hi queda, perquè està tocant al terme del Vendrell, o sigui no és un lloc cèntric de la 
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platja.  Perquè,  la gent que visqui a la zona de l’estany necessitarà gairebé transport, si 
és que ens movem amb els mateixos paràmetres que avui dia la gent de la platja va al 
Santa Creu, la distància pràcticament és la mateixa.  Per tant, aquella zona crec que és 
una zona que és molt àmplia, espaiada, que s’ha salvat dels edificis, fer un espai de 
cara el futur molt ampli, que dóna molt de si, aparcaments, perquè no pensem a l’escola 
en una zona que no hi hagi el tren al costat i que ho tirem una mica més amunt, hi ha 
possibilitats de fer-ho.  Nosaltres els vam dir que també teníem alternatives, lògicament 
no se’ns han preguntat mai, se’ns ha dit que les diguem, però mai se’ns ha preguntat ni 
se’ns ha assegut per mirar a veure cap on es podia tirar, i per tant, aquest era el motiu 
d’aquesta explicació que ara donava.

Sr.Ferré: Bé, a mi em sorprèn aquest discurs que acaba de fer el portaveu de 
Convergència, perquè hem estat quatre anys en què tampoc hi ha hagut cap debat a 
l’úbicació d’aquest nou CEIP, i em sorprèn perquè hem estat quatre anys i al final hem 
hagut de posar barracons al davant d’una altra escola i tenim els nens dins dels 
barracons i aquesta és la realitat de quatre anys de vostès governant.  Vostè pot dir que 
no hi ha hagut debat en aquests catorze o quinze mesos que portem, però és que el 
debat sí que hi ha estat, perquè avui estem ja amb la cessió de terrenys i la qualificació 
que té aquesta peça no és de zona verda, perquè durant aquests catorze mesos l’hem 
canviada a equipaments i està aprovada definitivament aquesta qualificació urbanística, 
per tant avui no és zona verda, sinó equipaments.  La cessió que fem avui d’aquest 
espai, és perquè per motius de gestió és la més assequible de fer i tot i així hem hagut 
de resoldre encara la propietat que des dels anys vuitanta i escaig encara estava per 
resoldre, i per tant, els quatre anys anteriors també ho haguessin pogut fer i tampoc ho 
van fer.  El que sí que està clar és que en aquests quatre anys últims, a part de què no 
hi ha hagut cap debat i vostè s’ha referit també amb el tema de l’IES de Segur, nosaltres 
tenim una escriptura de l’IES de Segur de propietat d’aquest terreny, vostès al lloc on el 
volien fer encara no hi ha cap escriptura de res.  Nosaltres estem tramitant una 
modificació del Pla General que permetrà fer aquest institut a Segur, i a més ja li 
avanço, perquè abans li ha dit la Teresa Cumplido que estava a urbanisme, i a 
urbanisme ja ens han respost i ens han requerit un parell de documents de certificats i 
amb aquesta certificació ja ho trametran directament a la Comissió d’urbanisme de 
Catalunya i per tant, allà és on s’aprovarà la proposta definitiva perquè és un canvi de 
zona verda.  Nosaltres esperem que aquest canvi de zona verda de Segur  per fer 
l’institut i que tindrem un institut en un lloc cèntric i no el tindrem a Mas Mel, com 
proposaven vostès, sinó al  mig del centre de Segur, nosaltres em sembla que ho 
aconseguirem abans de què acabi l’any això, per tant, Segur tindrà institut molt aviat.  I 
la platja, si vostès diuen que vostès tenen un espai més cèntric que al mercat diguin 
quin és aquest espai, perquè jo no ho sé veure.  Si la platja és un barri tan dens que la 
falta que hi ha d’equipaments i la mancança que té de zones verdes, doncs, resulta que 
fa que hagin de fer els equipaments a l’altra banda de la via, perquè és l’únic espai amb 
metres quadrats del que ens demana Ensenyament, que compleix, doncs, diguim quin 
és aquest espai perquè porto catorze o quinze mesos demanant-li una alternativa. Però, 
no només catorze o quinze mesos, sinó que han estat quatre anys i vostès no han sabut 
on ubicar aquest CEIP que tenim actualment als barracons d’aquí dalt el Castell. Per 
tant, jo el que li demanaria és que fos una mica coherent i que no aparegués ara aquí 
com si acabés d’aterrar, perquè vostè mateix ha estat Alcalde d’aquest municipi durant 
un temps i la realitat és que aquest CEIP està ubicat aquí dalt al carrer Andalusia quan 
resulta que per raons de proximitat l’ideal seria que estigués al barri de la platja.  Per 
tant, jo crec que hauria de ser coherent amb el que vostè ha fet durant aquest temps 
que ha estat governant i no dir que no hi ha hagut debat, perquè vostè no en va fer cap 
de debat, perquè si hagués fet debat li haguéssim proposat de fer-ho al mercat, però 
com que vostè va ser el primer que no va voler que hi hagués debat,  no sé ara a què ve 
aquesta queixa que no hi ha hagut debat.  Per tant, nosaltres el que sí que fem i que 
tenim clar, és que no volem més els nens als barracons i si hem de sacrificar espai per 
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aparcament, evidentment que l’aparcament es pot fer en un altre lloc i ho estem 
treballant també i el farem, però nosaltres preferim els nens, prioritzem els nens als 
vehicles i això ho tenim claríssim, per nosaltres el primer són les persones.

Sr.Rion: A veure, sí que m’agradaria precisar un parell de coses: la primera, és que tot 
el projecte relatiu a tota aquesta pastilla de la zona del mercat municipal, que així 
tothom que ens escolta entén on estem ubicats en aquest moment concret, sí que ha 
estat subjecte a debat, sí que s’ha presentat un projecte, s’ha fet una maqueta de tot el 
conjunt, s’ha presentat en el consell assessor urbanístic i allà hi ha hagut la 
representació del grup municipal de Convergència i Unió.  Tots els processos que s’han 
seguit per adequar  la qualificació urbanística d’aquesta peça naturalment han passat 
per totes les comissions informatives de l’Àrea de Territori, com bé deia el nostre Tinent 
d’Alcalde d’urbanisme, i a més a més han passat també per aquest Ple i s’han adoptat 
els acords corresponents, per tant, sí que volem dir que s’ha debatut, que s’ha donat 
l’oportunitat de plantejar alternatives.  I en segon lloc, també voldríem assenyalar  el 
següent: a veure, el barri de la platja, perquè clar aquí també sembla que alguna vegada 
arribem i aterrem, tota la vida havia tingut escoles.  A mi m’agradaria recordar que en el 
barri de la platja, en el que és la cruïlla entre el carrer Vilamar i  el carrer Mallorca hi va 
haver la primera escola, el mestre de la qual el senyor Manel Benet Ortiz ara dóna lloc a 
un nom del propi municipi i allà ja teníem escola; després les escoles de la platja van 
estar on ara hi ha la plaça de l’Alcalde Romeu i allà n’hi vam anar molts a l’escola. Per 
tant, d’alguna forma, aquest equip de govern, a part de jugar amb les possibilitats que 
té, que tampoc en són tantes en el context actual, està d’alguna forma retornant  a un 
barri del municipi allò que havia tingut sempre, una escola molt propera perquè tots els 
infants d’aquell àmbit puguin anar tranquil·lament caminant fins aquella escola.  Amb 
això es resoldran temes de transport escolar, temes de menjadors, es resoldran molts 
temes, és a dir, a curt i mig termini també suposarà un estalvi important i això no treu 
que aquest equip de govern també està batallant, com bé s’assenyalava fa un moment, 
per mirar d’aconseguir especialment a la zona de Segur de Calafell, poder alliberar 
espais per fer exactament el mateix, poder col·locar allà aquests centres d’ensenyament 
i a l’hora resoldre tots aquests problemes, perquè arreglant una cosa, si ho fas amb una 
mica de vista en soluciones d’altres també, i amb el context i amb la cojuntura que ens 
movem, aquest és l’esforç que ens reclama la ciutadania, no buscar solucions originals 
sinó mirar de resoldre quants més problemes millor. 

Sr.Verge: Només una petita cosa que ara estava escoltant el Carles i m’ha passat pel 
cap.  En aquest moment voldria recordar les persones que fa trenta o quaranta anys van 
tenir l’encert de comprar aquest tros de terreny, on segurament d’aquí un parell d’anys 
hi podrem anar tots i serà una zona fantàstica pel municipi.

Sr.Olivella: Molt bé, fa molta gràcia que es plantegen les coses amb sentimentalisme i 
crec que no es viu de sentimentalisme sinó de realitat i de xafar de peus a terra. Per 
tant, nosaltres volem xafar de peus a terra i em sembla molt bé que a aquest Ple sempre 
es vingui per treure i recordar tot lo malament que s’ha fet abans Ramon, em sap molt 
de greu que quan trobes oposició de seguida carregues les culpes als anteriors, molt bé.  
Doncs, ara te les carregaré jo a tu.  Et voldria fer recordar i que la gent també ho sàpiga 
a través de Calafell Ràdio ja que tenim tan poca possibilitat de parlar directament amb la 
gent, que durant quatre anys l’equip de govern anterior, per sort  i més bé o malament, 
perquè amb això sí que assumeixo la responsabilitat, més malament o bé, el que passa 
que tu veient tot el que et sembla que hem fet tan malament, ara hauries de fer 
totalment al revés, perquè tot sortís perfecte i no retreure’ns que com que nosaltres no 
ho vam fer, doncs, ara vosaltres tampoc.  Hauries de dir que com que nosaltres no ho 
vam fer, doncs, vosaltres sí que ho voleu fer que és el que m’acabes de dir ara; no sé si 
ho vam consultar o no, però si tu ho creus així potser ho hauries d’haver consultat més.  
Si nosaltres vam demanar participació ciutadana ningú ens ha contestat, per molt que 
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diguis i per moltes reunions que ens feu i per molts moments que ens tingueu allà, 
doncs bé, tot està bastant cobert i tot ho teniu bastant controlat, per tant estem allà un 
mes amb set o vuit persones que ja les teniu més o menys preparades.  De totes 
maneres, independement de tot això, jo vull recordar que durant quatre anys es va obrir, 
jo no dic que sigui obra només del govern anterior, sinó de tot l’equip que hi eren perquè 
vosaltres també vau votar a favor en moltes coses, però durant els quatre anys anteriors 
es va obrir el CEIP del poble el Castell, la Ginesta de Segur, es va iniciar el procés de 
l’IES de Segur, agradi o no, però estava tot a punt abans que comencéssiu vosaltres. 
Perquè, a més vaig anar a parlar inclús amb el director i vam iniciar la primera reunió 
amb els pares quan jo era Alcalde.  No és per posar medalles, simplement és perquè la 
veritat sempre ha de ser veritat i les coses s’han de dir pel seu nom, no només és fruit 
d’aquest govern, sinó que són coses que venien de molta gent que havia treballat, per 
tant, l’IES de Segur es va iniciar abans que comencés aquesta legislatura.  Després, 
també es va iniciar el nou CEIP que està aquí al poble, que té aquests barracons, es va 
deixar a punt perquè comencés aquell setembre  i lògicament ja ho vau gestionar 
vosaltres.  I també, durant els quatre anys es van obrir les dues llars d’infants, que ja les 
havíeu iniciat vosaltres, clar que sí, no tinc cap mania de dir-ho, perquè era un procés 
llarg, però es va poder obrir durant aquests quatre anys.  Per tant, la preocupació per 
part del govern anterior pel que fa a l’ensenyament va ser també important, sempre 
aquest municipi ha patit necessitats educatives, perquè som un poble en un creixement  
constant i per tant, això porta un desequilibri de planificació, però dit tot això, només 
perquè quedi constància que realment s’ha treballat, i no és ara només la preocupació, 
sinó que fa molts anys i molts governs que han volgut fer de l’educació una cosa 
senyera i ja es va fer també amb l’anterior institut, ja que tenim institut a Calafell gràcies 
a l’Ajuntament d’aleshores. Dit tot això, nosaltres en cap moment hem dit que estàvem a 
favor de la ubicació d’aquest CEIP a la zona que heu plantejat vosaltres, nosaltres no 
hem dit mai que estàvem a favor d’aquesta pastilla que voleu transformar.  Aquesta 
pastilla, l’Àngel diu que la gent hi podrà ser, escolta, que no hi és ara la gent per allà? La 
gent hi va a passejar, aparca el vehicle, i si allà hi féssim segons el que féssim, encara 
la gent en gaudiria més que un CEIP, perquè un CEIP o un mercat o tota una pastilla de 
formigó que allà no es podrà gairebé circular tal i com es planteja, perquè fins i tot hi 
volíeu posar l’escola de música que hi havia planificada, senyor Carles Rion, el poc que 
ens heu ensenyat, perquè ho hem vist tot de resquillada, allà hi havia de tot.  El que 
passa és que un dia hi poseu l’escola de música, però quan se us queixen tres persones 
que una escola de música a qui se li acut posar-la a la vora del tren, llavors resulta que 
ja no hi és aquella escola de música, i ja no se n’ha parlat mai més.  Aleshores no em 
vingueu a dir aquí ni a fer creure de què aquesta pastilla és una gran cosa pel municipi, 
crec que ens ho hem pensat poc;  que creieu en les persones, qui no hi creu?  Nosaltres 
creiem molt en les persones també i també creiem amb els vehicles, perquè hi són, tant 
de bo no n’hi hagués cap, anem a Venècia que és una meravella perquè no n’hi ha ni 
un, però mira no som Venècia. Per tant, tenim molts vehicles, vivim del turisme, ahir a 
portaveus parlàvem del turisme, som un municipi turístic, necessitem facilitats pel 
turisme, resulta que tothom parla del municipi de Calafell i Segur que no sap com venir i 
aparcar.  A Segur de Calaflel, la gent està molt esverada, el govern que presidiu…

Sr.Sànchez: Senyor Olivella vagi acabant si us plau.

Sr.Olivella: Ja sé que li molesta quuan li dic coses…

Sr.Sànchez: He estat molt tolerant, vagi acabant si us plau.

Sr.Olivella: Gràcies, però pensi que no parlo mai, però avui crec que el tema s’ho 
mereix.  Segur de Calafell vostè va dir que faria un pàrquing en aquella zona d’aquell 
edifici que està a terra, fa un any i mig i encara no ha mogut ni un dit. Per tant, senyors 
més coherència amb tot el que fan, no tanta boquilla i més fets. Nosaltres, tornant al 
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tema del CEIP, volem una escola, volem un institut per Segur, volem una altra escola 
per Segur, però si vol en parlem i busquem una altra ubicació, moltes gràcies.

Sr.Ferré: Bé, jo no sé si no s’ha entès el que he dit, però crec que…

Sr.Olivella: No, no s’ha entès.

Sr.Ferré: No, vostès ja sé que no ho entenen mai.

Sr. Olivella: Vostè  tampoc entèn res.

Sr.Ferré: Si us plau, no em talli.  Jo no he dit que vostès no tinguessin cap sensibilitat 
per l’ensenyament ni res d’això, l’única cosa que he dit és que el Calafell dos encara no 
té una ubicació definitiva i que vostès el van ubicar al carrer Andalusia amb barracons, i 
això és una realitat. I vostè des de llavors que s’han col·locat els barrancons encara no 
ha sortit cap proposta d’ubicació d’una escola, diguim una alternativa al mercat o al 
centre de la platja, que vostè encara ha estat més exigent. Digui’m un solar de vuit mil 
metres quadrats, propietat municipal al centre de la platja, a veure… tic, tac, tic, tac… és 
que ja no sé que més dir-li…

Sr.Olivella: Senyor Alcalde, puc contestar?

Sr.Sànchez: No, cadascú té els seus temps.

Sr.Olivella: No, com que em pregunta, si vol li contesto.

Sr.Sànchez: No, la intervenció és d’ell. Senyor Olivella, s’ha d’aguantar, perquè té els 
seus torns.

Sr.Olivella:  És que m’ha preguntat ell senyor Alcalde.

Sr.Ferré: Nosaltres estem treballant amb l’escola de Segur amb la mateixa celeritat o 
més que el de la platja, l’únic que el de la platja, la propietat del solar és municipal i la 
podem cedir ja perquè ja és municipal, i l’únic que hem hagut de fer durant tot aquest 
temps i ho hem fet, és el canvi de qualificació urbanística.  A Segur, a part del canvi de 
qualificació urbanística que s’està tramitant, no només per l’IES sinó per la llar d’infants 
de Segur i pel nou CEIP que volem fer a Segur, tenim un problema de propietat que 
estem intentant resodre i evidentment si hem de comprar un espai d’un terreny, no és 
fàcil això i s’ha de negociar amb els propietaris i hi estem negociant, però evidentment 
de la manera que ho volem fer, evidentment és tenint el màxim d’estalvi pel municipi i 
evitant que els nens hagin d'estar en llocs fora del que és Segur de Calafell com Mas 
Mel com vostès proposaven pel nou institut.  Jo no li he dit que vostès no gestionessin 
l’espai en el que actualment estan els barracons de Segur de l’institut, vostès ho van 
gestionar i ho van posar allà, però també és veritat  que ara també s’ha fet l’ampliació i 
nosaltres hem continuat i creiem que és un espai adequat de moment, pel que és el nou 
institut de Segur, però evidentment estem buscant i vostès ho saben, i ja el tenim 
l’institut de Segur, ubicat al carrer Brasil i el que estem fent és tramitar la modificació de 
planejament. Un cop tinguem la modificació del planejament, el que farem serà segregar 
de nou l’espai dels vuit mil metres que fan falta per l’institut i cedir-ho a Ensenyament, 
que és el que estem fent amb el CEIP del mercat.  Per tant, nosaltres creiem que la 
ubicació del mercat amb la nova escola donarà satisfacció al barri de la platja, per tot el 
que comentava el Carles Rion, el portaveu d’Esquerra Republicana,que és una ubicació 
que és molt propera al que és tot el barri, permet anar-hi a peu, permet també tenir una 
zona d’equipaments prou, permet inclús conservar l’arbrat que hi ha allà, perquè hi 
haurà uns patis que tindran arbrat i per tant, aquests arbres que en principi treuran del 
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que és l’edifici, doncs, es mantindran amb el que és els patis i a més a més permetrà 
que a part del pati es pugui utilitzar també com a lloc d’esbarjo per la canalla de la platja, 
perquè la part del pati on es facin les pistes de basquet i tot l’espai esportiu, tindrà una 
doble tanca que es podrà obrir a les tardes i que la gent del barri podrà utilitzar per 
poder fer  les seves activitats esportives. Per tant, jo crec que tota la peça del mercat…

Sr.Sànchez: Vagi acabant si us plau.

Sr.Ferré: Sí, sí, s’està estudiant d’una manera prou interessant i crec que la manca 
d’aparcaments que diu vostè i que li dono tota la raó que fan falta aparcaments també 
ho estem treballant. A la zona del Blanquet farem un aparcament nou i hi estem parlant 
ja amb operadors per tal de poder-ho tirar endavant a veure si podem treure un plec de 
condicions aviat i podem tirar endavant aquesta zona que fa falta tant al barri de la 
platja.  Nosaltres el que crec és que hem de prioritzar amb aquesta escola, perquè la 
necessitat hi és, els nens estan patint aquesta necessitat perquè estan als barracons i 
creiem que hem de donar un espai i una solució definitiva a aquesta escola que fa tanta 
falta al municipi, per tant, proposem aquesta cessió de terrenys i creiem que per la seva 
urgència hem de fer-ho així.

Sr.Sànchez: Bé, hi ha hagut el suficient debat tant com d’exposició com de primera 
intervenció i també segona intervenció de rèpliques, però l’Alcalde també té aquesta 
possibilitat i avui l’aprofitaré perquè tinc el dret de poder-la aprofitar. Voldria deixar 
clares tres o quatre coses que s’han dit i jo també vull que quedi  en acta el següent: 
error històric s’ha dit, bé, la història precisament dirà si va estar un error o no; blocs de 
formigó, vostè acaba de dir que una escola és un bloc de formigó, vostè acaba de dir 
que un IES és un bloc de formigó, vostè acaba de dir que una escola bressol és un bloc 
de formigó.  Això, no està bé, per un polític, primera definició de què els equipaments no 
són blocs de formigó, no és el lloc adient, ha mancat participació ciutadana, no s’ha fet. 
Miri, el portaveu d’Esquerra Republicana li ha recordat que s’ha fet la participació 
perquè si els membres, i també s’ha dit una cosa molt greu, s’ha insinuat com si les 
persones que formen part del CAU hi  hagués algun dubte i estigués manipulat. Miri, 
vostè s’acaba de carregar la democràcia de les entitats i per tant, de les persones que 
estan allà en representació democràtica de la seva entitat corresponent.  Això senyor 
Olivella, avui l’he vist una mica nerviós, però les paraules pensi-les una mica, perquè les 
persones que estan assegudes al CAU hi són perquè democràticament les seves 
entitats les han escollit i per tant, pensi’s-ho.  Més coses que vull deixar clares, s’ha dit 
el cinema Iris, que si l’equipament, que si el farem al mercat, mercat que els recordo per 
cert, que la proposta seva era tirar-ho a terra.  Jo sempre els he explicat que un més un 
és igual a dos i un menys un és igual a zero, és una aritmètica molt senzilla aquesta i vol 
dir que si fem un nou mercat tindrem dos edificis, n’alliberarem un, no s’haurà de llogar 
cap carpa amb la transició que és necessària si es fes aquesta solució i en canvi 
recuperarem un edifici que mai en cap moment  hem dit a què el destinarem, mai, per 
tant, ja veurem què hi farem. El cinema Iris ens van deixar vostès una pancarta que està 
posada a la façana i res més, per tant, aquest equip de govern que porta prop de quinze 
mesos està treballant amb el projecte definitiu que el sotmetrà a exposició pública i que 
el podrem veure i que allà es farà el centre cívic, com Alcalde ja ho anuncio avui, que si 
farà el centre cívic de la platja. per tant, més coses que cal aclarir: no és un lloc cèntric, 
miri la millor definició de cèntric és el centre de gravetat i el centre de gravetat d’un barri 
com és el de la platja, podria ser el carrer Montserrat o el carrer del Carme.  Vostè 
senyor Olivella porti’m els vuit mil metres que demana Ensenyament en l’entorn del 
carrer Montserrat i el carrer Carme, porti-m’ho, perquè clar, s’ha de cedir a 
Ensenyament perquè et facin l’escola, s’ha de cedir el solar.  Llavors, miri, els nens 
podran anar a peu a la seva escola i li recordo que el barri de la platja és fins a la 
carretera del sanatori, li recordo, vostè és fill d’aquí, però jo que no ho sóc li recordo que 
el barri de la platja si no ho sap arriba fins la carretera del sanatori.  Per tant, 
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l’equipament està dins del barri i els nens poden anar a peu perfectament amb tota 
seguretat perquè pràcticament doncs, per sota del pas de vianants de la via del tren del 
carrer Sant Pere els deixarà a la porta del col·legi i quan diuen vostès que tenen 
alternatives, miri escolti, en  catorze mesos, quantes propostes han fet?  Els ho dic jo?  
En quatre anys li tapo la paret, no jugui amb això, perquè el guanyaré per golejada, per 
tant menys parlar i més pencar.  Perquè els recordo que també cobren a final de mes, i 
com a grup polític el que han de fer és presentar alternatives, criticant el que creguin 
oportú, perquè de la crítica en surt un benefici pels ciutadans, però escolti, penquin! 
Treballin! Potser no els ho hauria de dir, però treballin!  I les alternatives es demostren 
presentant-les pel registre de l’Ajuntament. Després, ha parlat d’aparcaments, ja li ha 
contestat el Tinent d’Alcalde de Territori, que estem treballant no només a Calafell, 
sembla que aquí la gent s’oblida de Segur, estem treballant amb l’aparcament de 
Calafell i amb el de Segur amb un gran avantatge i és que amb nosaltres veuran 
realitats i per tant, deixar aquestes coses molt clares, perquè després de totes les 
intervencions jo volia deixar això molt clar i que vull felicitar a tot l’equip de govern, a la 
gent del CAU, perquè tot això ha passat pel CAU i en allà vostè senyor Olivella també 
en forma part i si no està d’acord amb alguna cosa, allà també l’ha de dir, mal li pesi 
davant de les altres opinions.  Les altres opinions han de saber què pensa el senyor 
Joan Olivella d’un tema concret, ho ha de saber que per això està assegut allà i si no ho 
diu allà vol dir molta cosa. Llavors, repeteixo, els sentiments que ha dit l’Àngel, doncs 
clar que sí, perquè fa molts anys quan es va comprar aquell terreny, ningú podia 
suposar que aquell terreny podia donar ara sí una resposta a uns dèficits que tenim 
històrics i amb això estaré d’acord amb vostè, que el creixement és el que és, no el 
podem negar i evidentment és difícil i ho reconec, i sempre ho he reconegut, que és 
difícil equiparar els serveis que necessiten les persones amb el creixement que fins avui 
s’ha produït en aquest municipi. Però bé, jo en quinze mesos estic molt content, perquè 
estem tocant realitats, per una raó, perquè a partir de l’endemà que vam començar a 
tenir responsabilitat de govern ens vam posar a treballar, no havíem de pensar com ho 
hem de fer.  No vam necessitar pensar on posaríem l’institut de Segur, ja el teníem clar, 
perquè ja fa anys que el teníem clar i per tant, s’ha hagut de fer un recorregut de 
procediment administratiu, perquè el sòl està calificat amb una calificació i perquè hi 
hagi una escola s’ha de canviar.  Tots aquests recorreguts, els de la platja ja està fet i 
consolidat, i ja podré anar a la notaria a presentar l’escriptura per poder-ho donar a 
Ensenyament i que es faci l’escola en aquest mandat, no en el que ve.  I a Segur, 
exactament el mateix, vam iniciar també el tràmit de procediment per centralitzar i 
resoldre el tema d’una escola, d’un CEIP, d’un institut i d’una escola bressol, tenim els 
emplaçaments i estem treballant amb el procediment. Per tant, no se li pot demanar més 
a un equip de govern, del color que sigui, no es pot, se li pot demanar que treballi que 
és el que estem fent; parlar menys, menys gastar milions en publicitat i pencar, per tant, 
deixeu-me dir que jo estic molt content amb la feina que fa l’equip de govern amb 
aquesta matèria i altres, però com ha dit molt bé l’Àngel el servei a les persones per 
nosaltres és prioritari. I ara estem treballant també per una residència i centre de dia i la 
veurem en aquests tres anys que falten, no paraules no, i estic agafant el compromís 
des d’aquesta sala de plens el dia d’avui. Imagineu-vos si hi ha feina que fa anys que 
s’havia d’haver fet, fa anys, però hem tingut la sort de tenir els lideratges polítics que 
hem tingut, per tant, escolti, molt clar que la feina que s’està fent és important, i que el 
barri de la platja com ha dit el regidor i el Tinent d’Alcalde d’Esquerra Republicana, ja 
era hora que penséssim també amb la platja que també té tot el dret de tenir l’escola 
que ha tingut sempre i que els nens des d’escola bressol fins a primària, que tinguin el 
més a prop possible aquest equipament i això serà possible.  I res més, només puc 
felicitar que estiguem en aquests quasi quinze mesos on estem i a més a més ho vam 
dir i ho estem complint, que  l’any dos mil vuit seria un any de projectes i és el que 
estem fent, perquè per qualsevol cosa i qualsevol necessitat primer s’ha de començar 
un projecte i això és el que s’està fent a tota màquina.  Només encoratjar i felicitar i 
queda encara molt recorregut, i si hi ha propostes concretes per part de Convergència i 
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Unió o d’un altre grup diferent del que s’està proposant per l’equip de govern , no cal ni 
fer dibuixos, només cal entrar un escrit dient que en lloc d’aquí es proposa allà, però ens 
mullem i argumentem perquè.  Jo entenc la política així, i no esperar que arribi un Ple i 
parlar d’errors històrics, perquè la història ja ho dirà si és un error històric.

Sra.Elvira: Jo sóc regidora nova en aquest consistori i jo abans sentia els plens des de 
les cadires i avui és com si tornéssim enrere.  Jo demanaria que si s’ha de fer política 
que es faci cap endavant, que no es torni a mirar enrere, crec que els nens són molt 
importants, no només a la platja, sinó a Segur i a les urbanitzacions i crec que hauríem 
de deixar de banda les rancúnies i el passat i aquestes coses que no fan més que 
perdre el temps i votarem a favor.

Sr.Olivella: Senyor Alcalde, vostè clar, acaba i com diu el ROM sempre acaba i fa el 
discurs i clar lògicament sempre et quedes….

Sr.Sànchez: És la política, abans també passava.

Sr.Olivella: Sí, però vostè no ho respectava mai, se’n recorda?  Però bé, d’abans no 
se’n recorda de res, perquè vostè té molta memòria pel que li convé.  Jo el que vull que 
quedi clar aquí i si em fa marxar del Ple marxaré…

Sr.Sànchez: No, jo no el faig marxar del Ple, surti vostè, l’únic que li dic és que voti si us 
plau, estem al torn del vot.

Sr.Olivella:  Miri, de tot el que ha dit vostè jo resumiré en menys d’un minut, perquè per 
l’honradesa personal no vull que quedin aquí coses que vostè ha dit que no són certes. 

Sr.Sànchez: Escolti, li dic que no senyor Olivella, vagi a la votació si us plau.

Sr.Olivella: Nosaltres volíem una participació ciutadana i es va aprovar en aquest Ple 
que es faria i no s’ha fet i per tant, és un punt negatiu envers tot això, no hem parlat en 
cap moment de cap membre del  CAU, vostè s’ho ha imaginat i …

Sr.Sànchez: I tant que sí.

Sr.Olivella: En cap moment he dit el CAU i això que quedi clar. Per tant,…

Sr.Sànchez: Que quedi clar no senyor Olivella, està a l’acta, no es preocupi que està a 
l’acta.

Sr.Olivella: No he anomenat al CAU mai, per tant, vostè deu de tenir deformació 
professional i no deu tenir la ment tranquil·la i per això ha caigut de seguida cap al CAU i 
sinó que m’ho demostri i que em faci un certificat la Secretària.

Sr.Sànchez: Si us plau, vagi a la votació que estan esperant els altres regidors dels 
altres grups.

Sr.Olivella: D’acord.  Hi havia dues propostes al moment de fer el mercat municipal: una 
era enderrocar i l’altre no enderrocar, no sé si ho sap, però que ho sàpiga perquè veig 
que no ho vol dir.  I lo del cinema Iris l’únic que diu que va fer és enganxar la pancarta, 
mentida, nosaltres vam fer la signatura, vam aprovar a l’any i mig que vaig estar 
d’alcalde amb el vot favorable de vostès que també ho volien, vam fer la signatura, vam 
anar al notari i es va iniciar un procés de remodel·lació, van sortir problemes i es va 
endarrerir.  
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Sr.Sànchez: Per les raons que siguin no ho van poder fer.

Sr.Olivella: No ho vam poder fer, però s’estava fent. És que pensàvem tornar a governar 
i lógicament haguérem tirat endavant tots els processos que en poc temps també vam 
fer i vam treballar molt.  I no vull que em digui més que no estem treballant, perquè el 
que no està treballant és vostè.

Sr.Sànchez: Senyor  Olivella, ja he estat prou tolerant, vagi a la votació si us plau.

Sr.Olivella: No, vostè també s’ha de rebaixar.  Em tallen el micro perquè no volen que 
parli.  Nosaltres com error històric que creiem que estarà…

Sr.Sànchez: Ja ho ha dit, senyor Olivella, ja ho ha dit.

S..Olivella: Però, com que vostè hi creu tant amb els errors històrics, doncs, nosaltres 
també comencem a creure-hi.

Sr.Sànchez: Senyor Olivella, si us plau, li requereixo que vagi a la votació.  Tot això dels 
errors històrics en la seva intervenció ja consta a l’acta, no sigui reiteratiu, ara toca votar 
senyor Olivella. Per favor, seguim l’ordre si us plau, vostè s’ha expressat i ha tingut un 
torn de rèplica i tot el que diu està a l’acta, no es preocupi, vagi a la votació si us plau, 
és el que li estic demanant.  

Sr.Olivella: Bé, nosaltres com a zona no creiem que sigui l’adient, torno a repetir-ho, 
creiem que és necessària l’educació i és prioritària però s’ha de buscar un altre lloc pel 
municipi i per tant votem en contra i diem no a aquest lloc.

Sr.Sànchez: Molt bé, ja està, miri si és fàcil.

Sr.Ferré: Nosaltres estem encantadíssims de votar a favor i que per fi el barri de la platja 
tingui l’escola que es mereix.
El Ple de la corporació amb 14 vots a favor, 1 del membre d'ERC, 1 del membre del 
PPC, 5 dels membres d'ADMC i 7 dels membres del PSC-PM i 7 vots en contra dels 
membres de CIU, acorda:

PRIMER.- APROVAR la segregació de la finca aportada registral núm.42142, descrita 
als antecedents, titularitat de l’Ajuntament de Calafell quedant com a parcel·les 
resultants  les dues finques següents : 

“ 3.1 Finca que es segrega:

Parcel·la de terreny situada al terme municipal de Calafell, carretera del Sanatori. Té 
una superfície de 7.810 metres quadrats. Limita: al Nord en línea de 120 metres amb la 
carretera del Sanatori; al Sud en línea de 141,20 metres, amb la finca de que es 
segrega; a l’est, en  línea trencada de 41,56 metres, 22,44 metres i 42,70 metres, amb 
la finca de que es segrega; i al Oest en línea de 31 metres amb la finca de que es 
segrega.

3.2 Finca segregada:

Parcel·la terreny situada al terme municipal de Calafell, carretera del Sanatori, 
cantonada al carrer Sant Pere. Té una superfície de 15.559 metres quadrats. Limita: al 
Nord, amb la carretera del Sanatori i amb la finca segregada; al Sud, amb la via del 
ferrocarril; a l’Est, amb al carrer Sant Pere; i, a l’Oest, amb la carrerada d’En Ralet, que 
constitueix la divisòria dels termes municipals de Calafell i Vendrell.”
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SEGON.- TRAMETRE al Registre de la Propietat de Calafell certificacions de la 
secretaria de l’Ajuntament de Calafell del present acord per tal que porti a terme la 
inscripció de les finques resultants de la segregació.
 
TERCER.- FACULTAR a l’Alcalde de Calafell per realitzar totes les actuacions 
necessàries per tal de formalitzar davant del Notari i del registra de la Propietat de 
Calafell la present segregació.
 
QUART.- OFERIR a la Generalitat de Catalunya la cessió gratuïta de la finca segregada 
3.1 segons el projecte de reparcel·lació adjunt, destinat a la construcció d’un Centre 
d’Ensenyament Inicial i de Primària.
 
CINQUÈ.- NOTIFICAR el present acord al Departament de Patrimoni de l’Ajuntament de 
Calafell, a Cadastre i al Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya.

SISÈ.- Sotmetre aquest acord a informació pública, pel termini mínim de 30 dies en el 
DOGC.

SETÈ.- Inscriure les parcel·les resultants a l'Inventari general de béns de la corporació i 
al Cadastre.

10. SUSPENSIÓ DE TRAMITACIÓ DE FIGURES DE PLANEJAMENT AMB MOTIU DE 
L'ACORD D'APROVACIÓ DE L'AVANÇ DE POUM

En data 8 de novembre de 1989 va ser publicat al DOGC l’acord d’aprovació definitiva, 
de 19 de maig de 1989, del Pla General de municipi de Calafell.

Atès que l’article 4 de l’esmentat planejament disposa que la revisió del Pla General és 
procedent, entre d’altres supòsits, quan s’hagin complert 15 anys de vigència.

Vits que el 10 de juliol de 2008, el Ple de l’Ajuntament de Calafell va aprovar el 
programa de participació ciutadana del Pla d’ordenació urbanística municipal de Calafell 
i va ordenar publicar al DOGC o al Butlletí Oficial de la Província de Tarragona i a dos 
diaris de premsa periòdica de més divulgació en l’àmbit municipal, l’Avanç i el Programa 
de participació ciutadana de l’esmentat pla.

Atès que actualment s’estan duent a terme les tasques de redacció i la tramitació per 
l’aprovació d’un nou POUM pel municipi de Calafell.

Vist que el Departament de Política Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de 
Catalunya ha aprovat inicialment el Pla Director Urbanístic del Camp de Tarragona per a 
la delimitació i ordenació de l’Àrea Residencial Estratègica (ARE) i que afecta al Sector 
de la Barquera.

Vist l’informe jurídic, de 18 de setembre de 2008, adjunt al present expedient 
administratiu i del qual es desprèn, que: “És procedent acordar la suspensió potestativa, 
per el termini d’un any, de la tramitació de plans urbanístics derivats concrets i de 
projectes de gestió urbanística i d’urbanització a la totalitat dels àmbits compresos en el 
territori del municipi de Calafell per la necessitat d’estudiar la formació i elaboració d’un 
nou planejament i evitar la tramitació dels esmentats expedients que puguin arribar a ser 
contradictoris amb l’única excepció del sector de “La Barquera” a on el Departament de 
Política Territorial de la Generalitat de Catalunya ha aprovat inicialment la ubicació de 
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l’Àrea Residencial Estratègica, segons s’explica als fonaments”.

Vist el plànol de delimitació elaborat per l’Arquitecte Director del Servei d’Urbanisme i 
Habitatge, el 18 de setembre de 2008, adjuntat al present expedient, del qual es 
desprèn que la suspensió potestativa afectarà a la tramitació de plans urbanístics 
derivats i de projectes de gestió urbanística i d’urbanització en el territori del municipi de 
Calafell, als sectors i unitats d’actuació delimitats al PGU vigent que es troben en tràmit 
urbanístic o pendent d’execució a excepció del Sector de “La Barquera” afectat per 
l’aprovació inicial Pla Director Urbanístic del Camp de Tarragona per a la delimitació i 
ordenació de l’Àrea Residencial Estratègica (ARE).

L’article 71 del Decret legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el Text refós de 
la Llei d’urbanisme, i 102 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament de la Llei d’urbanisme, preveuen la possibilitat de suspensió potestativa de la 
tramitació de plans urbanístics derivats concrets i de projectes de gestió urbanística i 
d’urbanització i l’atorgament de llicències de parcel·lació de terrenys, d’edificació, 
reforma i rehabilitació o enderrocament de construccions, d’instal·lacions o ampliació 
d’activitats o usos concrets i d’altres autoritzacions municipals connexes establertes per 
la legislació sectorial i que no ha de confondre’s amb la suspensió obligatòria que 
comporta l’aprovació inicial.

La Comissió Informativa de Territori, amb l'abstenció dels grups municipals de 
Convergència i Unió i del Partit Popular de Catalunya, proposa al Ple, l'adopció del 
següent acord:

PRIMER.- Suspendre potestativament, per el termini d’un any, la tramitació de plans 
urbanístics derivats i de projectes de gestió urbanística i d’urbanització en el territori del 
municipi de Calafell, per la necessitat d’estudiar la formació i elaboració d’un nou 
planejament i evitar la tramitació dels esmentats expedients que puguin arribar a ser 
contradictoris, en els sectors i unitats d’actuació delimitats al PGU vigent que es troben 
en tràmit urbanístic o pendent d’execució i que a títol enunciatiu son: 

1. SECTOR CAMP DE GOLF “LA GRAIERA”
2. SECTOR DE “LA GRAN CALMA”
3. SECTOR “CALAFELL SUDOEST”
4. UNITAT D’ACTUACIÓ 3 “CALAFELL SUD”
5. SECTOR “OLIVERAS-ALORDA”
6. SECTOR DE SÒL URBANITZABLE 11e
7. SECTOR “HOSTAL DEL PRAT”
8. SECTOR “BELLAMAR NORD”
9. UNITAT D’ACTUACIÓ 13 “BELLAMEL”
10. POLÍGON III SECTOR K DE MAS MEL”
11. SECTOR DE “LAS VILLAS”
12. SECTOR 5C “SEGUR DE DALT”
13. SECTOR 5E “SEGUR DE DALT”
14. UNITAT D’ACTUACIÓ 12 “BELLAMEL”
15. UNITATS D’ACTUACIÓ MAS ROMEU 1, 2, 3
16. UNITAT D’ACTUACIÓ “FÀBRICA DE LES TRIPES”
17. UNITAT D’ACTUACIÓ “CRUÏLLA DEL SINDICAT”
18. UNITAT D’ACTUACIÓ “MONTPAÓ”

Amb l’única excepció del sector de “La Barquera” a on està previst ubicar l’Àrea 
Residencial Estratègica (ARE) d’acord amb el Pla director  urbanístic per a la delimitació 
i ordenació de les Àrees Residencials Estratègiques (ARE) del Camp de Tarragona 
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aprovat inicialment pel Departament de Política Territorial de la Generalitat de 
Catalunya.
 
SEGON.- Incorporar a aquest acord el plànol de delimitació elaborat per l’Arquitecte 
Director del Servei d’Urbanisme i Habitatge, el 18 de setembre de 2008, dels àmbits 
subjectes a suspensió de llicències i tramitacions de procediments i posar-lo a disposició 
del públic, en el departament de l’Àrea de Territori de l’Ajuntament de Calafell, Plaça 
Constitució, núm.5, d’acord amb que preveu l’article 102 del Decret 305/2006, de 18 de 
juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme.

TERCER.- Sotmetre'l a informació pública pel termini d'un mes mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província de Tarragona (BOPT), al Diari Oficial de la Generalitat 
(DOGC), a un dels diaris de més divulgació de la província, i notificar-ho individualment 
a tots els propietaris dels sectors afectats  a fi que qualsevol que ho desitgi pugui 
examinar-lo i deduir, durant el termini esmentat, totes les al·legacions o observacions 
que consideri oportunes. 

Sr.Ferré: Si, bé, com sabeu estem tramitant ja la renovació del POUM, del Pla General, i 
per tant, com que ja tenim el document de l’avanç i s’està exposant al públic i es va 
aprovar que s’exposés al públic i estem fent aquest procés de participació ciutadana 
perquè tothom pugui fer els suggeriments adequats, per tal que això no impedeixi, o que 
aquestes pressions que hi puguin haver d’aquests particulars o d’aquests plans parcials 
que estaven en marxa, o que s’estaven modificant o que alguns d’ells encara no 
s’havien iniciat, doncs creiem oportú de fer aquesta suspensió de figures de 
planejament derivat. Si bé és  cert que podíem haver fet una suspensió molt més 
àmplia, inclús suspenent llicències  de parts concretes del municipi o de tot el municipi 
en general, també es va valorar aquest aspecte i degut també a la situació de 
desaceleració urbanística en aquest cas  i del sector de la construcció, hem cregut 
oportú de fer-ho només a nivell de planejament, que creiem que és el mínim que calia 
fer, per tal que la reflexió que es porti al CAU i en tot el procés de debat del que serà el 
nou Pla General, sigui amb la mínima pressió per part de particulars i d’empreses que 
puguin voler desenvolupar sectors urbanístics al municipi i per tant que el Pla General 
nou, tingui total llibertat per reflexionar de quin ha de ser el futur de Calafell i quines han 
de ser les previsions de creixement i de modificacions del creixement que estava previst 
al Pla General vigent. Per tant, nosaltres aquí el que fem és tramitar aquesta suspensió 
de planejament de totes les figures que encara no s’han consolidat els drets, en quant a 
algunes d’elles, encara hi ha modificacions del planejament en marxa, i això és el que 
crec que a partir d’ara ens alliberarà de tota aquesta pressió.  Evidentment, aquesta 
suspensió és potestativa, que es fa si es vol, però creiem que estem en el moment 
adequat per fer-ho, perquè estem ja en l’aprovació feta del que és l’avanç del Pla i 
creiem que ara durant aquest any tindrem aquesta tranquil·litat, com  a mínim, per poder 
discutir cadascun d’aquests sectors com ha d’acabar sent i en general com ha d’acabar 
sent tot el que és el nostre municipi i aquest nou Pla General que estem tramitant. Per 
tant, crec que és el moment adequat per fer-ho, hi ha aquesta excepció de l’ARE degut 
a què és un planejament que ens ve imposat des de la Generalitat i que inclús la 
mateixa definició de l’ARE, les normes que van sortir per treure aquestes ARE ja preveia 
que se saltessin els procediments normals establerts que ja establia la Llei d’Urbanisme 
de dos mil cinc, el Text Refós i per tant, crec que estem complint amb el que tocaria fer i 
ens alliberem d’aquesta pressió i càrrega que crec que ens serà prou bo per fer aquesta 
reflexió del municipi.

Sr.Rion: Tan sols, molt breument i per assenyalar que naturalment nosaltres donem tot 
el suport i recolzament a aquesta proposta, però també per deixar-ho ben clar, 
considerem que és una mesura necessària, té un caràcter temporal, però és necessària, 
sobretot per no frustrar tots els objectius que es persegueixen a través d’aquest nou 
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planejament.  Aquesta és la idea fonamental que inspira aquesta mesura, no bloquejar 
res, no aturar res, no suspendre per suspendre, sinó mirar sobretot que no es frustrin 
aquests objectius que persegueix aquest Pla d’ordenació urbana del municipi que és el 
que fa el disseny o el projecte  del Calafell del futur.

Sr.Olivella: Primerament, nosaltres creiem que aquest punt és molt poc ambiciós, que 
s’ha mullat poc el govern en aquest cas, perquè tot amb prudència, crec i ho hem 
manifestat i aquí sí que dic el CAU, que creia  que s’havia de mirar per la protecció de la 
zona del poble.  I això ho he dit moltes vegades, perquè quan estàvem al govern i ho 
reconec, que en aquell moment si que no vam poder aturar res i potser va ser un 
moment complicat i que s’anaven caient les cases i no hi havia cap tipus de cosa que 
regulés tot això. Ho hem parlat amb el Ramon i hi estava d’acord, llavors trobem poc 
ambiciós aquest punt. I per altra banda, nosaltres les AREs aquestes, i perquè la gent 
ens entengui, són una requalificació que s’ha fet encoberta al municipi de Calafell i amb 
l’aixoplug de la Generalitat. Però, les Ares són grups d’habitatges que es fan en zones, 
que en aquest cas s’ha fet al nucli del poble, per ampliar el poble, em sembla molt bé, 
però nosaltres creiem que això s’hagués hagut de parlar encara més i això no diran que 
no ho vam dir des d’un principi.  I nosaltres aquestes àrees residencials que la 
Generalitat em sembla que ja ho deu haver comprat i tot, que era una zona industrial 
aquí tocant el poble, que lógicament sempre s’havia parlat que potser s’havia de 
canviar, però resulta que estem aturant construir més cases, que estem en desacord 
amb més cases i se’ns imposa, perquè la Generalitat ho diu, i hi ha hagut municipis de 
la comarca que han encès el llum vermell i ho han aturat, com Santa Oliva per exemple i 
han mirat de parlar-ho i buscar reduir les cases.  A veure, aquesta zona si fos habitatge 
de protecció oficial, com nosaltres també ho vam dir i vam presentar una moció amb el 
Grup Popular per gent del municipi, o per la gent que s’empadroni, o que vinguii i hi 
vulgui viure, o pels joves que hi viuen, nosaltres ho votaríem i estaríem totalment a 
favor. Però, veiem que aquí es faran tres-cents habitatges més que no comptàvem 
ningú, o sigui estàveu en desacord amb projectes anteriors que eren super ilegals i ara 
resulta que se’ns col·loquen tres-cents habitatges que no hi comptava ningú, però ningú 
pot dir res.  Tres-cents habitatges i d’aquests n’hi haurà uns quants de protecció oficial, 
que suposem que amb la moció que vam presentar i que vam estar tots d’acord que 
podran ser per la majoria de gent del municipi, o amb uns criteris o no sé com quedarà 
al final. Perquè no hi havia la possibilitat de fer habitage de protecció oficial que estava a 
punt també senyors?  Perquè no es tirava endavant per aquí?  Per tant, com que 
nosaltres creiem que és un projecte poc ambiciós ens abstindrem.

Sr.Ferré: Primer de tot, l’ambició de la proposta, miri podíem haver estat més agoserats i 
més ambiciosos com diu vostè i no suspendre només al poble, sinó a Segur i a la platja, 
però no ho hem fet per un motiu i és que el propi mercat està fent avui dia, no sé si s’ha 
enterat, una suspensió automàtica de llicències.  

Sr.Olivella: No em dedico a la  construcció.

Sr.Ferré: Ara em dirà vostè que no hi ha crisi, fins i tot el Zapatero ho ha dit.  Aquí a dalt 
el poble fa mesos que no es dóna ni una llicència, per tant quan entri una llicència aquí 
dalt el poble, ens dóna temps de mirar-la amb lupa, de tornar a fer una suspensió si cal, 
vull dir, tenim tant de temps de mirar-nos les llicències avui dia, que gairebé no cal ni 
fer-la  la suspensió de llicències, per això no l’hem fet. Perquè, qui compleixi amb la 
normativa i vulgui fer una obra i estigui d’acord amb el planejament i no faci cap 
barbaritat, pot fer-ho. Perquè no?  Doncs, llavors no em digui que faci una suspensió 
aquí dalt el poble, perquè l’estem fent ja, el propi mercat l’està fent.  Per tant, nosaltres 
el que fem aquí només és fer una suspensió de planejament, perquè no només es fan 
aberracions aquí dalt el poble, sinó a Segur i a la platja, per tant hauríem de fer una 
suspensió a tot el municipi. Imagini si a més a més d’aturar la construcció, amb l’aturada 
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que ha tingut ara, a més a més li aturem totes les obres d’aquell que encara vulgui fer 
alguna obra, no cal fer-ho, per tant, això de l’ambició crec que ha quedat prou respost 
amb l’explicació que he donat. Qui pot fer coses que perjudiquin el POUM durant aquest 
temps que estem revisant el Pla General?  Doncs, aquells planejaments que no estiguin 
d’acord amb la nova filosofia del Pla General.  Quina filosofia?  Doncs, la que manifesta 
l’avanç del Pla General.  Ara ja el tenim l’avanç i per tant, ara ja podem dir cap a on pot 
anar aquest Pla General i cap a on pot anar evidentment, hi ha sectors que estaran amb 
una filosofia d’acord amb el que serà el nou Pla General, i uns sectors que s’hauran de 
revisar i tornar a mirar altra vegada i tornar a renovar els planejaments derivats. I per 
tant, l’única cosa que estem fent aquí és suspendre aquests planejaments derivats que 
poden perjudicar aquelles idees  i aquells conceptes que s’han consensuat i treballat en 
la revisió del Pla General i per tant, creiem que era el moment adequat per fer això. Per 
tant, lo de les llicències individuals crec que ha quedat prou resolt i evidentment que és 
una preocupació que tenim, que no fem una suspensió no vol dir que no la poguem fer, 
perquè si entra un projecte demà, una llicència d’obres aquí a dalt el poble, o a Segur, o 
a la platja, en un solar o bé tirant una casa vella a terra, evidentment que ens ho 
mirarem amb lupa i si no estem d’acord farem una suspensió de llicències per aquella 
finca, perquè també es pot fer, no és eliminatòria una suspensió que estem fent amb 
una supensió que podem fer. Per tant, li recordo una cosa i és que avui acabem 
d’aprovar el catàleg inicialment i per tant, ja tenim un munt de finques aquí dalt el poble, 
protegides i que no es tiraran a terra i precisament són les que tenen més valor, per 
tant, jo crec que avui estem fent més d’una suspensió de llicències, no només la que 
estem fent ara, sinó la que hem fet abans amb el catàleg.  Jo crec que això ens 
permetrà fer un Pla General amb unes condicions millors, amb una llibertat absoluta per 
poder fer que el futur de Calafell i giri en un Pla General que durarà molt de temps la 
seva vigència, i per tant, crec que és el moment adequat i per tant, això de l’ambició 
crec que ha quedat més que respost.  

Pel que fa a les  AREs, jo ja ho he manifestat cada cop que surt aquest tema i 
m’agradaria destacar dues coses: una, que no entra dins de la suspensió perquè és un 
planejament superior i per tant, l’acord que estem prenen avui és correcte, 
independentment del que signifiquen les AREs i de la visió política que vulguin fer-ne 
vostès i del que suposi això. Independentment d’això, l’acord és correcte, per tant, em 
limitaria a que votéssim l’acord. Però, com que ha tret el tema i evidentment això té unes 
connotacions polítiques que jo crec que són interessants de discutir, bé, al Baix 
Penedès no només hi ha Santa Oliva també que té aquesta ARE, sinó també el Vendrell 
i el Vendrell té dues AREs que són sumades d’un tamany similar a la nostra.  Santa 
Oiva, jo crec, va proposar un Pla parcial que era massa extens i proposava massa 
creixement, més de mil dos cents habitatges o mil cinc-cents, no recordo exactament el 
nombre, però eren molts més que els que proposa Vendrell i Calafell.  Jo crec que la 
reflexió que està fent Santa Oliva és que no pot créixer a aquest ritme i per tant, entenc 
jo que un municipi d’un tamany més petit com és Santa Oliva no pot tenir de cop mil 
cinc-cents habitatges com anava a tenir. Per tant, crec que aquesta reflexió l’ha fet 
Santa Oliva, ha rectificat i ha reduït el tamany d’aquestes ARES, però no perquè fossin 
dolentes, sinó perquè el tamany que havien proposat era excessiu, però no perquè el 
concepte fos dolent, perquè habitatges de protecció oficial avui dia si és la solució que 
tenim amb aquesta crisi i tothom ho està demanant… Per tant si la Generalitat posa 
aquests instruments urbanísitics amb aquesta celeritat que dóna i amb aquesta 
possibilitat que hi ha de fer  més de cent cinquanta habitatges de protecció oficial jo crec 
que és una oportunitat que Calafell l’hem d’aprofitar i per tant, estem d’acord amb que 
això tiri endavant.  El sector que vostès diuen que era un sector industrial, sí hi ha hagut 
una requalificació, perquè això sí que és una requalificació, passar d’industrial a 
residencial, però és una requalificació que jo que ja fa nou anys que estic en aquest Ple 
he sentit en tots els governs que era una cosa necessària i que en el nou Pla General 
s’havia de fer. Per tant, no ve de nou això i al final el que estem fent és treure una zona 
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industrial que estava enganxada al poble i que ningú volia i convertir-la en teixit 
residencial que és el que toca, no estem fent una aberració, no estem fent gratacels de 
planta baixa més vint, estem fent teixit del poble a continuació del teixit urbà.  I per tant, 
el que no volem és que hi hagi una zona industrial tan enganxada al poble i més quan ja 
tenim el Parc empresarial que resol aquest tema prou àmpliament, perquè hi ha més de 
vint hectàrees de parc empresarial que resolen aquesta deficiència que tenia el municipi 
per aquestes petites empreses o tallers, que estaven dins del nucli històric i no només 
del nucli històric sinó també del teixit urbà, que poden causar aquestes molèsties degut 
al seu ús.  Jo crec que el Parc empresarial és una bona alternativa pel que fa a la 
indústria, pel que fa també a l’espai comercial que allà s’hi preveu…

Sr.Sànchez: Vagi acabant, si us plau.

Sr.Ferré: I crec que aquest sector, precisament el sector de la barquera havia de ser 
continuïtat del teixit urbà i del teixit residencial del municipi. Per tant, crec que aquest 
debat que vostès volen introduir en aquest punt no toca, és un debat que tindrem quan 
ens vingui el pla parcial de les AREs i crec que l’interessant seria que ens cenyíssim  
estrictament al punt i a la supensió que fem.  L’ambició crec que ha quedat prou 
resposta i espero que en tot cas, rectifiquin una mica la seva postura perquè crec que 
he donat prou explicacions  del perquè no es fa així i en qualsevol cas, si vostès creuen 
que és poc ambiciós això, ja he dit, si entra algun projecte, si vostès tenen coneixement 
que hi ha alguna casa que està en perill aquí al poble, facin-m’ho saber i 
automàticament farem una suspensió d’aquesta llicència d’obres o d’aquesta casa en 
concret. Per tant, jo crec que la gent que compleixi i la gent que faci coses que estiguin 
d’acord amb aquesta filosofia no tenen perquè aturar la seva activitat econòmica i 
podran fer aquesta activitat.

Sr.Olivella: Primerament, Ramon, m’ha agradat molt el que has dit, perquè ho has dit 
públicament i penso que encara que no quedi per escrit, el fet que ho hagis dit, és una 
preocupació, ve jo deia el poble, però no és perquè jo tingui una predilecció pel poble, 
sinó perquè penso que és una zona antiga que sempre hem parlat tots i que ens 
agradaria que guardés una mica l’estructura dins del dret que tenen els ciutadans de 
modificar les seves cases de la manera que es cregui i que no passi com el carrer del 
Pou, aquell llapis que ha quedat  que la gent es queixa moltíssim i que realment això no 
s’ha de permetre. Però crec que no només ha de ser al poble sinó tot el municipi, tot el 
municipi hem de tenir en compte això que has dit tu.  M’ha agradat el fet que ho hagis dit 
i tot el que has intentat fer-me saber que si sabia lo de la crisi o no, jo t’he contestat en 
aquell moment i perdona que t’hagi tallat, però jo no em dedico ni a taxador, ni sóc 
arquitecte ni sóc res d’aquest tipus de coses, només sé el que diu la televisió i tot el que 
es diu pels mitjans de comunicaicó, per tant, lògicament visc  directament aquest 
problema però sí que sé el que diuen els mitjans de comunicació, lògicament sé que 
estem en crisi.  De tota manera, si has dit tot això, doncs endavant que nosaltres amb 
això hi estem  d’acord, l’única cosa és que els ARES, torno a repetir, ja sé que avui no 
toca i no ho hauria de dir, però sí que voldria dir-ho perquè vostès ho posen dins, aquest 
apartat no hi és en aquell mapa que vas passar al Josep Maria l’altre dia.  Per tant, has 
reconegut el tema de les requalificacions i avui m’ha fet gràcia perquè has dit que no 
fem cap aberració, m’ha agradat també això, perquè fa dos anys quan ens passava 
alguna  cosa d’aquestes s’armava un cacau impressionant. Cada vegada que es feia 
algun canvi de coses d’aquestes, que s’explicaven els motius fossin que estessin bé o 
no, i ens ho havíem de tragar perquè vosaltres no ho havíeu vist mai bé i avui amb lo de 
la incoherència i de tenir memòria, crec que val la pena dir-ho que potser no és cap 
aberració. El que passa és que nosaltres creiem que els habitatges de protecció oficial 
no han de suposar un augment demogràfic pel municipi i que els joves i no tan joves del 
municipi tinguin possibilitat d’independència, aquesta era l’única cosa que perseguia, 
que buscava, l’habitatge de protecció oficial que no suposés cap augment demogràfic i 
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les AREs són un augment demogràfic. Primer, cent cinquanta habitatges nous que no 
existien i habitatge de protecció oficial que en principi no garanteix el cent per cent per la 
gent que viu al municipi i està empadronada, de moment. Però, vaja, torno a repetir que 
agraeixo Ramon que hagis dit el que has dit i et donem aquest recolzament, el que 
passa que nosaltres per coherència de moment ens abstindrem.

Sr.Ferré: Jo crec que el portaveu de Convergència té un estil de fer política que de 
vegades resulta una mica “barrio bajero” i crec que la gent ja ho ha detectat.  D’entrada, 
aquest edifici que ha dit vostè la llicència la va donar el seu govern i complia amb la 
normativa del Pla General.  Per tant, jo estic d’acord amb què no s’hauria d’haver fet 
aquest edifici, però si a mi un propietari m’encarrega i compleix la normativa, és una 
feina professional que haig de fer i cadascú fa el que creu que ha de fer en aquell 
moment i ja està.  I evidentment si vostè en qualsevol cas, creia que allò no era una 
cosa, el que podia haver fet era fer aquesta suspensió que li estic dient que es pot fer i 
vostè en qualsevol cas era l’Alcalde i no ho va fer.  Jo valga’m Déu de jutjar la seva 
feina, l’he tingut de mestre, però no jutjaré la seva feina i per tant, m’agradaria que a 
partir d’ara ningú jutgi la meva feina com a professional, perquè jo no estic aquí com 
arquitecte, sinó com a regidor. Jo no entraré amb aquesta discussió, però sí que entraré 
amb tot el que ha dit vostè referent a les ARES i altra vegada amb el tema aquest de les 
aberracions.  Miri, vostè va aprovar un conveni amb Gaudir, un promotor, que doblava el 
doble d’habitatges, nosaltres no doblem el nombre d’habitatges, senzillament estem 
agafant l’edificabilitat que hi havia industrial i ni tan sols l’estem conservant.  Estem fent 
una edificabilitat que ens proposa la Generalitat de cinquanta habitatges per hectàrea, 
perquè totes les ARES han de tenir aquesta densitat i estem simplement agafant 
aquesta densitat i col·locant-la en aquest sector que creiem que és el més adequat per 
ubicar aquesta àrea residencial estratègica. Vam valorar en tot el municipi quin era el 
pla parcial que podia fer que es portés a terme la solució més satisfactòria i vam veure 
dins de totes les possibilitats que hi havia, que n’hi havia més de tres, que aquesta era 
la que s’ajustava més bé als paràmetres que la Generalitat ens demanava i tant és així 
que el Vendrell ha presentat dos sectors més o menys del mateix tamany, perquè 
precisament són uns paràmetres que demana la Generalitat que aquests tamanys de 
plans parcials els compleixen i força bé.  La resta de plans parcials que teníem o eren 
massa petits, o eren un teixit diferent o eren massa grans, per tant, vam valorar que 
aquest era l’adequat i més en el sentit que precisament aquí a dalt el poble crec jo que 
és on hauria d’haver-hi l’habitatge de protecció oficial més assequible perquè també és 
un dels barris on el valor del sòl és més assequible i que li fa falta aquest habitatge de 
protecció oficial. Per tant, jo crec que l’habitatge de protecció oficial no només és pels 
joves sinó també per la gent gran i aquí dalt el poble hi ha molta gent gran que també  
necessita també aquest habitatge de protecció oficial. Per tant, jo crec que el lloc, 
l’emplaçament és l’adequat i m’agradaria que en tot cas aquest debat es tingués al 
marge d’aquest punt, perquè el que estem fent avui no és debatre sobre les ARES i 
sobre com han de ser aquestes ARES sinó que el que estem fent avui és suspendre la 
tramitació de figures de planejament amb motiu de l’acord d’aprovació de l’avanç del 
POUM.  És a dir, s’ha aprovat l’avanç del Pla General, hi ha  unes idees que el municipi 
ha de respectar i vol tirar endavant unes propostes que s’estan fent abans del Pla 
General, que hi ha hagut el màxim de participació ciutadana perquè s’està exposant al 
públic, hi ha una pàgina web, hi ha hagut el CAU, hi ha hagut un procés de participació 
que encara s’està fent avui dia i que estem recollint un munt de suggeriments i 
propostes de la ciutadania.  Que hi haurà aquest debat un cop recollits aquests 
suggeriments i aquestes propostes, sobre quines d’elles són necessàries i s’han 
d’incorporar en aquest document de l’avanç i evidentment després de l’aprovació inicial 
es veuran desenvolupades aquestes propostes i per tant, crec que és el moment 
adequat i el moment oportú i amb la limitació de les figures de planejament i no de les 
llicències particulars, crec que és el moment i la forma de fer-ho encertada i adequada i 
per tant, tirarem endavant aquesta tramitació de suspensió de planejament que tenim en 
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aquest punt.  

El Ple de la corporació amb 14 vots a favor, 1 del membre d'ERC, 1 del membre del 
PPC, 5 dels membres d'ADMC i 7 dels membres del PSC-PM i 7 abstencions dels 
membres de CIU, acorda:

PRIMER.- Suspendre potestativament, per el termini d’un any, la tramitació de plans 
urbanístics derivats i de projectes de gestió urbanística i d’urbanització en el territori del 
municipi de Calafell, per la necessitat d’estudiar la formació i elaboració d’un nou 
planejament i evitar la tramitació dels esmentats expedients que puguin arribar a ser 
contradictoris, en els sectors i unitats d’actuació delimitats al PGU vigent que es troben 
en tràmit urbanístic o pendent d’execució i que a títol enunciatiu son: 

1. SECTOR CAMP DE GOLF “LA GRAIERA”
2. SECTOR DE “LA GRAN CALMA”
3. SECTOR “CALAFELL SUDOEST”
4. UNITAT D’ACTUACIÓ 3 “CALAFELL SUD”
5. SECTOR “OLIVERAS-ALORDA”
6. SECTOR DE SÒL URBANITZABLE 11e
7. SECTOR “HOSTAL DEL PRAT”
8. SECTOR “BELLAMAR NORD”
9. UNITAT D’ACTUACIÓ 13 “BELLAMEL”
10. POLÍGON III SECTOR K DE MAS MEL”
11. SECTOR DE “LAS VILLAS”
12. SECTOR 5C “SEGUR DE DALT”
13. SECTOR 5E “SEGUR DE DALT”
14. UNITAT D’ACTUACIÓ 12 “BELLAMEL”
15. UNITATS D’ACTUACIÓ MAS ROMEU 1, 2, 3
16. UNITAT D’ACTUACIÓ “FÀBRICA DE LES TRIPES”
17. UNITAT D’ACTUACIÓ “CRUÏLLA DEL SINDICAT”
18. UNITAT D’ACTUACIÓ “MONTPAÓ”

Amb l’única excepció del sector de “La Barquera” a on està previst ubicar l’Àrea 
Residencial Estratègica (ARE) d’acord amb el Pla director  urbanístic per a la delimitació 
i ordenació de les Àrees Residencials Estratègiques (ARE) del Camp de Tarragona 
aprovat inicialment pel Departament de Política Territorial de la Generalitat de 
Catalunya.
 
SEGON.- Incorporar a aquest acord el plànol de delimitació elaborat per l’Arquitecte 
Director del Servei d’Urbanisme i Habitatge, el 18 de setembre de 2008, dels àmbits 
subjectes a suspensió de llicències i tramitacions de procediments i posar-lo a disposició 
del públic, en el departament de l’Àrea de Territori de l’Ajuntament de Calafell, Plaça 
Constitució, núm.5, d’acord amb que preveu l’article 102 del Decret 305/2006, de 18 de 
juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme.

TERCER.- Sotmetre'l a informació pública pel termini d'un mes mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província de Tarragona (BOPT), al Diari Oficial de la Generalitat 
(DOGC), a un dels diaris de més divulgació de la província, i notificar-ho individualment 
a tots els propietaris dels sectors afectats  a fi que qualsevol que ho desitgi pugui 
examinar-lo i deduir, durant el termini esmentat, totes les al·legacions o observacions 
que consideri oportunes. 

11. PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL·LACIONS, 
CONSTRUCCIONS I OBRES
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11.1 PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL.LACIONS, 
CONSTRUCCIONS I OBRES. LLICÈNCIA D'OBRES EXP. O.N.P. 2008/110 
INVERSIONES GÜELL-STRYBOS S.L.

Mitjançant Resolució núm. 2008/4860, de data 22 de gener de 2008 del Regidor delegat  
de l'Àrea de Territori, Ramón Ferré i Solé, es va atorgar llicència d'obres núm. 2008/110, 
a la societat INVERSIONES GÜELL-STRYBOS, S.L. per a la Reforma i Ampliació de 
l'Hotel situat al carrer Monturiol 19 de Calafell Platja.

Atès que, mitjançant petició de la Societat INVERSIONES GÜELL-STRYBOS, S.L., va 
sol·licitar una bonificació de l'impost de la llicència d'obres.

Atès que, en les ordenances fiscals vigents d'aquest Ajuntament, no figura cap 
bonificació per aquest impost.

Vist l'informe emès per  la Secretaria Acctal., que queda adjuntat a l'expedient.

La Comissió Informativa de Territori, després d'un ampli debat sobre el tema, i 
considerant que es tracta d'una iniciativa d'interès per tal de fomentar l'activitat turística 
d'aquest municipi, degut a la mancança d'establiments hotelers, per unanimitat proposa 
al Ple, l'adopció del següent acord:  

PRIMER.- Atorgar una bonificació del 95%, de la quota  de l'impost de construccions, 
instal.lacions a la llicència d'obres núm. 2008/110, a la societat INVERSIONES 
GÜELL-STRYBOS, S.L. per a la Reforma i Ampliació de l'Hotel situat al carrer Monturiol 
19 de Calafell Platja.

SEGON.- Incloure una bonificació de l'impost de conctruccions, instal·lacions i obres , 
per a la reforma d'establiments hotelers en les ordenances fiscals de 2009

TERCER.- Donar trasllat d'aquest acord als interessats, al  Departament d'Intervenció i 
BASE, Oficina de Recaptació de Calafell.  

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Territori i per unanimitat dels membres assistents que constitueixen 
quórum suficient per la majoria legal, acorda:

PRIMER.- Atorgar una bonificació del 95%, de la quota  de l'impost de construccions, 
instal.lacions a la llicència d'obres núm. 2008/110, a la societat INVERSIONES 
GÜELL-STRYBOS, S.L. per a la Reforma i Ampliació de l'Hotel situat al carrer Monturiol 
19 de Calafell Platja.

SEGON.- Incloure una bonificació de l'impost de conctruccions, instal·lacions i obres , 
per a la reforma d'establiments hotelers en les ordenances fiscals de 2009

TERCER.- Donar trasllat d'aquest acord als interessats, al  Departament d'Intervenció i 
BASE, Oficina de Recaptació de Calafell.  

11.2 PROPOSTA DE BONIFICACIÓ IMPOST INSTAL.LACIONS, 
CONSTRUCCIONS I OBRES. EXPEDIENT O.N.P. 2008/100 GENERALITAT DE 
CATALUNYA. IMPLANTACIÓ DE 3 MÒDULS A L'IES DE SEGUR DE CALAFELL
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Mitjançant Resolució núm. 2008/4749,  de data 2 de setembre de 2009, del Regidor 
delegat de l'Àrea de Territori, Ramón Ferré i Solé, es va atorgar la llicència d'obres núm. 
2008/100 a la GENERALITAT DE CATALUNYA, DEPARTAMENT D'EDUCACIÓ,  
SERVEIS TERRITORIALS A TARRAGONA, per a la Implantació de 3 MÒDULS A L'IES 
DE SEGUR DE CALAFELL, al carrer del Repòs s/n, illa M-11 de Segur de Calafell

Atès que en la petició dels Serveis Territorials del Departament d'Educació de la 
corresponent llicència d'obres, tanmateix sol.liciten gaudir de les bonificacions i 
exempcions previstes en el Reial Decret Legislatiu 2/2004 de 5 de març, pel qual 
s'aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals.

Atès el que disposa l'article 6, apartats 1c i 4, de les Ordenances fiscals municipals per 
a l'exercici 2007.

Vist l'informe emès per  la Secretaria Acctal., que queda adjuntat a l'expedient.

La Comissió Informativa de Territori, per unanimitat proposa al Ple, l'adopció del següent 
acord:  

PRIMER.- Atorgar una bonificació del 95%, de la quota  de l'impost de construccions, 
instal.lacions a la llicència d'obres núm. 2008/100, atorgada a la GENERALITAT DE 
CATALUNYA, DEPARTAMENT D'EDUCACIÓ,  SERVEIS TERRITORIALS A 
TARRAGONA, per a la Implantació de 3 MÒDULS A L'IES DE SEGUR DE CALAFELL, 
al carrer del Repòs s/n, illa M-11 de Segur de Calafell.

SEGON.- Donar trasllat d'aquest acord als Serveis Territorials d'Educació a Tarragona, 
al  Departament d'Intervenció i BASE, Oficina de Recaptació de Calafell.  

(deliberació)

El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Territori i per unanimitat dels membres assistents que constitueixen 
quórum suficient per la majoria legal acorda:

PRIMER.- Atorgar una bonificació del 95%, de la quota  de l'impost de construccions, 
instal.lacions a la llicència d'obres núm. 2008/100, atorgada a la GENERALITAT DE 
CATALUNYA, DEPARTAMENT D'EDUCACIÓ,  SERVEIS TERRITORIALS A 
TARRAGONA, per a la Implantació de 3 MÒDULS A L'IES DE SEGUR DE CALAFELL, 
al carrer del Repòs s/n, illa M-11 de Segur de Calafell.

SEGON.- Donar trasllat d'aquest acord als Serveis Territorials d'Educació a Tarragona, 
al  Departament d'Intervenció i BASE, Oficina de Recaptació de Calafell.  

Sr.Ferré: El que estem bonificant aquí hi ha dues coses: una que està prevista a les 
ordenances que és la implantació dels tres mòduls de l’institut de Segur que s’ha 
demanat per part del Departament d’Educació la llicència oportuna per tal d’ubicar 
aquests tres mòduls i el que estem fent és bonificar l’impost d’instal·lacions, 
contruccions i obres tal com preveuen ja les ordenances del municipi, amb la qual cosa  
com que és un departament de la Generalitat  i és un interès públic es preveia aquesta 
bonificació.  El que sí que destacaria jo és l’altre bonificació perquè tenim la sort que  hi 
ha un empresari que vol ampliar i renovar el seu hotel, i em refereixo concretament a 
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l’hotel Salomé, que està ubicat al carrer Monturiol, dinou i per tant, crec que un 
empresari que aposta per Calafell i que demana que es bonifiqui aquest impost per tal 
que obtingui un cert ajut per part del consistori i fa que Calafell continui aquesta activitat 
turística i hostalera, en aquest cas, que tanta  falta li fa, crec que està prou i més que 
justificat, tot i que no estigui previst a les ordenances i que mai s’havia previst.  I que 
també un dels punts que es proposen aquí és que l’any dos mil nou, en les ordenances 
de l’any dos mil nou, també es tinguin en compte aquestes bonificacions pels hostelers i 
crec que és un punt que val la pena que aprovem i per tant també ho hem proposat des 
del departament de Territori i hem cregut oportú de portar-ho al Ple, perquè en tot cas 
es discuteixi i es dugui a terme.  

Sr.Verge: Jo com a regidor de turisme em congratulo de la iniciativa d’aquesta família, 
perquè com ja he repetit alguna altra vegada, si als cinquanta, seixanta, aquest municipi 
va passar de ser de la pagesia i de la pesca i va apostar per ser un municipi turístic, 
crec que no l’hem de perdre mai i hem de continuar treballant amb aquesta línia, per 
tant, aquesta iniciativa la felicito.

Sr.Olivella: Nosaltres votarem a favor, seguint en principi la línia que hem seguit sempre 
en aquests punts, però per altra banda també voldríem dir això, primerament ve el punt 
d’educació i cap problema i referent  a això d’aquesta família que vol tirar una iniciativa 
important pel municipi, creiem que si es parla i es comenta creiem que són coses bones 
pel municipi, són iniciatives que el  que fan és intentar que el municipi avanci amb un 
aspecte important com és l’hoteleria i per tant, això facilita el fet que poguem tenir més 
gent i amb condicions.  Hem de posar molt per part de l’ajuntament perquè el llistó del 
municipi és bastant baix, és un municipi molt brut, molt deixat, però jo confio que en un 
futur tot això canviarà i podre’m comparar-nos per exemple amb Cambrils, que està aquí 
a quatre passes.  I dic el mateix nom perquè li vaig dir al senyor Alcalde  l’altre dia que 
es veu un tipus de gent i de personal i es nota que el municipi està cuidat amb el dia a 
dia i no amb grans obres.  Per tant, ens congratulem pel fet que a aquesta família se li 
doni aquest suport que has plantejat Ramon.

Sr.Ferré: Nosaltres ja hem manifestat que estem agraïts de tots els grups que també 
donin aquest suport amb aquestes propostes i especialment a aquesta última de poder 
ampliar aquest hotel, que millora molt l’oferta turística que té el municipi i per tant, estem 
contents que hi hagi aquestes apostes i més en aquests moments que hi ha aquesta 
devallada econòmica que encara fa que veiem gent valenta al municipi que volen i 
aposten perquè aquests projectes ambiciosos es duguin a terme.

12. PROPOSTA DE RATIFICAR L'ACORD DE LA JGL DEL 03/09/08, DE DONAR 
SUPORT A LA MOCIÓ DEL CONSELL COMARCAL DEL BAIX PENEDÈS A FAVOR 
DE LA CONTINUÏTAT DEL BATXILLERAT NOCTURN A L'IES BAIX PENEDÈS.

Es dóna compte de l'acord de la JGL del 3/09/08 del contingut literal següent:

"Vista la notificació de l'acord del Ple del Consell Comarcal del Baix Penedès, del 
17/06/08, pel qual s'aprovava la moció de l'equip de govern, a favor de la continuïtat del 
Batxillerat nocturn a l'IES Baix Penedès.

Vist que el Departament d'Educació de la G.C. ha concretat l'oferta de batxillerat nocturn 
que completarà amb una xarxa de centres més de suport de l'Institut Obert de Catalunya 
(IOC), amb l'objectiu d'incrementar el nombre d'alumnes matriculats en les etapes 
d'ensenyament postobligatoris, cosa que creiem que és també positiva per facilitar 
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l'accés als estudis per a tothom.

Vist que un dels punts d'atenció de l'IOC està previst ubicar-lo al Vendrell.

Vist que la comarca del Baix Penedès no forma part de l'oferta dels 26 instituts 
d'educació secundària que impartiran els dos cursos de Batxillerat en horari nocturn el 
proper curs 2008-09, dotant-lo només d'un IOC, la qual cosa suposarà un perjudici pels 
alumnes que ja han començat aquests estudis de manera presencial i en horari nocturn i 
es creu que caldria facilitar-los aquesta continuïtat dels estudis.

Atès que la possibilitat de cursar el batxillerat a distància a través de l'IOC no hauria de 
comportar mai deixar d'oferir l'opció de cursar el batxillerat nocturn com fins ara, de 
manera presencial.

Atès que el batxillerat nocturn en la modalitat d'educació presencial possibilita la 
formació d'alumnes que es troben en situacions que els impedeix realitzar els estudis de 
batxillerat en règim presencial diürn.

Donat que el model proposat pel Departament d'Educació dificulta l'ensenyament 
secundari públic: reducció de places, desplaçaments de mitjà recorregut en horaris de 
difícil existència de transport públic, requisits d'instruments de cert cost (ordinador i 
connexió a Internet...).

Vist que l'IES Baix Penedès, únic institu del Baix Penedès que ofereix batxillerat nocturn 
(amb uns 40 alumnes matriculats enguany), no està contemplat en l'oferta dels instituts 
d'educació secundària que impartiran els dos cursos de Batxillerat en horari nocturn el 
proper curs 2008/09.

Donat que el centre més proper a la comarca que impartirà els dos cursos de Batxillerat 
en horari nocturn el proper curs 2008/09 és l'IES Manuel de Cabanyes de Vilanova i la 
Geltrú.

Vist que els sindicats i la comunitat educativa de la comarca no consideren que eiminar 
el batxillerat nocturn sigui una manera de donar favilitats a l'alumnat i s'hi oposa 
frontalment.

Vist l'acord adoptat pel Ple del Consell Comarcal del Baix Penedès en els termes 
següents:

"1r.- Demanar al Departament d'Educació de la Generalitat de Catalunya que mantingui 
el batxillerat nocturn durant almenys tres cursos a la comarca del Baix Penedès, per tal 
de facilitar la formació de l'alumnat ja matriculat o iniciat en aquesta modalitat de 
formació presencial i nocturna.

2n.- Que el Consell Comarcal del Baix Penedès realitzi gestions favant del Departament 
d'Educació de la Generalitat perquè es mantingui i garanteixi aquesta oferta formativa a 
la comarca.

3r.- Que es notifiqui l'acord pres a tots els ajuntaments de la comarca per tal que donn 
suport a aquesta proposta d'interès educatiu comarcal."

Vist l'informe emès pel tècnic d'Ensenyament Sr. David Solé que s'adjunta a l'expedient.

La Junta de Govern Local, de conformitat amb la proposta presentada pel tinent 
d'alcalde de Serveis Personals, per unanimitat, acorda:
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PRIMER.- DONAR SUPORT a la moció del Ple del Consell Comarcal del Baix Penedès, 
de demanar al Departament d'Educació de la Generalitat de Catalunya que mantingui el 
batxillerat nocturn durant almenys tres cursos a la comarca del Baix Penedès, per tal de 
facilitar la formació de l'alumnat ja matriculat o iniciat en aquesta modalitat de formació 
presencial i nocturna.

SEGON.- Ratificar el present acord en el proper Ple que se celebri.

TERCER.- Notificar al Consell Comarcal del Baix Penedès."

La Comissió informativa de Serveis Personals, amb els vots favorables de tots els 
membres, proposa al Ple de la Corporació l'adopció del següent acord:
 

RATIFICAR en tots els seus punts l'acord de la JGL del 3/09/08 abans transcrit.

Sr.Rion: Em sembla que és una mica rellevant explicitar quin és el sentit d’aquest acord 
de la Junta de Govern i quin és el sentit  d’aquest suport en aquesta moció que deriva 
del Consell Comarcal. Tot plegat té origen en l’eliminació del batxillerat en règim d’horari 
nocturn a l’institut d’ensenyament Baix Penedès del Vendrell, aleshores tenim una 
comarca amb catorze municipis, l’únic municipi que oferia la possibilitat amb algunes 
persones de seguir en règim presencial a l’ensenyament secundari, aquest batxillerat, 
era l’institut del Vendrell. Aleshores, clar, resulta que per unes raons que tenen un rere 
fons econòmic molt clar, la conselleria d’ensenyament elimina aquesta possibilitat i per 
tant, deixa a tota la comarca del Baix Penedès sense oferta de batxillerat presencial en 
règim d’horari nocturn.  Clar, no és que hi hagi una gran demanda, sí que això 
paulatinament es va suplint amb el que és l’ensenyament a distància virtual, és a dir, a 
través d’internet, l’institut obert de Catalunya, etc., però encara queden persones i la 
comarca té un nivell de població prou consistent que prefereixen i que s’acollien a 
aquest règim presencial.  És a dir,  que també per seguir l’ensenyament i només ser un 
perfil de persona que en algun moment o altre ha tingut dificultats per poder fer tot 
aquest ensenyament, se’ls obria aquesta via i tenien aquesta possibilitat per seguir 
aquests ensenyaments.  Això es talla d’arrel, s’elimina i sota l’excusa que ho poden fer a 
distància virtualment i aleshores hi va haver tota una sèrie de grups municipals i entitats 
que van reaccionar davant d’això i això és el que dóna origen a aquesta moció que 
presenta el Consell Comarcal, perquè a la comarca del Baix Penedès es continui oferint 
la possibilitat a les persones que ho necessitin o ho vulguin de seguir aquests estudis 
amb aquest règim presencial encara que sigui en horari nocturn, que el concepte deriva 
d’això, de seguir els estudis després del que és una jornada laboral i el que sí que volem 
traslladar i ara en aquest moment no hi és, però que quedi així recollit a l’acta, li volem 
traslladar al nostre Alcalde amb la seva condició de President del Consell Comarcal, 
doncs, que faci també les gestions necessàries i oportunes davant de la conselleria 
d’ensenyament, perquè no es perdi aquesta possiblitat a la comarca i a més a més  
perquè plantegi la possibilitat de mantenir-la mentre hi hagi una demanda del servei.  
Ara, quan ja poguem veure que el servei ja cau a uns paràmetres molt reduïts, llavors sí 
que hi haurà vies alternatives o substitutives.  Dit això, nosaltres votarem a favor de la 
ratificació d’aquest acord.

Sr.Olivella: Bé, estem totalment d’acord amb el que ha dit el Carles i voldríem seguir en 
una línia com la que ha dit ell, però bé, crec que seria repetitiu. Penso que la comarca 
és l’únic batxillerat nocturn que teníem, hi ha alumnat, no gaire, però sí que donava 
possiblitats a gent jove que combinava el treball i l’estudi i ara s’ha perdut pels motius 
que siguin, per tant crec que és molt adient aquesta moció i crec que també insto a 
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l’Alcalde president del Consell Comarcal de què faci les gestions oportunes i que compti 
amb el recolzament també del nostre grup lògicament dins d’aquest Ple, perquè això 
pugui tirar endavant i es pugui tornar a fer i es pugui tornar a donar la possibilitat a 
aquests alumnes que volen seguir aquests estudis de forma presencial i que lògicament 
si no hi ha alumnat no, però si hi ha alumnat suficient per fer-ho, val la pena i per tant, 
intentar que això tiri endavant

Sra.Cumplido: Bé, jo estic molt contenta de que tots estiguem d’acord amb aquest punt.  
L’últim que parla és el que ja no pot dir res, i jo estic totalment d’acord amb el que ha dit 
el Joan, amb el que ha dit el Carles i només dir que hem de lluitar perquè, com a mínim, 
els alumnes que han començat puguin acabar de manera presencial el seu batxillerat.  
Hi ha moltes publicacions que hi ha molts alumnes que abandonen els estudis, aquesta 
és una oportunitat que tenien els alumnes de la nostra comarca de no abandonar els 
estudis i poder  compaginar la feina i els estudis.  El lloc que els quedarà més a prop 
serà Vilanova i aleshores no serà el mateix el Vendrell que haver-se de desplaçar a 
Vilanova, ho vam parlar a la comissió informativa aquest tema, tots hi estem d’acord i jo 
agraïda que tots hi estem d’acord i a veure si podem lluitar perquè com a mínim  fins 
que veiem que no hi ha alumnes es pugui continuar fent a la comarca aquest batxillerat 
nocturn. I res més, moltes gràcies perquè tots almenys amb aquest punt de l’educació 
estem d’acord.
El Ple de la corporació de conformitat amb la proposta presentada per la Comissió 
Informativa de Serveis Personals i per unanimitat acorda:  

RATIFICAR en tots els seus punts l'acord de la JGL del 3/09/08 abans transcrit.

13.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DICTADES DES DEL DARRER 
PLE (ART. 42 ROF)

El Ple de la corporació per unanimitat acorda quedar-ne assabentats.

14. DONAR COMPTE DE LES ACTES APROVADES DE LA JUNTA DE GOVERN 
LOCAL

El Ple de la corporació per unanimitat acorda quedar-ne assabentats.

15. PRECS I PREGUNTES

Sra.Elvira: A veure, començaré amb una carta que ens ha arribat al nostre grup 
municipal sobre un abocador que hi ha al carrer Castell de la Mota, aproximadament a 
l’alçada del número cinquanta-dos, aquí se’m diu que ja ha estat informat el senyor 
Parera i la senyora Pilar Cervantes. Continua aquest abocador i bé, se’ns pregunta com 
està la situació i jo ho transmeto aquí al Ple, això per una banda.

Per altra banda, també vaig comentar a la Comissió de Via Pública el tema dels horaris 
d’autobusos, perquè tenim un problema allà a Segur que els autobusos que venen de 
línia que surten de la plaça Pau Casals tenen un problema els nens que venen a 
l’institut perquè els surt a les vuit i cinc i l’arribada la tenen a les vuit i vint-i-vuit al pavelló 
i no els dóna temps amb dos minuts d’arribar a l’institut i tal i com se’ns ha informat quan 
els alumnes arriben tart se’ls obra expedient. Llavors, com que no és culpa d’ells jo vaig 
dir si es podia avançar una mica l’hora, que sortís a les vuit per arribar cinc minuts 
abans i els nens tinguessin temps de pujar i entrar a l’institut a l’hora, perquè tenen 
aquest problema que un cop entren a l’institut se’ls expedienta.
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No se’ns ha informat del tema del carrer Baixador, al costat de l’estació de Segur, ho 
vam demanar al Ple de juny i al de juliol, no tenim informació, allà on no hi ha cap mena 
de protecció i la vorera a l’alçada de la via i els nens que juguen allà no tenen cap mena 
de protecció. Nosaltres vam preguntar i demanar si era de l’Ajuntament o era privat i 
entenem que és de l’ajuntament perquè és la vorera del carrer i s’hauria de posar 
alguna mena de protecció allà.  Després tornem a parlar del tema del col·lector, perquè 
com que ja ha passat l’estiu torno a dir-ho, ja sé que no hi ha diners, però com que ha 
estat tot l’estiu allà els inflables aquells i els llits elàstics i bé, a veure com està.  El tema 
de les rajoles del passeig marítim, a l’alçada del port,  ha estat una vergonya aquest 
estiu, donava vergonya veure-les.  Els graons que van cap al port estan destrossats i la 
imatge la veritat és bastant penosa.

Entraré amb el tema del pediatre, que també se’ns va dir que passat l’estiu tindríem les 
obres fetes i el pediatra també el tindríem a Segur, vull a veure en quina situació estan 
les obres i el pediatre si tal i com ens van dir serà aviat.  Aprofito aquest punt perquè 
abans hem parlat dels terrenys per les escoles i també preguntar com està el terreny del 
CAP de Segur, que també s’estava gestionant i veure com està.  

Ara entraré amb el tema de la festa de Segur, no vull entrar-hi gaire de ple, perquè 
primer volem esperar a veure com es desarrotllen les festes aquest cap de setmana, sí 
tinc l’obligació de deixar aquí la queixa total del barri de Segur del llibret de les festes, 
que la gent està molt descontenta perquè se’ns qualifica com les festes de Calafell, tot i 
que sabem que formem part del municipi de Calafell avui mateix el punt número set del 
Ple es parla de festes locals, i se separa molt i queda molt ben diferenciat el que són les 
festes de Calafell (poble i platja) i les festes de Segur, amb la qual cosa ja tenim aquí 
una excusa, diguem-ho així  per dir que són festes majors de Segur de Calafell.  I 
comparar-ho una mica, perquè sé el que pensa l’equip de govern sobre aquest tema, sé 
que el fet de Calafell que és el mateix municipi, jo no estic dient separar municipis, 
simplement estic dient que és la festa major d’un barri i que com a tal es mereix que 
tingui un llibret que digui festa major de Segur de Calafell, tal i com es fa en d’altres 
ciutats com Barcelona, la festa de Gràcia no són les festes de Barcelona i després està 
la Mercè que és la de tots.  Vull dir, no cal ni separar ni unir, només és una 
puntualització.

I acabo dient que tal i com se’ns va informar ahir a la Junta de portaveus, el molt 
honorable president José Montilla vindrà el dissabte aquí i ens van dir que vindria a 
inaugurar la carretera de Segur de Calafell, i li demanaria que posessin alguna 
paperera, perquè si el senyor Montilla vol tirar alguna cosa a les escombraries ho té molt 
cru.  Res més, moltes gràcies.

Sra.Suàrez: Jo només una cosa ràpida, que repassant el que són les Juntes de Govern 
sí que hem vist que les obres de la plaça Mariano Soler, el certificat d’obres número 1, 
pugen a setanta-mil quatre-cents vuitanta euros amb vuitanta-quatre cèntims d’euros, 
més de deu milions de pessetes.  Llavors, suposo que ja ho sabeu, que el marge ha 
caigut…

Sr.Sànchez: No, el marge no, han caigut unes pedres que ja està encarregat que ho 
arreglin.

Sr.Suàrez: Val, perquè per setanta mil euros, era això.

Sra. López: Primer a la Ana Mari dir-li a veure com porta el tema, saber si s’ha fet 
alguna actuació amb el tema dels semàfors de Segur de Calafell, perquè ja s’ha 
comentat en algun altre Ple, i a veure si es pot arreglar aquesta situació perquè de 
vegades ens quedem amb el coll una mica que agafarem torticulis al final de mirar cap 
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el semàfor perquè no es veu bé.  Després, quan un va cap a Mas Mel que agafes el 
famós pont de Mas Mel, abans hi havia com un “bache”, ara hi ha això que sembla un 
“socabón”, perquè segons com l’agafis si no te n’adones, sona. O sigui, que a veure si 
es pot solucionar aquest problema, perquè algú farà alguna queixa a l’Ajuntament de 
què ha trencat una roda, etc.  Després amb el tema de Segur de Calafell, tinc diverses 
queixes.  Com ja sabeu jo sóc de Segur de Calafell i recullo molt les queixes de la meva 
secció, la brutícia, al principi de l’estiu es va fer una campanya amb el tema de les 
caques dels gossos i tal, a Calafell platja ha estat un èxit, però a Segur de Calafell la 
gent diu que està molt bé que el que és molt turístic estigui tot molt netejat, però que a 
Segur de Calafell no hi ha tant de turisme però hi viuen les persones. Que si us plau, 
que a veure, no és una càrrega contra les persones que tenen gossos, perquè són 
animals de companyia i estem d’acord amb què molta gent té gossos, però a veure si es 
fa una mica de neteja i al marge conscienciar la gent que es facin càrrec dels seus 
gossos.

I després amb el tema estrella que és el tema de les festes majors de Segur de Calafell, 
jo com a veïna de Segur de Calafell  no m’ha semblat gaire correcte que ens hagin tret 
els focs d’artifici, perquè si això és un problema de què a l’estiu sí que es van fer focs 
d’artifici, a veure, això s’ha de solucionar, perquè són les nostres festes majors, i una 
festa major sense focs d’artifici no té cap gràcia; o sigui, sant Miquel necessita uns focs 
d’artifici.  I amb el tema del fulletó aquest que han enviat he recollit tot tipus de queixes, 
en lloc de posar Calafell hauria de posar Segur de Calafell, Sant Miquel de Segur que 
sembla que diguis Sant Miquel d’Olèrdola?  O sigui, que no és un poble?  O sigui, que 
posi Segur de Calafell.  És la mateixa reivindicació que li han fet a la companya, a veure 
si es pot solucionar.

Sra. Verge: Hem rebut queixes dels veïns de la urbanització de Bellamar que diuen que 
aviat no podran passar pel pont de la carretera, està ple de runa, herbes i demanaríem 
que ho netegessin.

Sr.Sànchez: El peatonal? El pont que va cap a l’Alorda?

Sra.Verge: Sí.

Sr.Garriga: Voldria incidir en diferents coses: la primera seria al final del carrer del Mar 
ens trobem que tenim un pas per sota la carretera, que en teoria hauríem de passar 
tots, però quasi no hi passa ningú, perquè a dalt a la carretera hi ha un semàfor, hi ha 
un pas de vianants molt ben pintat i molt maco i llavors, si hi ha el pas de vianants en 
teoria tots els  nens que van a escola passen per dalt també, per tant, sol·licitem que  
allà es posés un pas de vianants; en el mateix lloc on hi ha el semàfor a la carretera, 
com que hi ha el pas de vianants, posar un semàfor per les persones, perquè allà no hi 
ha ningú, s’ha d’esperar que s’aturin els vehicles, i mirar si estan parats. Inclús li diria 
una cosa, que hi ha semàfors d’aquests amb el compte enrere pels números i com que 
passen molts nens que van a escola, seria molt convenient que es posés allà.

Sr.Sànchez: Però, a veure si ho entenc bé, substituir el pas de vianants que hi ha 
actualment?

Sr.Garriga: No, el pas de vianants ja està pintat, llavors què passa?  Doncs, que falta un 
semàfor pels peatons.

Sr.Sànchez: I anul·laríem el pas que passa per sota?

Sr.Garriga: No, el pas que passa per sota jo no dic d’anul·lar-ho, senzillament com que 
ja hi ha pintat el pas de vianants a dalt, la gent no hi passem per baix, ara com que està 
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pintat el pas de peatons i passem per allà, doncs, com a mínim que tinguem un semàfor 
per peatons; allà és molt important.  Ana Mari, piensa una cosa, que si pasan por abajo 
no hace falta que esté pintado el paso de cebra por encima y es conveniente poner un 
semáforo para peatones.

Sr.Sànchez: O sigui, al pas de peatons, posar el semàfor.

Sr.Olivella: De tota manera, es fa el suggeriment, és que la gent ara tota passa per allà 
que és el que diu el Josep Maria  i abans sí que tothom passava per sota però ara no, i 
si l’esborres passarà igual, m’entens?  Llavors, potser per seguretat més valdria, perquè 
la gent passa igual, doncs, si es pogués estudiar i possiblement el que diu el Josep 
Maria  n’hi ha d’aquests moderns que fins i tot la gent no s’impacienta tant i els nens que 
són joves veuen que va tirant enrere i quan queda a zero poden passar.

Sr.Garriga: Una altra cosa és que ens trobem amb el pas nivell de la platja, des d’on 
accedim des d’on hi ha les pistes de bàsquet, i caminem per les escales cap avall ens 
trobem que hi ha una olivera plantada molt maca, però no té cap barra que impedeixi 
que els nens passin lliurement cap a la via i allà s’hauria de posar alguna cosa; això és 
molt important perquè està tot lliure.

Sr.Sànchez: Tancar la via del tren.

Sr.Garriga:Sí, i llavors aprofitant si és cosa d’ADIF o de RENFE que davant de l’hotel 
Canadá allà hi ha un bon tros de tela metàlica d’uns tres o quatre metres deixada anar i 
llavors allà és tot lliure i llavors aquí se suggereix que es faci tota una repassada, com a 
mínim intentar arreglar una mica aquesta tanca que està per terra, a veure estic parlant 
del poble però és fins a Segur, perquè si ens agafem de la mà i anem caminant per la 
via hi ha un munt de llocs lliures.  

Llavors, una altra cosa, a veure, en el seu dia es va aprovar un Decret de la Regidoria 
de Medi Ambient d’una quantitat de dos mil set-cents euros una mica important.  
Nosaltres hem fet un estudi, vam demanar a què corresponia tot això i a veure, 
primerament nosaltres estem d’acord amb què cada funcionari passi despeses 
d’autopistes, de quilometratge i tot, però el que no podem acceptar mai i ens agradaria 
que ens donéssiu una explicació és que, no diré noms perquè no vull anar en contra de 
ningú, però hi ha una sèrie de quilometratge que es passa mensualment on aquests 
funcionaris estan cobrant unes dietes on facturen entre noranta-cinc i cent cinc 
quilòmetres al dia.  Llavors, si vostè senyor Alcalde o la persona que toca, fa una revisió 
d’aquests quadres d’excel que hi ha, veurà que dilluns, dimarts i dimecres, cent cinc 
quilòmetres justos, i dijous i divendres noranta-cinc; la següent setmana igual.  A veure, 
és una barbaritat el que s’està facturant, perquè si un treballador fa cent cinc 
quilòmetres al dia, jo ho acceptaré que siguin un o dos dies, però cada dia no, per favor, 
això què representa?  Doncs, que aquests treballadors a l’hora de facturar estan cobrant 
uns quatre-cents euros més al mes.  Això jo crec que s’hauria de revisar, no diré noms, 
perquè vostè els pot anar a veure més que jo, jo ho tinc aquí tot detallat, però crec que 
hi hauria d’haver una mica més de control a l’hora de facturar aquests quilòmetres.  Una 
persona pot facturar vint quilòmetre un dia, trenta l’altre, però una mitjana de 
noranta-cinc i cent-cinc sembla que només hi hagi aquests quilòmetres.

I l’últim, tornant amb el Ple de fa dos mesos, com que a l’estiu no n’hem tingut, doncs, 
tornem amb el tema de les rieres, suposo que avui ja ens podreu donar una explicació 
des de la regidoria de Medi Ambient sobre aquest conveni amb els torrents que hi ha, si 
s’ha netejat, com estan, perquè últimament està plovent, les rieres segueixen tal com 
estan i bé, sobre aquest conveni que vaig dir l’altre dia que estava signat per Caixa 
Pensions sobre el col·legi Santa Tresa i sobre la Diputació que a veure si ens podeu 
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donar alguna explicació de com està la cosa.  Moltes gràcies.

Sr.Ojeda: Mire, yo vengo aquí con mucha alegría, con mucha euforia a trabajar, usted 
solamente habla del ARE, del POUM, pero lo que no voy a consentir, no sé a quién se 
refiere, si se refiere usted a todo el equipo de Convergencia, que no trabajamos.  Yo 
creo que tendré una excepción, porque si me dice usted a mi que no trabajo, apaga y 
vámonos; yo otra vez que diga que no trabajamos y cobramos, madre mía, me he 
sentido ofendido, porque desde luego es como si me dijera vete a la perrera y vigila los 
perros que te pagaremos el sueldo cada día.  Espero que cuando tenga que decir algo 
del equipo de Convergencia, de no trabajar, espero que por lo menos especifique a 
quién, porqué a mi me ha llegado eso muy profundo.  Mire, en primer lugar yo ya no le 
voy a pedir al señor Parera sinó que se lo voy a pedir a usted como Alcalde y 
responsable de este municipio, le voy a pedir por última vez el informe del señor Artur 
Carceler.  Yo solamente quiero el informe, igual que la señora Ana María me hizo el de 
la taquilla, que por lo menos me lo hizo; el informe del señor Artur Carceler, lo vuelvo a 
repetir. Este señor estaba vestido de uniforme en Vendrell

Sr.Sànchez: Joaquín, sepárate un poco del micro.

Sr.Ojeda: Porque imagínese cuando venga el señor Presidente, el señor Montilla, muy 
respetuoso para usted y para toda Cataluña, yo le pida con un altavoz y le paro la 
conversación a este honorable señor y le digo: "¡Señor Montilla quiero el informe y no 
me lo dan!"  No sería el caso, porqué creo que usted va a tomar nota y lo vamos a 
aclarar.

En segundo lugar, le vuelvo a repetir señor Alcalde, señor Sánchez que no trabajamos, 
mire, yo no le voy a decir a usted mentiroso, yo prefiero hablar las cosas tal como se 
tienen que hablar. Ya en cierto pleno dijimos lo de las piedras del molino que yo sé que 
usted las salvó y seguidamente yo como padre apostólico tambíén las salvé, porque el 
vigilante del cielo dio orden que toda la plaza El Cano se fuera a la ruina; yo la cogí con 
un camión, con una grúa, ahí está el equip blau, la señora Berta García, que ella 
personalmente me vio allí esforzándome con un camionero subiéndola a un camión y 
dejándola en la ermita.  Están allí, yo he estado esta mañana  y todavía están las 
piedras allí en la ermita, es patrimonio de Segur de Calafell, usted dijo que la pondrían 
en algún sitio porque venía el honorable señor Montilla y las piedras están en la ermita, 
a no ser que las ponga esta tarde o mañana.  Esas piedras iban a un abocador de runa, 
estaba allí al lado de mi casa. Eso es trabajar  para el municipio y lo haré las veces que 
haga falta.

De lo que le digo a la Ana María ya no le voy a decir nada de las señales, porque para 
arreglar una señal tiene que estar tumbada en el suelo.  Ana Mari, ya no te lo voy  a 
decir, porque siguen igual, yo si tu quieres una tarde con una llave inglesa tu y yo nos 
damos una vueltecita y las arreglamos, que yo por trabajar que no quede y tomamos 
café.

Después yo quisiera señor Alcalde, aunque haya que pagarle algo al personal, y si 
quiere mañana o cuando sea cuente usted con mi ayuda, la calle como al señor Montilla 
le dé a usted por pasearlo por detrás de la Renault con señales de donde van a ir los 
subterráneos de la vía, aquello es la selva virgen.  Yo ayer pasé y me salieron toda 
clase de bichos, me salieron culebras…  sólo me faltaba que saliera un toro de lidia por 
allí, mándala a limpiar, se lo pido personalmente.

Ana Mari, te lo voy  a decir otra vez, el paso de cebra, yo no pido que pongas un 
semáforo y tal porque ya lo ha pedido mi compañero, pero yo cuando yo era municipal a 
mi me obligaba un jefe de policía a ponerme allí y yo muchas veces veo a los críos que 
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cruzan, si no hay allí un municipal, y eso me gustaría, y si no hay ningún municipal 
porque estén de baja porqué estén haciendo controles, yo a la hora del colegio yo 
voluntariamente me pongo el chaleco y obligo a los niños a pasar por el subterráneo y 
sobretodo a los profesores decirles que digan que hay que pasar por el subterráneo. 
Porque yo personalmente, los años que estuve en la Cruz Roja y eso Jordi lo sabes, 
había un acuerdo con el Ayuntamiento, entonces estaba el señor Ortoll, una gran 
persona que pasó por esta casa y que siempre recordaremos, mandaba un soldado o 
dos  a la boca del subterráneo para que los críos pasaran, porque hay que educar a los 
críos es normal. Ha habido accidentes y ha habido personas que han fallecido porque 
no han querido bajar, porqué no son escaleras mecánicas como las del Corte Inglés; 
entonces un municipal allí no vendría mal. 

Yo ahora señor Parera me gustaría que me explicara usted qué pasa con la perrera de 
Torredembarra, porqué vamos, el otro día que pasé por allí había una jirafa y pienso 
será el zoológico este de Torredembarra donde van los perros ahora?  Está medio 
abandonado y hablo con el señor Crespo y dice que la deja, que tiene un déficit, que no 
le paga nadie y que lo deja.  Señor Sánchez dígame usted también qué pasa con la 
perrera comarcal. Yo sé que usted y yo en eso nos vamos a aclarar basteante bien, 
porqué creo que es un tema del Consell Comarcal.

También tengo que felicitar al señor Bayó, tuvo usted a su hijo de camarero en la playa, 
una cosa que yo siempre he querido hacer de camarero pero nunca he practicado ese 
oficio, y ahora me lo encuentro que dice que va a ser general de la policía.  O sea, ha 
aprobado una plaza y me imagino que el día que vuelva lo tendré de compañero.  

Al señor director de la radio, ya que no se me presentó, yo me voy a presentar: soy 
Joaquín Ojeda, usted ya me conoce, lo que a lo mejor se cree que soy el funerario 
solamente, porque me ve en los entierros y me saluda. Mire, yo resulta que cuando el 
día de la Diada, no sé si usted se apunta las chuletas como yo, porqué a veces uno con 
cincuenta y cinco años empieza a tener pérdidas de mente, apúntese porque ahora 
vendrá la fiesta mayor de Segur de Calafell, los partidos políticos, las entidades que 
hacen la ofrenda floral, porqué el otro día era un poco triste que el señor Alcalde tuviera 
que chivárselo.  Hágase una chuleta de eso. Yo tengo aquí unas libretas que quisiera 
darle a usted, que no sé a lo mejor hay tanto déficit que no hay dinero en la casa para 
una libretita.  Tengo esta libretita…

Sr.Sànchez: Joaquín, por favor, ves terminando.

Sr.Ojeda: Después tengo esta grande, que aquí se puede apuntar todo, pero ésta es de 
la empresa mía, donde yo trabajo, que cogiendo esta cada trimestre te mandan la 
revista de la funeraria, para que esté actualizada, a parte te la mandan con los ataudes.  
O sinó esta que es la típica de los funcionarios de aquí de Calafell, varios folios con una 
grapa, pero sobretodo cuando sea la ofrenda floral de Sant Miquel por lo menos lleve en 
una chuleta apuntadas las entidades que no tengamos que andar diciéndole, porque el 
otro señor que había antes, el vigilante del cielo, lo hacía bien y espero que usted con la 
técnica que tiene y con la carrera usted esto lo sepa hacer bien. Perdone, señor Alcalde, 
un poco de humor.

Sra. Ortigosa: Bueno, otra vez es la misma pregunta del pediatra.  Yo que más quisiera 
que hubiésemos empezado el curso escolar también con  el pediatra aquí, pero no 
puede ser.  No sé cuál es el motivo, si es que no hay médicos, si es plan económico que 
yo creo que ahora también influye esto y entonces yo estoy cada día constantemente 
machacando a Santa Tecla y a la Generalitat y creo que algún día nos llegará.  Las 
obras las tenemos hechas, Olga, en el consultorio de Segur, ya lo tenemos acabado, o 
sea que ese ya no es un impedimento y esperaremos, algún día llegará.
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Sra.Elvira: Que no sea tarde.

Sra. González: Contestándole a la Olga sobre lo del horario de los autobuses, estamos 
mirándolo, porque retrasar cinco minutos significa retrasar todos los horarios y también 
estamos en conversaciones con el director del instituto para ver si puede ser un poco 
flexible y dar un margen de cinco minutos.  

Sr.Olivella: Ja hi ha un marge.

Sra.González: Se ve que el director del instituto que no los da y que a no sé cuantas 
faltas de puntualidad se pone …

Sr.Olivella: Ana Mari, hay un margen de entrar.

Sra.González: En contestación a la Montse sobre los semáforos, pedimos un informe y 
tienen la altura reglamentaria y no se puede hacer nada porque según el informe de la 
casa son los que marcan…

Sra. López: Pero no es por el tema de la altura…

Sra.González: Era por el tema de la altura y que no se veían bien.

Sra.López: Yo no te pedí que se modificara la altura del semáforo, porqué ya sé que es 
inviable y no van a cortar el semáforo, lo único que pedí es que se pusieran semáforos 
bajitos.  El problema que tenemos en Segur, ya lo sabes que hace un poco de 
pendiente, y la pendiente lo que hace es que cuando estás en el semáforo no lo ves, 
para ver bien el semáforo tienes que pararte dos metros atrás para verlo. Si te acercas a 
la línea de detención, que es lo normal, no se ve; era simplemente a ver si había la 
posibilidad, no critico ni la situación del semáforo, ni la altura ni nada, solamente a ver si 
es posible poner un semáforo de esos pequeños que hay en muchos sitios, en 
Barcelona está lleno porque la línea de detención corresponde a la altura, al mismo 
nivel que el semáforo y cuando estás parado no lo ves.  Y el problema que tenemos en 
Segur es la pendiente, sobretodo cuando vienes de Calafell a Segur, cuando pasas el 
puente de Segur, hace pendiente en el primer semáforo que te encuentras; y luego en la 
plaza Mediterráneo.   A mi la gente de Segur se me ha quejado y yo no me lo voy a 
inventar, y lo que no voy a hacer es poner pegas, además la Ana Mari me conoce y lo 
hemos hablado.

Sr.Verge: La solución es retrasar la ralla tres o cuatro metros.

Sra.González: Contestarle a Joaquín que daremos una vuelta otra vez por el municipio y 
comprobaremos todas las señales que hay.

Sr.Parera: Bë, a la senyoreta del Partit Popular, l’abocador crec que està net i solventat, 
el que farem és mirar de tancar-ho, perquè hi ha ordres de què es tanqui.

Sra.Elvira: Només una cosa, perdoni senyor Parera, és que aquesta carta és d’ahir a les 
nou de la nit i llavors ho comprovaré.

Sr.Parera: Fa deu o dotze dies que es va netejar i si hi torna a ser doncs, ho lamento, 
però s’ha fet, però el que s’està preparant és tancar-la.  El que respecte a  la barana que 
dius tu de protecció de  RENFE resulta que hem demanat permís per si ho podem fer 
nosaltres o ho fan ells, i encara no ens han contestat.  Sobre el col·lector prenc nota.  
Les escales, a l’empresa del passeig marítim , ja està avisat i té anotades inclús les 
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rajoles que ha de canviar.  Sobre el calendari de la festa major, estic amb tu, ho lamento 
pels companys però estic amb tu.  Les papereres de la plaça Mediterrani miraré a veure 
què passa, mirarem si és veritat que en fan falta, però no en podem posar una cada dos 
metres com estava, hi ha les corresponents, creiem que hi ha les necessàries i si en fa 
falta alguna ho mirarem. 

Montse, perdona, però has dit una cosa que no estic conforme, que a Calafell hi ha més  
turisme que a Segur, perquè és al revés.

Sr.Parera: Senyor Olivella, abans en el punt número deu ha dit que s’alegrava que al 
poble no entressin llicències i a mi em posa trist això.  Ell felicitava  que no entressin 
llicències d’obres del poble i a mi em sap molt greu que no entrin llicències.

Sr.Olivella: No ho ha entès senyor Parera, perquè jo no he dit pas això en cap moment, 
el que passa que si vostè ho vol interpretar així.  Hem parlat de creixement i hem parlat 
de control, però no de llicències, escolti, jo no puc anar en contra del municipi, a més si 
la gent ho demana endavant.

Sr.Parera:  Sobre els quilòmetres, senyor Garriga, pugi a ¨Valldemar, vagi a Mas 
Romeu, vagi a Calafell Park; vagi a Montmar, vagi a tot arreu i vagi pel passeig marírim, 
vingui per la carretera i pugui per l’Avinguda Catalunya i veurà els quilòmetres que fa.  
De totes maneres prendrem nota i revisarem tot això.

Sr.Garriga: Senyor Parera, és una bestialitat el que hi ha allà, el que està exposat als 
quadre d’excel grapats a les factures és una barbaritat.

Sr.Parera: És la seva opinió i per això amb tota gentilesa li contesto, que són dues 
opinions que les posarem en ordre i mirarem a veure com va.  

Al señor Ojeda ja li he dit vàries vegades que aquest senyor, l’Arturo Carceler va haver 
de fer una visita al metge al Vendrell. El senyor Alcalde m’està dient que se li pot fer un 
escrit, i jo no ho veig convenient i que l’Alcalde em perdoni que hagin sortit escrits i 
notes de l’Ajuntament per informar, al contrari, això que el senyor Ojeda diu verbalment 
m’agradaria que ho entrés per escrit ell, potser estaria més bé.  Sobre les herbes del 
darrere de la Renault és veritat, però l’Ajuntament no para de netejar-ho, ho ha netejat 
dues o tres vegades, ha plogut molt, tornen a haver-hi moltes herbes  i ho farem, tenen 
les ordres de fer-ho i potser ara en aquest moment ho estan fent. Però, Joaquín després 
ja em contestaràs, allò ho ha de fer l’Ajuntament o la RENFE?  Sobre la gossera de 
Torredembarra haig de comunicar que ha tancat i només accepta gossos de Calafell, 
perquè som els únics que paguem puntualment, no obstant, el senyor Crespo està 
esperant que li doni visita per venir a parlar amb el regidor i felicitar-lo per la bona 
conducta i paguem. Sobre la gossera comarcal lògicament és el senyor Alcalde el que 
ha de contestar.

Sra.López: Només una cosa, és que abans l’havia entès malament. Pel tema de la 
neteja de Segur de Calafell, sento dir-li que a mi em sembla molt bé que Calafell platja 
tingui més turisme però els impostos els paguem tots els calafellencs, tant els que viuen 
a Calafell, com a Calafell platja, com a les urbanitzacions i com a Calafell poble, aquesta 
contesta que m’ha donat no la vull. Perquè clar, tenim el mateix dret a tenir Segur de 
Calafell tan net com Calafell platja i això suposo que el senyor Alcalde o qualsevol 
persona que estigui aquí asseguda em donarà la raó, perquè el motiu que hi hagi 
turisme això no justifica que estigui mes net el sector de la platja que el de Segur de 
Calafell, ho sento, però es que l’havia entès malament perquè pensava que m’estava 
fent referència a la festa major i als focs d’artifici i que em deia això per aquest tema, 
disculpi, però no estic d’acord amb vostè.
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Sr. Parera: Montse, no vull entrar en polèmica.  El departament de Medi Ambient fa per 
manera de tenir el municipi el més net possible i nosaltres creiem que el municipi el 
tenim bé, no el tenim perfecte però està prou bé.  Molta molta  feina, és molt complicat, 
ara ja comença la poda, és terrible, inclús la gent escup al contenidor, jo em passejo 
pels carrers, cullo moltes bosses per posar-les a dins, la gent no aixequen la tapa.  No 
parlo que Segur estigui brut i Calafell estigui net, el municipi està en condicions d’un 
aprovat, no està perfecte, però Déu ni do.

Sr.Ojeda: Sobre lo que decía el señor Parera yo estoy de acuerdo que el señor Crespo 
diga que sólo están los perros de Calafell, yo sé que allí había muchos animales y han 
ido desapareciendo y si sólo están  los animales no sé quién le hecha de comer a la 
jirafa, pero bueno, se la llevará a un zoológico, digo yo.   Si usted me dice que detrás de 
la Renault, el Ayuntamiento o su departamento está limpiando aquello…

Sr.Parera: Tienen la orden de limpiarlo Joaquí, y respecto la perrera te diré que el treinta 
de Diciembre cierra hasta para Calafell, o sea que el treinta de Diciembre de este año, 
Calafell tampoco podrá llevar perros a Torredembarra. 

Sr.Ojeda: Le felicito esta respuesta que usted me ha dado, porqué yo ya de por sí he 
estado hablando y sabía algo de eso y por eso le he preguntado al señor Alcalde lo de 
la perrera comarcal.  Mire, lo de detrás de la estación, usted me dice que si RENFE o 
nosotros, yo cuando gobernava, con mucha alegría, honra y muchas ganas de trabajar, 
usted me decía que aquello había que limpiarlo y yo iba a limpiarlo, porqué usted el otro 
día me decía que hacía de peón.  Lo he hecho con tanta alegría para este pueblo y lo 
seguiría haciendo. Mientras que han estado las obras de la carretera aquello no se ha 
limpiado y ahora viene el honorable señor Montilla, ya le he dicho cómo está eso.  Lo 
que le acaba usted de comunicar a mi compañero señor Garriga, que sí que es muy 
grande, no hace falta que me lo diga usted, yo hace treinta años lo estaba pisando de 
municipal y me sé todo el municipio paso a paso, como usted o mejor que usted.  Pero, 
señor Parera, ¿se acuerda que tuve que pagar de mi bolsillo hasta el pienso de los 
animales cuatro años?  ¿Que nunca  pasé un quilómetro ni un litro de gasoil y yo me 
andaba el municipio de punta a punta?  Se lo recuerdo para que usted más o menos 
sepa que aunque tengamos nuestras diferencias políticas, yo a usted le respeto como 
una persona mayor y le aprecio pero que sepa usted lo que yo hacía y en buena 
harmonía con usted.  O sea, es lo que dice mi compañero, son muchos quilómetros, y 
yo eso lo hacía y no lo cobraba y el gasoil iba a la gasolinera y lo pagaba de mi bolsillo, 
no diga usted que  se hacen cien quilómetros diarios.

Sr.Ferré: Bé, contestant les preguntes del Partit Popular del carrer Baixador, de la tanca 
de la via del tren, i després em sembla que s’ha comentat el filat per part de 
Convergència i Unió de l’olivera del pas inferior del carrer Sant Pere i de l’hotel Canadá, 
el que sí que li puc dir és que ja tenim aprovada una inversió des d’ADIF en què es farà 
un tancat de la via del tren en el tram de Calafell que resoldrà bona part de tot l’àmbit de 
la problemàtica que estem parlant, però que sí que és veritat que això serà insuficient i 
no serà prou i que estem negociant amb ADIF que es puguin fer aquests passos 
inferiors, i començarem concretament pel tram de Segur que creiem que és el que té la 
problemàtica més agreujada, i concretament en aquest tram de Segur estem estudiant 
aquesta possibilitat de fer aquests passos, hi havia uns projectes fets però que com que 
no s’han fet, no s’han executat en el temps, resulta que alguns d’ells són inviables de fer 
ara i el que estem demanant a ADIF és que els refacin de la manera que nosaltres 
estem plantejant i creiem que són uns passos més adequats que els que hi havia el 
projecte fet. I per tant, espero que en breu poguem tenir més notícies i poguem signar el 
conveni que encara no està signat, des de l’any dos mil un hi havia una proposta de 
conveni amb ADIF on es deia que es farien una sèrie de passos, inclús en els projectes 
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que tenim allà, que n’hi ha tres concretament, un a la platja i dos a Segur, ja es parla 
d’aquest conveni però encara no està signat, i estem negociant amb ells que es pugui 
fer i es pugui signar el conveni i es pugui començar per aquest tram de Segur que 
creiem que  és el més prioritari de tots.

Sr.Olivella: Ramon, et puc completar senyor Alcalde si em permet, la informació que ha 
donat?  En aquella època, havíem anat a Madrid i per part de l’Ajuntament havíem 
deixat els diners per fer els dos passos de Segur i Calafell, hi havia els diners al 
pressupost, t’ho dic perquè sembla que no ho saps i jo vull que se sàpiga.  Vam anar a 
Madrid i no es van signar, hi havia el conveni enviat i no es va signar perquè ens van dir 
que els diners destinats per part d’ADIF s’havien destinat a l’AVE i per tant, que ens 
esperessin.  Ho dic perquè per part nostra hi va haver molt d’interès en aquell moment, 
no del govern anterior, ni del d’ara, ni del d’abans ni del de més enrere, perquè tots ho 
volíem, i ja dic amb el senyor Parera, podem tenir les diferències i tot el que tu vulguis, 
però crec que quan les coses són blanques són blanques i quan són negres, són 
negres.

Sr.Ferré: Jo no estic dient que siguin blanques o negres…

Sr.Olivella: Jo he demanat completar-ho i he demanat permís al senyor Alcalde i no dic 
res més.

Sr.Ferré: Ja he dit que hi havia tres projectes i estan en projecte executiu, ja s’ha fet 
feina, el que passa que alguns d’aquests projectes s’han quedat antiquats i no es poden 
fer hores d’ara i s’han de refer.  

Sobre el tema del carrer Tàmesi, s’està treballant també Olga, s’està acabant de fer la 
proposta ja perquè es pugui fer el trasllat, l’únic que al mes d’agost les empreses de jocs 
infantils també tanquen  i no ho hem pogut fer i com saps abans tampoc ho havíem 
pogut fer perquè no hi havia els diners.  Llavors, ara sí que ja tenim tot el tràmit 
acabant-se de fer, i aviat podrem fer aquest trasllat.  Sobre el CAP de Segur, els 
terrenys, estem mirant quina solució li donem als terrenys, tenim propostes i sabem on 
el volem ubicar, el problema és que fa poc que ha sortit una normativa que les permutes 
no es poden fer, llavors resulta que hem acabat la de la cooperativa perquè era una 
permuta que estava iniciada abans, però ara no es poden fer permutes de terreny.  Per 
tant, se’ns complica més la solució i al final haurem de dotar segurament si hem d’anar 
a comprar terrenys, perquè a Segur ja t’ho he dit abans, no en tenim, de terrenys 
d’equipaments l’Ajuntament no en té i per tant, hi ha una necessitat urgent de crear 
aquests espais d’equipaments aquí a Segur, per poder ubicar el CAP; el centre cívic, 
l’institut que en aquest cas sí que el tenim resolt amb el tema del carrer Brasil, però hi 
ha un munt d’equipaments que fan falta com l’escola, que cal aquesta compra d’aquests 
solars i per tant, s’està gestionant, se’ns ha complicat la gestió d’aquest sòl però estem 
intentant trobar una solució per ubicar definitivament el CAP.

Les papereres de la C-31 s’estan comenaçant a col·locar , s’ha endarrerit una mica, 
però s’està començant. 

La plaça Mariano Soler, les pedres no han caigut, les han arrencat, i en tot cas ja s’ha 
donat la instrucció de què es tornin a col·locar.  El pas al final del carrer de Mar, el 
semàfor de vianants jo això també ho havia detectat i et dono tota la raó que falta 
aquest semàfor de vianants  i més quan el pas inferior de sota i ho aporto com  a cosa 
nova a introduir en el debat, que s’està plantejant amb tota la reforma de l’Avinguda 
Mossèn Jaume Tobella, que es farà com sabeu el pla parcial del sudest també, bona 
part d’ella es farà a través d’aquest pla parcial. S’està plantejant que aquest pas quedi 
suprimit i es converteixi en un dipòsit regulador d’aigües pluvials, per tant com que el 
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buit està fet, doncs, el que volem és que igual que amb el pas del Caprabo, que també 
ara que hi ha la rotonda de l’Avinguda França ja no té sentit aquell pas per creuar, sinó 
que l’ideal és anar per la rotonda i fer-ho tot per superfície, doncs, aquest pas del 
Caprabo i aquest del carrer de Mar, els volem convertir en dipòsits de regulació d’aigua 
de pluja.  És a dir, quan plogui s’aniran omplint aquests dipòsits i no arribarà l’aigua de 
cop a nivell de mar i aquesta és la proposta que estem estudiant encara.

Sra.Cumplido: Bé, amb el tema de les festes majors de Calafell, em sap molt de greu 
que una festa que ha de començar ho hagi de fer amb els ciutadans disgustats, perquè 
no és la meva intenció que estiguin disgustats.  La gent de Calafell que em coneix sap 
que jo faré el que sigui per la majoria a favor dels ciutadans, estic aquí per això, al 
servei del poble.  Miri, a Calafell sempre ha existit per les festes majors una comissió de 
festes, crec que el Quim hi és aquest any i podrà també explicar com han anat les 
coses, no s’ha fet en cap sentit de fer política de Calafell, o de Segur.  Es va crear una 
comissió que vostès diran que és minsa i poc representativa, però és que les 
comissions que hi havia hagut anteriorment no havien acabat de funcionar com a tals, 
eren unes comissions que proposaven unes coses, però que després la tècnica de 
cultura a les hores de les activitats, la pobre noia es trobava sola cap aquí, cap allà. 
Llavors, vam parlar-ho a la regidoria amb els tècnics de cultura, que cada quinze dies 
fem reunions i ells van proposar perquè la comissió d’aquest any no la fessin gaire gran 
però que realment funcionés. Vam pensar d’acord, busqueu vosaltres que coneixeu, 
gent de Segur, gent de Calafell i gent de la platja, perquè tots puguin una mica que 
coneixen el seu entorn, puguin aportar i puguin dir i cara l’any vinent mirem que això 
s’extengui amb més gent i es pugui fer un altre format d’aquestes festes. S’han estat 
reunint des del mes de gener penso, en un principi a mi em van dir que millor que jo, per 
no interferir com a regidora i demés, he anat a aquestes reunions quan s’han encallat 
els temes i d’alguna forma com a responsable d’aquestes festes tenia l’obligació de 
desencallar-ho.  O sigui, que s’ho han estat currant, han estat treballant moltíssim per 
fer aquest programa i és evident que la responsable sóc jo juntament amb ells, 
evidentment, però la màxima responsable sóc jo, perquè aquí posa Ajuntament de 
Calafell, regidoria de Cultura, per tant, jo acceptaré totes les queixes i demés en positiu 
perquè penso que el que hem de fer és que l’any que ve els errors que s’hagin pogut 
cometre aquest any no hi siguin, que hi pugui haver més gent participant i que la festa 
de cada zona i cada nucli de Calafell sigui a gust de les persones que estan visquent en 
aquest lloc.  Miri, es va fer un model, vam pensar que era bo agafar totes les activitats 
que es feien a l’estiu i posar-les en aquest programa.  Vam dir Festes Majors 2008 
Calafell i vam posar els patrons dels tres nuclis: Sant Pere, Santa Creu i Sant Miquel 
perquè són els motius d’aquestes festes.  En els futlletons petins s’ha conservat, diguem 
per disseny, en tot cas sembla que el disseny el que no ha estat l’adequat, s’ha seguit el 
mateix format: festes majors dos mil vuit Calafell, jo crec que tots som Calafell, i aquí 
s’ha ficat Sant Miquel de Segur, al Sant Pere es va posar Sant Pere de la platja i al de la 
Santa Creu ja només es va posar de la Santa Creu, perquè tornar a posar Calafell poble 
vam creure que no.  Tot això s’ha estat discutint, s’ha estat treballant a les reunions que 
s’han fet que han estat moltes i es va acordar això, i amb gent, hi ha gent representativa 
de Segur, de Calafell, el mateix regidor de Convergència també hi era i en un moment 
determinat quan es parlava dels diners que hi havia, vam parlar que el quinze d’agost 
els millors focs d’artifici que es fan  a Calafell es fan a la zona del port de Segur, que ho 
fa turisme. Aleshores, vam justificar que si ja hi havia aquests focs que eren els millors 
del municipi, fer després uns altres que estaven per sota d’aquests, semblava que la 
festa es desmereixia més, aquesta és l’argumentació que es va fer; i jo abans de 
prendre la decisió ho vaig portar a la Junta de Govern perquè tots els regidors 
estiguessin d’acord, per tant, s’ha fet pensant moltíssim i sense cap ànim de crear 
susceptibilitats entre persones i si s’han creat demano les meves disculpes com la 
màxima responsable, però per favor, de cap de les maneres això s’ha fet amb cap 
intenció de cap mena.  I si em volen creure bé i sinó allà cadascú amb la seva 
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consciència i ja els puc dir que ens hem tornat a reunir les comissions, que hem fet les 
valoracions de les festes de la platja, del poble, ja tenim els errors que hem comès en 
aquest primer any, ja hem parlat que es necessita més participació i més gent, per tant 
s’ha d’obrir i s’obrirà aviat perquè al gener hem de començar a contractar ja grups, i ara 
farem la valoració quan acabin les festes de Sant Miquel, farem la valoració d’aquesta 
festa i jo evidentment ja tinc el primer punt: aquestes dues coses que vostès amb molta 
amabilitat han deixat caure.  Només puc dir això.

Sr.Sànchez: Jo completar el tema de la gossera comarcal que ha sortit dos o tres cops. 
No sé si ho vaig dir però ho tornaré a recordar que com a president comarcal vaig dirigir 
una carta a tots els alcaldes per tal que oferissin un terreny per mirar de fer la gossera 
comarcal, i vaig donar un termini prudent perquè fessin les aportacions i l’únic Alcalde, 
que d’alguna forma, ha estat sensible amb aquesta qüestió ha estat l’Alcalde de la 
Bisbal. Per tant, que ho sapigueu que ara anirem a veure aquests terrenys, si són 
possibles i amb la pretensió de poder tenir una instal·lació comarcal que poguem 
resoldre ara sí d’una vegada ja, un problema que ja fa molts anys que no està resolt, és 
la informació que us puc donar com a president comarcal.   I per la resta, s’acaba el torn 
de precs i preguntes.

Sr.Garriga.  Perdoni, senyor Alcalde, a mi em falta el tema de les rieres que no se m’ha 
contestat, sobre la neteja i demanar-li informació sobre el conveni que ja li havia 
demanat anteriorment i tal.

Sr.Parera: Quina classe de conveni senyor Garriga?

Sr.Garriga: Ja li vaig explicar a l’últim Ple i em van dir que ho buscarien i resulta que a 
mi no se m’ha donat cap explicació, per això dic que ens ho pugui exposar.

Sr.Parera: La torrentera del carrer de la Ferradura, Doctor Trueta, aquest torrent està 
net, el torrent de la Casa Vella està net fins a Joan Maragall, el torrent de la Casa Nova 
fins el carrer Grècia està net i s’està netejant del carrer Brasil fins a la plaça Colon i fins 
aquí no puc respondre res més.  

Sr.Garriga: I la riera d’aquí a Calafell que li vam comentar?  I després, torno a incidir, tot 
això, ens agradaria que ens digués si tot això ho està pagant l’Ajuntament o entra dins 
de les despeses  d’aquest conveni que va signar Caixa Pensions, la Diputació de 
Tarragona i la Fundació Santa Teresa del Vendrell, més que res perquè vostè com a 
responsable de Medi Ambient hauria de saber alguna cosa d’aquest conveni i si això en 
lloc de pagar-ho nosaltres l’Ajuntament, doncs puguem gaudir d’aquest conveni; no sé, 
una mica d’explicació és el que li demanem.

Sr.Parera: Senyor Garriga, quan vostè em va dir que havia rebut aquesta nota jo li vaig 
respondre que a Medi Ambient no havia entrat. Vostè podria fer el favor d’entregar una 
còpia d’aquestes còpies a Medi Ambient.  Ni la Diputació de Tarragona, ni la Generalitat 
ni ningú ha entrat alguna nota d’aquestes que vostè ha tingut la sort de tenir a les mans 
a Medi Ambient.

Sr.Garriga: És a dir, que no saben res.

Sr.Parera: Esperem la contribució de vostè com a regidor, treballant pel poble com ho 
fem tots i us felicito pel bon treball que feu, m’agradaria també un petit detall com 
aquest, fer arribar una còpia d’aquest escrit ens la poguéssiu fer  arribar per prendre’n 
nota.

Sr.Garriga: D’acord, no pateixi, que li portaré una còpia, de totes maneres estic content 
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perquè si diu que fem un bon treball, com a mínim ens guanyem el sou.

Sr.Ojeda: Solamente me queda una cosa porque el compañero es de Calafell y yo soy 
de Segur de Calafell.  Señor Parera, toda la riera esa yo ya sé que se está limpiando y 
tal, porqué yo cada día doy una vuelta por allí, pero también la del Can Tonet, el otro día 
en la Comisión de Medio Ambiente hablamos de la runa para que no se lleven las aguas 
la casa de las soles, de ahí para abajo también me gustaría hasta el Can Tonet,  por lo 
menos que es por dónde vive Ana Mari, que ya verá como está la riera, o sea limpiarla 
como se ha hecho siempre y que no se le olvide.

Sr. Parera: Joaquín, será pronto y muy rápido, lo que pasa que yo aprovecho para decir 
que yo ignoraba, i perdona Quim, que a la comissió de festes estaves tu, perquè no em 
podria pensar mai que la gent que deuen ser socis de Convergència i Unió, sobre 
aquest programa de festes hi fa una bona campanya a favor de partit i això és trist. 

Sr.Garriga: A veure, pot aclarir això que ha dit?

Sr.Sànchez: Prou! S’han contestat les intervencions?

Sr.Vidal: Que parli amb la seva companya la Tere i a veure, que li expliqui les coses 
com són, jo fa molts anys que formo part dels actes i comissions de festes del municipi i 
aquest any se’m va trucar i se’m va demanar que hi participés. Jo ja vaig exposar la 
meva situació i no es va posar cap inconvenient en què jo en formés part.

Sr.Sànchez: A veure, abans de tancar el Ple deixeu-me dir dues coses: una, que és el 
primer cop que el president Montilla visitarà el nostre municipi i que la gent ho sàpiga, 
que vindrà aquí a l’Ajuntament a fer el que és la signatura del llibre, el dissabte al migdia 
i automàticament marxarem cap a Segur, perquè la urgència que té l’equip de govern de 
deixar clar i ben apuntalat el tema de la Llei de barris, és la màxima que ens preocupa i 
volem que el president ho vegi amb els seus propis ulls, que vegi el que és Segur, i que 
realment li poguem expressar aquesta necesssitat; i la segona cosa és desitjar a tots els 
veïns de Segur que tinguin una bona festa major, que és el que necessiten també un 
moment d’esbarjo i de mantenir la seva festa que és ben merescuda i ara sí, tancaria el 
Ple.

 
I sense d'altres assumptes a tractar, el president aixeca la sessió a les 12:20 , i dóna 
l'acte per acabat, del qual jo, com a secretari/a en dono fe.
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